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ACTA PLE NÚM. 12/03 
 
 
SESSIÓ CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT EL DIA 31 DE 
JULIOL DE  2003 
 
 
 
CARÀCTER DE LA SESSIÓ: ORDINÀRIA 
CONVOCATÒRIA: 1ª 
DATA: 31 DE JULIOL DE 2003 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les vint hores del dia 
trenta-u de juliol de dos mil tres, es reuneixen a la sala de sessions d'aquest 
Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els termes legalment 
establerts, els membres integrants de l'Ajuntament Ple que a continuació es 
relacionen, en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la Presidència del 
senyor Alcalde, i assistits per mi, la Secretària Accidental. 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr. José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr. Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents/a d'Alcalde 
 
Sr. Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr. Antonio Balmón Arévalo 
Sr. José Luis Morlanes Galindo 
Sra. Carmen Romero López 
Sr. Ramon Salabert Parramon 
 
 
Regidors/es 
 
Sr. Nèstor Artís i Villena 
Sr. Manuel Jesús Casado Ruiz 
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Sra. Susana Cordero Rojas  
Sra. María José Díaz Algarín 
Sra. María  Isabel Espinosa Fernández 
Sr. Juan Antonio García Díaz 
Sra. Rocio García Pérez 
Sr. Miguel López Sánchez 
Sr. Perfecto Madrid Olmos 
Sra. Aurora Mendo Sánchez 
Sr. Francesc Molina Núñez 
Sra. María José Mont Rieiro 
Sra. Enriqueta Pardo Lanuza 
Sra. Glòria Récio Díaz 
Sr. Joan Tardà i Coma 
 
 
Secretària Accidental 
 
Sra. Ana Belén Morejón Gómez 
 
 
Interventor 
 
Sr. Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
NO ASSISTENTS: 
 
Excusen:  
 
Sra. Maria Pilar Albiol Gilabert   
Sr. Sergi Fernández Mesa 
Sra. Elisa Corral Lozano 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren a l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 

I 
 

PART RESOLUTIVA 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 1.- Aprovació de l’acta núm. 10/03, corresponent a la sessió de 
Constitució del nou Ajuntament de data 14 de juny d’enguany. 
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 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 
 VOTACIÓ         UNANIMITAT 
 
 
 
 2.- Aprovació de l’acta núm. 11/03, corresponent a la sessió 
extraordinària de data 19 de juny d'enguany. 
 
 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 
 VOTACIÓ         UNANIMITAT 
 
 
 
 3.- Donar compte de l’acord de la Comissió de Govern que a 
continuació s’indica. 
 
 Per la Secretària Accidental de la Corporació, i a efectes del seu 
coneixement, es dóna lectura de l’acord adoptat per la Comissió de Govern, 
com a conseqüència de la seva urgència, en la sessió que s'especifica, el text 
literal del qual és el següent: 
 
 
 Sessió celebrada el dia 2 de juliol de 2003. 
 
 PROPOSTA DE L'ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
 - Designar vocals del Consell Executiu del Patronat Municipal de 
Ràdio Cornellà. 
 
 “Un cop celebrades les Eleccions Locals convocades mitjançant 
Reial Decret 374/2003, de 31 de març, i constituït el nou Ajuntament el 
passat dia 14 de juny de 2003, es fa necessari procedir, en compliment de 
l’article 21 del ROM, en concordança amb l’article 38 del Reglament 
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat 
per Reial Decret 2568/86, de 28 de novembre, al nomenament dels 
representants de la Corporació en els òrgans col·legiats dels Organismes 
Autònoms Municipals. 
 
 Atès que aquest Ajuntament té constituït un Organisme Autònom 
de caràcter administratiu denominat Patronat Municipal Radio Cornellà, 
l’objecte del qual és la radiodifusió sonora en ones mètriques amb modulació 
de freqüència. 
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 Atès que en conformitat amb el que disposa l’article 4 dels Estatuts 
Reguladors del Patronat Municipal Radio Cornellà, l’esmentat Organisme està 
governat i administrat per dos òrgans col·legiats, el primer, el Consell General, 
en el si del qual existeix una representació de vuit membres de la Corporació 
designats pel Ple, i el segon, el Consell Executiu, en el si del qual existeix una 
representació de dos membres de la Corporació, els quals han de formar part 
del Consell General, sent el seu nomenament competència de la Comissió de 
Govern. 
 
 Atès que el Ple d’aquest Ajuntament, en sessió que va tenir lloc el 
passat dia 19 de juny ja ha procedit a la designació dels representants 
municipals del Consell General del Patronat. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, proposa a la Comissió de Govern 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Designar vocals del Consell Executiu del Patronat 
Municipal Radio Cornellà, als Regidors  següents: 
 
 - Senyor Antonio Balmón Arévalo 
 - Vicenç Badenes Teixidó 
 
 Segon.- Comunicar aquest acord als Regidors afectats, així com a la 
Direcció i al Secretari Delegat del Patronat Municipal Radio Cornellà, pel seu 
coneixement i efectes. 
 
 Tercer.- Donar compte al Ple de l’Ajuntament d’aquest acord, en la 
sessió extraordinària que es convoqui, en compliment del que preveu l’article 
23.7 del ROM, en concordança amb l’article 38 del Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals.” 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 
 4.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l'Alcaldia que a continuació es relacionen. 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia. 
 
 En primer lloc pren la paraula el Sr. Alcalde José Montilla Aguilera, 
per manifestar que hi ha un conjunt d’aquests decrets que tenen a veure amb 



 171

allò que seria el ple d’organització, i en aquest sentit està el decret número 11 
d’assignació del Sr. Vicenç Badenes com a representant del municipi en una 
comissió de la Federació de Municipis de Participació. 
 
 També està el número 12 que és establir les persones que integren 
la Comissió d’Avaluació, Tria i Eliminació de la documentació d’aquest 
Ajuntament. 
 
 Així com el 13 i el 14 que  fan referència a temes d’organització en el 
sentit d’una modificació del decret que s’havia fet de delegació de 
competències de l’Alcaldia en la Comissió de Govern i de creació d’un òrgan no 
executiu de coordinació de les empreses municipals. 
 
 També en aquest sentit formen part d’allò que seria el cartipàs el 
decret de nomenament dels funcionaris eventuals d’acord amb les previsions 
que va aprovar el Ple d’organització que vàrem fer el mes de juny. 
 
 La resta de decrets tenen a veure bàsicament amb temes de 
personal i de donar compte d’alguna sentència, que el Sr. Balmón comentarà. 
 
  
 
 4.1.- Decret núm. 2835/03 de data 23 de maig. 
 
 “Vist l’informe emès pel Cap del Departament de Manteniment i 
Serveis, del que es desprèn la manca d’adaptació de l’empleat senyor 
Guillermo Muñoz Romero a les modificacions tècniques operades en el seu lloc 
de treball, així com l’informe emès a l’efecte pel Departament de Recursos 
Humans, 
 
 Atès que les esmentades modificacions tècniques varen ésser 
aprovades per resolució d’aquest Tinència d’Alcaldia i ratificades en el Ple 
Municipal, que va comportar una revalorització del lloc de treball, 
 
 Atès que aquestes modificacions consisteixen fonamentalment a la 
necessitat de dur a terme altres funcions dins del servei que no precisin una 
determinada especialització, 
 
 Atès que l’Organització no disposa en l’actualitat de cap lloc de 
treball idoni per poder ser adscrit, 
 
 Atès que la persona interessada ha sigut informada del contingut de 
l’informe i de la proposta de resolució, havent expressat que no es pot oposar 
per ser certes els extrems que s’indiquen i que la proposta s’ajusta al que 
preveu la normativa vigent,  
 
 Atès que l’article 52 1 b de l’Estat dels Treballadors preveu la 
extinció de la relació laboral per manca d’adaptació del treballador a les 
modificacions tècniques operades en el seu lloc de treball, 
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 Atès que l’article 53 del mateix cos legal preveu els requisits per la 
seva realització, 
 
 Atès que la proposta de extinció de la relació laboral que es planteja 
està totalment acreditada, 
 
 El Tinent d’Alcalde d’Interior, Comerç i Comunicació, fent ús de les 
atribucions que li confereix l’article 3558/1999, de 15 de juliol 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Extingir amb efectes 31 de maig de 2003, la relació 
contractat subscrita amb l'empleat senyor Guillermo Muñoz Romero, per la 
causa objectiva prevista en l’article 52 1 b) de l’Estatut dels Treballadors per la 
seva manca d’adaptació a les modificacions tècniques operades en el seu lloc 
de treball a partir del 1 de juliol de 2002; posant a disposició de la empleat la 
quantia de 15.901.2 euros en concepte de indemnització prevista en l’article 
53 1 b) de l’esmentat cos legal. 
 
 Segon.- Practicar a l’esmentat empleat la corresponent liquidació de 
part proporcional de pagues extres i gratificació corresponent a la part 
proporcional de vacances no gaudides. 
 
 Tercer.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal als efectes adients. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a la representació del 
personal.” 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Antonio Balmón Arévalo, 
com a President-Delegat de la Comissió Informativa de Presidència, Interior, i 
Comerç, per manifestar que aquest decret fa referència a l’extinció d’una 
relació laboral d’una persona que estava d’oficial primer paleta a la Brigada, i, 
per tant, es produeix aquesta extinció de la relació laboral.  
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 4.2.- Decret núm. 2872/03 de data 23 de maig. 
 
 “Vista la sentència núm. 313 dictada el 3 d’abril de 2003, per la 
Secció Tercera de la Sala Contenciós Administrativa del Tribunal Superior de 
Justícia de Catalunya, en el recurs contenciós administratiu núm. 863/1999, 
interposat per la representació de l’Ajuntament de Sant Joan Despí, contra 
l’acord de govern de la Generalitat de Catalunya de 31 d’agost de 1999 
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d’aprovació definitiva de la modificació puntual del Pla General Metropolità a 
l’àmbit de Can Suris de Cornellà de Llobregat. 
 
 Atès que virtut de l’esmentada sentència s’estima el recurs 
contenciós administratiu assenyalat, declarant la nul·litat de ple dret de 
l’acord de govern de la Generalitat de Catalunya de 31 d’agost de 1999 abans 
esmentat. 
 
 Atès que en data del dia d’avui s’ha emès informe jurídic de 
l’Assessoria Jurídica de l’Ajuntament, número 11/2003, sobre la procedència 
d’interposar recurs de cassació per a la unificació de doctrina autonòmic 
contra l’esmentada resolució. 
 
 Atès que de conformitat amb el que disposa l’article 99 de la Llei 
29/98 de 13 de juliol, Reguladora de la Jurisdicció Contenciós Administrativa, 
és possible interposar recurs de cassació per a la unificació de doctrina 
autonòmic contra l’esmentada sentència davant la Sala corresponent del 
Tribunal Superior de Justícia de Catalunya. 
 
 Per tot això, i fent us de les atribucions conferides a aquesta 
Alcaldia en virtut de l’article 21.1.k) de la Llei 7/1985 de 2 d’abril, Reguladora 
de les Bases de Règim Local, en la seva nova redacció donada per la Llei 
11/1999 de 21 d’abril. 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Restar assabentats de la sentència núm. 313 dictada el 3 
d’abril de 2003, per la Secció Tercera de la Sala Contenciós Administrativa del 
Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en relació amb el recurs 
contenciós administratiu núm. 863/1999, interposat per la representació de 
l’Ajuntament de Sant Joan Despí, contra l’acord de govern de la Generalitat de 
Catalunya de 31 d’agost de 1999 d’aprovació definitiva de la modificació 
puntual del Pla General Metropolità a l’àmbit de Can Suris de Cornellà de 
Llobregat, en virtut de la qual s’estima el recurs contenciós administratiu 
assenyalat, declarant la nul·litat de ple dret de l’acord. 
 
 Segon.- Interposar recurs de cassació per a la unificació de doctrina 
autonòmic davant la Sala corresponen del Tribunal Superior de Justícia de 
Catalunya, contra la sentència núm. 313 dictada el 3 d’abril de 2003 per la 
Secció Tercera de la Sala Contenciós Administrativa del Tribunal Superior de 
Justícia de Catalunya, en el recurs contenciós administratiu núm. 863/1999. 
 
 Tercer.- En conformitat amb l’establert a l’article 24 de la Llei 
29/98 i l’article 447.2 de la Llei Orgànica del Poder Judicial, designar com a 
lletrada defensora d’aquest Ajuntament en l’esmentat recurs a la Sra. Mª 
Teresa Mateo López, Tècnica d’Administració General, que assumirà la direcció 
lletrada, i com a representants processals d’aquest Ajuntament a la senyora 
Mª Rosa Iglesias Ojeda, Tècnic d’Administració Especial i al senyor Pedro 
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Martínez Hervás Tècnic d’Administració General indistintament, que 
assumiran de forma indistinta la representació. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a la Sala corresponent del 
Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, a la Secció Tercera de la Sala 
Contenciós Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, i a 
la lletrada Sra. Maria Teresa Mateo López. 
 
 Cinquè.- Donar compte del present acord en la propera sessió 
plenària que es celebri.” 
 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Antonio Balmón Arévalo, 
com a President-Delegat de la Comissió Informativa de Presidència, Interior i  
Comerç, per manifestar que aquest decret fa referència a una sentència que 
està relacionada amb la modificació puntual del Pla General Metropolità a 
l’àmbit de Can Suris. 
    
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
         
 4.3.- Decret núm. 3202/03 de data 10 de juny. 
 
 “Vist el conveni de col·laboració a subscriure per aquest Ajuntament 
i la Diputació de Barcelona, regulador de l'organització de la itinerància de 
l'exposició de gravats "Albert Ràfols-Casamada - Matèria Viva", per la seva 
instal·lació a les sales d'exposicions del Castell de Cornellà. 
 
 Vist l’informe del cap de departament tècnic de Patrimoni Cultural, 
Històric i Biblioteques, el qual proposa l'aprovació d'aquest conveni de forma 
immediata i posa de manifest que l'exposició s'inaugurarà el dia 5 de juny. 
 
 Atès que la Diputació de Barcelona, a través de la seva Àrea de 
Cultura, desenvolupa estratègies de suport i cooperació a les polítiques 
culturals municipals i que, dins de les diverses línies que segueix pel que fa a 
la promoció de l'art contemporani, promou convenis amb institucions 
artístiques per tal d'acostar als ciutadans l'obra i la projecció dels artistes i 
creadors més emblemàtics del nostre país i que, per aquesta raó, el 23 de 
gener d'enguany, la Diputació de Barcelona signà amb la Fundació Privada 
Ràfols-Casamada/Maria Girona, un conveni de col·laboració per tal 
d'organitzar la itinerància de l'exposició "Albert Ràfols-Casamada - Matèria 
Viva", amb l'objectiu que aquesta mostra fos visualitzada en les sales 
d'exposicions municipals que ho demanessin. 
 
 Atès que l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat, a través de la seva 
Àrea de Cultura, també desenvolupa polítiques i estratègies per tal de donar a 
conèixer i difondre entre els ciutadans i les ciutadanes, l'obra de diferents 
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artistes i creadors i que aquesta política d'àmbit municipal, és concreta 
bàsicament en les exposicions i mostres artístiques de les sales d'exposicions 
del Castell de Cornellà. 
 
 Atès que existeix consignació pressupostària adequada i suficient 
per atendre el cost de les despeses que se’n derivin de l'aprovació d'aquest 
conveni. 
 
 Atès que es considera convenient formalitzar el conveni 
corresponent, en benefici de la població d'aquesta ciutat i que, donat la data 
d'inauguració de l'exposició, cal que la seva aprovació es faci de forma 
immediata. 
 
 Per tot això, en exercici de les competència que confereix a aquesta 
Presidència l'article 21 k) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les 
Bases de Règim Local, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d'urgència i autoritzar  la subscripció del 
conveni de col·laboració, entre la Diputació de Barcelona i l'Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat per l'organització de la itinerància de l'exposició de 
gravats "Albert Ràfols-Casamada - Matèria Viva", per tal de ser instal·lada a les 
sales d'exposicions del Castell de Cornellà del 5 de juny al 20 de juliol de 
2003, que figura com annex al present decret i s'aprova simultàniament.  
 
 Segon.- Procedir a la signatura del conveni aprovat com a Alcalde-
President de l’Ajuntament, assistit de la Secretaria General d’aquest, senyora 
Carmen Alonso Higuera. 
 
 Tercer.- En conformitat amb l’article 309 del Reglament d’Obres, 
Activitats i Serveis dels Ens Locals, trametre a la Direcció General 
d’Administració Local del Departament de Governació de la Generalitat de 
Catalunya, copia del conveni aprovat juntament amb la notificació de la 
resolució adoptada. 
 
 Quart.- Comunicar a l'Àrea de Cultura - Oficina de Difusió Artística 
de la Diputació de Barcelona l'esmentada resolució pel seu coneixement i 
efectes. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut d'aquesta resolució al Ple 
Municipal per a la seva ratificació.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
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 4.4.- Decret núm. 3258/03 de data 12 de juny. 
 
 “Vista la proposta de contractació laboral de dos persones per 
desenvolupar tasques de suport en càrrega i descàrrega de muntatge 
d’escenografia, presentada pel Departament de Relacions Ciutadanes, 
Cooperació i Solidaritat i Immigració i així com l’informe emès pel 
Departament d’Organització i Recursos Humans. 
 
 Atès que l’esmentada proposta es realitza per desenvolupar tasques 
de suport (càrrega i descàrrega, muntatge, ambientació, etc.), així com per 
aquells altres serveis de les mateixes característiques o similars, que es 
puguin requerir per les diferents activitats de la Fira de Solidaritat per a la 
Cooperació 2003. 
 
 Atès que existeix consignació pressupostària suficient en la partida 
21465A013100 per atendre el cost de les esmentades contractacions. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16, 17, 18, 19 i 20 del Reglament 
del Personal al Servei de les Entitats Locals, així com el que disposa el R.D. 
2720/1998, de 29 de desembre en relació a les contractacions temporals per 
obra o servei determinat. 
 
 Per tot això, en exercici de les competències que m’han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l’Alcaldia d’aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3558/99 de data 15 de juliol, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per contractar el personal 
laboral de caràcter no permanent per atendre el servei determinat de suport a 
la Fira de Solidaritat per a la Cooperació 2003. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació laboral temporal per Obra o 
Servei Determinat, a l’empara de l’article 15 de l’Estatut dels Treballadors, 
dels senyors Hector Puente García i Carlos Miguelez Infantes, durant el 
període comprès entre el 12 i 16 de juny de 2003 per la prestació de serveis 
com a Muntadors d’Instal·lacions Escenogràfiques per la Fira de Solidaritat 
per la Cooperació 2003. 
 
 Tercer.- Assignar als esmentats empleats una retribució bruta de 
446,17 euros, inclòs la part proporcional de pagues extres/vacances, per la 
totalitat de la prestació laboral que serà de 50 hores, realitzades d’acord amb 
les necessitats dels actes. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució als interessats, al 
Departament de Relacions Ciutadanes, Cooperació i Solidaritat i Immigració, 
al Departament d’Organització i Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
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 Cinquè.- Donar compte de la present resolució al Ple, en la propera 
sessió que se celebri. 
 
 Sisè.- Publicar la present contractació en el Butlletí Oficial de la 
Província i Diari Oficial de la Generalitat de conformitat al que preveu la 
normativa vigent.” 
 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Antonio Balmón Arévalo, 
com a President-Delegat de la Comissió Informativa de Presidència, Interior 
Comerç, per manifestar que aquest decret fa referència a la contractació de 
dues persones per a realitzar treballs de suport relacionades amb la Fira de 
Solidaritat per a la Cooperació. 
  
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 4.5.- Decret núm. 3689/03 de data 19 de juny. 
 
 “Aquest Ajuntament, mitjançant acord plenari adoptat en sessió que 
va tenir lloc el passat dia 19 de juny dels corrents, i en compliment del que 
disposa l'article 104.1 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases 
del Règim Local, en concordança amb l’article 304 del Decret Legislatiu 
2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal de 
Règim Local de Catalunya i amb l’article 23.3. del ROM, ha procedit a la 
determinació del nombre, característiques i retribucions del personal eventual. 
 
 Atès que en conformitat amb el que disposen els esmentats 
preceptes, en concordança amb l'article 9 del Reglament de Personal al Servei 
de les Entitats Locals de Catalunya, aprovat per Decret 214/1990, de 30 de 
juliol, és competència d'aquesta Alcaldia el nomenament de les persones que 
hagin d'ocupar els llocs de personal eventual creats pel Ple de la Corporació. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que em 
confereix l’article 22.2.2 del ROM, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Nomenar, amb efectes del dia d’avui, funcionaris eventuals 
d'aquest Ajuntament, a les persones que a continuació es relacionen, per 
ocupar els càrrecs que així mateix s'especifiquen: 
 
 
CÀRREC RETRIBUCIÓ NOM I COGNOM  
 
- CAP DEL GABINET D’ALCALDIA 47.080,00 EUROS FRANCISCA ROMERO CASADO 
- CAP DE MANTENIMENT I SERVEIS 44.000,00 EUROS EUGENIO ALANÍS ORTEGA 
- CAP DE PREMSA 36.600,00 EUROS EMPAR POLO MORTE 
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 Segon.- Establir pels esmentats llocs de treball, la dedicació i 
descripció que consta en la part dispositiva de l'acord plenari de 27 de febrer 
d’enguany, pel qual es va aprovar la relació de llocs de treball del personal 
eventual d'aquesta Corporació. 
 
 Tercer.- Notificar aquest Decret als interessats, així com al 
Departament de Personal d'aquest Ajuntament, pels seu coneixement i efectes. 
 
 Quart.- Donar compte d'aquest Decret al Ple de l'Ajuntament, en la 
sessió extraordinària que es convoqui a l'efecte. 
 
 Cinquè.- Publicar aquests nomenaments en el Butlletí Oficial de la 
Província i en el Butlletí d'Informació Municipal, en compliment del que 
estableix l'article 104 de la Llei 7/1985, de 2, d'abril, Reguladora de les Bases 
del Règim Local, així com en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, en 
els termes exigits per l'article 304.3 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 
d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya i per l’article 10 del Reglament de personal al servei de les Entitats 
Locals de Catalunya.” 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 4.6.- Decret núm. 3696/03 de data 25 de juny. 
 
 “Aquest Ajuntament, mitjançant acord plenari adoptat en sessió 
extraordinària celebrada el dia 19 de juny d'enguany, en compliment del que 
disposa l’article 21 del ROM, en concordança amb l'article 38 del Reglament 
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat 
per Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, va procedir a la creació i 
determinació de la composició de les Comissions Informatives que, amb 
caràcter permanent o específic, tindran que conformar la seva organització 
complementària municipal durant el present mandat, a la vista de la nova 
composició política d'aquest derivada dels resultats electorals de les Eleccions 
Locals convocades mitjançant Reial Decret 374/2003, de 31 de març. 
 
 Atès que en conformitat amb el que disposa l'article 20.1.c) de la 
Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, en la seva 
nova redacció donada per la Llei 11/1999, de 21 d’abril, en concordança amb 
els articles 60.5 i 58.3 del Decret Legislatiu núm. 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, 
i amb l’article 80 del ROM, tots els Grups Polítics Municipals, en proporció a la 
seva representativitat a l’Ajuntament,  tenen dret a participar, mitjançant la 
presència de Regidors i Regidores que pertanyen a aquests, en els òrgans 
complementaris de l'Ajuntament que tinguin per funció l'estudi, informe o 
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consulta dels assumptes que hagin de ser sotmesos a la decisió del Ple, i el 
seguiment de la gestió de l’Alcalde, la Comissió de Govern i els Regidors i 
Regidores que ostenten delegacions. 
 
 Atès que en conformitat amb el que disposen els articles 83 del 
Reglament Orgànic Municipal, aquesta Alcaldia és competent, en la seva 
qualitat de President nat de tots els òrgans col·legiats complementaris 
d'aquesta Corporació, per designar els membres d'aquesta que han d'assumir 
la presidència de les Comissions Informatives, en virtut de la corresponent 
delegació, així com per adscriure als diferents Vocals representants dels Grups 
Polítics Municipals, un cop designats pel Grup corresponent. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, a la vista de les propostes elevades 
pels diferents Grups Polítics amb representació municipal, i en ús de les 
facultats que legalment tinc conferides 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Nomenar Presidents Delegats de les Comissions 
Informatives de caràcter permanent i específic que a continuació es 
relacionen, als Tinents d'Alcalde, membres de la Comissió de Govern, que així 
mateix s'especifiquen, adscrivint com a Vocals d'aquestes, als Regidors i 
Regidores següents: 
 
Comissió Informativa de Presidència, Interior i Comerç: 
 
President - Delegat: Senyor Antonio Balmón Arévalo 
 
Vocals: 
 
- En representació del Grup Municipal dels Socialistes de Catalunya/Progrés 

Municipals {PSC (PSC-PSOE)-PM} 
 
- Senyora Susana Cordero Rojas 
- Senyora Mª. José Mont Rieiro 
- Senyor Perfecto Madrid Olmos 
- Senyora Aurora Mendo Sánchez 

 
 
- En representació del Grup Municipal d’Iniciativa per Catalunya 

Verds/Esquerra Alternativa/Entesa pel Progrés Municipal {ICV-EA-EPM} 
 
- Senyor Miguel López Sánchez 

 
 
- En representació del Grup Municipal del Partit Popular { PP } 
 

- Senyora Mª. Isabel Espinosa Fernández  
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- En representació del Grup Municipal d’Esquerra Republicana de 

Catalunya/Acord Municipal {ERC-AM} 
 

- Senyor Joan Tardà Coma 
 
 
- En representació del  Grup Municipal de Convergència i Unió {CIU} 
 

- Senyor Néstor Artís Villena 
 
 
Comissió Informativa de Planificació, Economia i Hisenda: 
 
President - Delegat: Ramón Salabert Parramón 
 
Vocals: 
 
- En representació del Grup Municipal dels Socialistes de Catalunya/Progrés 

Municipals {PSC (PSC-PSOE)-PM} 
 

- Senyora Gloria Récio Díaz 
- Senyora Mª. José Mont Rieiro 
- Senyor Sergi Fernández Mesa 
- Senyor Juan A. García Díaz 

 
 
- En representació del Grup Municipal d’Iniciativa per Catalunya 

Verds/Esquerra Alternativa/Entesa pel Progrés Municipal {ICV-EA-EPM} 
 

- Senyora Elisa Corral Lozano 
 
 
- En representació del Grup Municipal del Partit Popular { PP } 
 

- Senyor Manuel J. Casado Ruiz 
 
 
- En representació del Grup Municipal d’Esquerra Republicana de 

Catalunya/Acord Municipal {ERC-AM} 
 

- Senyora Pilar Albiol Gilabert 
 
 
- En representació del Grup Municipal de Convergència i Unió {CIU} 
 

- Senyor Francesc Molina Núñez 
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Comissió Informativa d’Obres, Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi 
Ambient: 
 
President - Delegat: Senyor Antonio Martínez Flor 
 
Vocals: 
 
- En representació del Grup Municipal dels Socialistes de Catalunya/Progrés 

Municipals {PSC (PSC-PSOE)-PM} 
 

- Senyor Antonio Balmón Arévalo 
- Senyor José Luis Morlanes Galindo 
- Senyora Rocío García Pérez 
- Senyor Perfecto Madrid Olmos 

 
 
- En representació del Grup Municipal d’Iniciativa per Catalunya 

Verds/Esquerra Alternativa/Entesa pel Progrés Municipal {ICV-EA-EPM} 
 

- Senyora M. Carmen Romero López 
 
 
- En representació del Grup Municipal del Partit Popular { PP } 
 

- Senyora M. Isabel Espinosa Fernández  
 
 
- En representació del Grup Municipal d’Esquerra Republicana de 

Catalunya/Acord Municipal {ERC-AM} 
 

- Senyor Joan Tardà Coma 
 
- En representació del Grup Municipal de Convergència i Unió {CIU} 
 

- Senyor Néstor Artís Villena 
 
Comissió Informativa de Serveis a La Persona: 
 
President - Delegat: Senyor Vicenç Badenes Teixidó 
 
Vocals: 
 
- En representació del Grup Municipal dels Socialistes de Catalunya/Progrés 

Municipals {PSC (PSC-PSOE)-PM} 
 

- Senyora Rocío García Pérez 
- Senyora Gloria Récio Díaz 
- Senyora Susana Cordero Díaz 
- Senyor Sergi Fernández Mesa 
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- En representació del Grup Municipal d’Iniciativa per Catalunya 

Verds/Esquerra Alternativa/Entesa pel Progrés Municipal {ICV-EA-EPM} 
 

- Senyora Enriqueta Pardo Lanuza 
 
 
- En representació del Grup Municipal del Partit Popular {PP} 
 

- Senyora Mª. José Díaz Algarín  
 
 
- En representació del Grup Municipal d’Esquerra Republicana de 

Catalunya/Acord Municipal {ERC-AM} 
 

- Senyora Pilar Albiol Gilabert 
 
 
- En representació del  Grup Municipal de Convergència i Unió {CIU} 
 

- Senyor Francesc Molina Núñez 
 
Comissió Informativa Municipal de Patrimoni Arquitectònic i Històric Artístic: 
 
President - Delegat: Rocío García Pérez 
 
Vocals: 
 
- En representació del Grup Municipal dels Socialistes de Catalunya/Progrés 

Municipals {PSC (PSC-PSOE)-PM} 
 

- Senyor Antonio Martínez Flor 
- Senyor Antonio Balmón Arévalo 
- Senyor José Luis Morlanes Galindo 
- Senyor Perfecto Madrid Olmos 

 
 
- En representació del Grup Municipal d’Iniciativa per Catalunya 

Verds/Esquerra Alternativa/Entesa pel Progrés Municipal {ICV-EA-EPM} 
 

- Senyora M. Carmen Romero López 
 
 
- En representació del Grup Municipal del Partit Popular {PP} 
 

- Senyora M. Isabel Espinosa Fernández  
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- En representació del Grup Municipal d’Esquerra Republicana de 
Catalunya/Acord Municipal {ERC-AM} 

 
- Senyor Joan Tardà Coma 

 
 
- En representació del  Grup Municipal de Convergència i Unió {CIU} 
 

- Senyor Néstor Artís Villena 
 
 
 Segon.- La delegació que es fa als Presidents/tes de les esmentades 
Comissions Informatives, en conformitat amb el que disposa l'article 165 del 
ROM, en concordança amb l’article 44 del Reglament d'Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret 
2568/86, de 28 de novembre, tindrà efectes des del dia següent a la data de 
notificació d'aquest Decret als Regidors i Regidores afectats, i tindran caràcter 
indefinit, sense perjudici de la potestat d'advocació d'aquesta Alcaldia. 
 
 Tercer.- Comunicar aquesta resolució als Regidors i Regidores 
afectats per aquesta, entenent-se acceptada la competència delegada als 
Presidents/tes de les Comissions Informatives de forma tàcita, si dintre del 
termini de les vint-i-quatre hores següents no es manifesta res en contra, o es 
fa ús de la delegació, així com als Caps dels diferents Serveis Municipals i als 
funcionaris que actuen com a Secretaris de les esmentades Comissions per 
delegació de la Secretaria General de l’Ajuntament, pel seu coneixement i 
efectes. 
 
 Quart.- Donar compte d'aquesta resolució al Ple de l'Ajuntament en 
la pròxima sessió que se celebri, i publicar el seu text en el Butlletí Oficial de 
la Província i en el Butlletí d'Informació Municipal, en compliment del que 
disposa l’article 13 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic 
de les Administracions Públiques i del Procediment Administratiu Comú, en la 
seva nova redacció donada per la Llei 4/1999, de 13 de gener, en concordança 
amb l'article 44.2 del text legal abans esmentat, i amb l’article 166 del ROM.” 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
       4.7.- Decret núm. 3703/03 de data 26 de juny. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de l’empleada d’aquest 
Ajuntament, Sr./a. Isabel Rivero Muñoz, que ocupa una plaça de Subaltern, 
als efectes de garantir el normal funcionament de Piscina Can Millars, 
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 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el funcionament de la Piscina Municipal Can 
Millars, i les dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir 
aquestes funcions, es fa necessari recórrer a la bossa de treball de Subalterns, 
 
 Atès que el/la senyor/a Dolores Tamarit Ramos té els coneixements 
i les aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, i que ha 
mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 21 452B0 13100 de Personal laboral eventual / Piscines. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, fent ús de les atribucions que li 
confereix l’article 21 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència de Subaltern a la Piscina Municipal Can Mercader. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat de la 
senyora Dolores Tamarit Ramos, en qualitat de Subaltern, perquè substitueixi 
a la titular del lloc de treball senyora Isabel Rivero Muñoz, des del dia 
17/06/2003 fins la seva reincorporació o s’hagi de resoldre per qualsevol dels 
supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball de 
Subaltern de Piscina Can Millars, establint-li les retribucions i la resta de 
condicions de treball establertes en el pacte de condicions de treball del 
personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes 
Autònoms. 
 
 Quart.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Cinquè.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu 
Cap, al de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa.” 
 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Antonio Balmón Arévalo, 
com a President-Delegat de la Comissió Informativa de Presidència, Interior i  
Comerç, per manifestar que aquest decret fa referència a atendre una baixa a 
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la Piscina Municipal de Can Millars, i, per tant, es cobreix amb persones que 
estan en la bossa per al tema de subalterns. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 4.8.- Decret núm. 3849/03 de data 14 de juliol. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir la baixa maternal de l’empleada d’aquest Ajuntament, 
Sr./a. Rosa Mª. Roman Vazquez, que ocupa una plaça d’Assistent/a Social, 
als efectes de garantir el normal funcionament de Serveis Socials, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el funcionament dels Serveis Socials, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funcions, es fa necessari recórrer a la bossa de treball d’Assistents/es Socials, 
 
 Atès que la Cap Tècnic de Serveis Socials proposa la contractació de 
la Sra. Mª. Azucena Nieto Muñoz que reuneix el perfil i condicions laborals per 
poder atendre amb diligència aquesta activitat, com Assistent/a Social, 
després d’un procés de selecció intern segons les dades que consten a la bossa 
de treball, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 21 315P5 13000 de Personal laboral/Adults, 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998, 
 
 Per tot això, en exercici de les competències que m’han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l’Alcaldia d’aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3683/03 de data 18 de juny, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Assistent/a Social al Departament de Serveis Socials. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat de la 
senyora M. Azucena Nieto Muñoz, en qualitat d’Assistent/a Social, perquè 
substitueixi a la titular del lloc de treball senyora Rosa Mª. Roman Vazquez, 
des del dia 2/07/2003 i fins la incorporació de l’empleada substituïda o s’hagi 
de resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament 
del Personal al Servei de les Entitats Locals. 
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 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Social de Serveis Socials, establint-li les retribucions i la resta de 
condicions de treball establertes en el pacte de condicions de treball del 
personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes 
Autònoms. 
 
 Quart.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Cinquè.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu 
Cap, al de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa.” 
 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Antonio Balmón Arévalo, 
com a President-Delegat de la Comissió Informativa de Presidència, Interior i 
Comerç, per manifestar que aquest decret fa referència a cobrir una baixa per 
raons de maternitat en Serveis Socials. 
  
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 4.9.- Decret núm. 3850/03 de data 14 de juliol. 
 
 “Vista la necessitat de tenir que disposar d’un recolzament 
d’Assistent/a Social durant el període del 02/07/2003 al 31/08/2002, per 
poder garantir les diferents mancances que l’Organització Municipal precisarà 
cobrir durant aquest període per les vacances d’estiu del personal adscrit al 
Departament de Serveis Socials, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el funcionament dels Serveis Socials, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funcions, es fa necessari recórrer a la bossa de treball d’Assistents/es Socials, 
 
 Atès que la Cap Tècnic de Serveis Socials proposa la contractació de 
la Sra. Mª. Azucena Nieto Muñoz que reuneix el perfil i condicions laborals per 
poder atendre amb diligència aquesta activitat, com Assistent/a Social, 
després d’un procés de selecció intern segons les dades que consten a la bossa 
de treball, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 21 315P5 13100 de Personal laboral eventual/Adults, 
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 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1 a) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 2on. del Reial Decret 2720/1998, 
 
 Per tot això, en exercici de les competències que m’han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l’Alcaldia d’aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3683/03 de data 18 de juny, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Assistent/a Social al Departament de Serveis Socials. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació laboral de caràcter no permanent 
de la senyora Gema Castro Ibañez, en qualitat d’Assistent/a Social, perquè 
cobreixi aquesta funció determinada durant el període comprès entre el 
02/07/2003 al 31/08/2003 o bé amb anterioritat si desapareixen les raons de 
la designació per altres supòsits previstos en l’article 24 del citat reglament. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Social de Serveis Socials, establint-li les retribucions i la resta de 
condicions de treball establertes en el pacte de condicions de treball del 
personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes 
Autònoms. 
 
 Quart.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Cinquè.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu 
Cap, al de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa.” 
 
 Seguidament intervé el senyor Antonio Balmón Arévalo, com a 
President-Delegat de la Comissió Informativa de Presidència, Interior i Comerç,  
per manifestar que aquest Decret fa referència a un reforç durant un mes, per 
a les vacances d’estiu d’una contractació de personal per al tema d’assistència 
social.    
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 4.10.- Decret núm. 3851/03 de data 14 de juliol.  
 
 “Vista la proposta de contractació laboral de cinc persones per 
desenvolupar tasques de suport en càrrega i descàrrega de muntatge 
d’escenografia, presentada pel Departament de Cultura i Joventut i així com 
l’informe emès pel Departament d’Organització i Recursos Humans. 
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 Atès que l’esmentada proposta es realitza per desenvolupar tasques 
de suport (càrrega i descàrrega, muntatge, ambientació, etc.), així com per 
aquells altres serveis de les mateixes característiques o similars, que es 
puguin requerir per les diferents activitats de la campanya Nits d’Estiu 2003. 
 
 Atès que existeix consignació pressupostària suficient en la partida 
21451A013100 per atendre el cost de les esmentades contractacions. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16, 17, 18, 19 i 20 del Reglament 
del Personal al Servei de les Entitats Locals, així com el que disposa el R.D. 
2720/1998, de 29 de desembre en relació a les contractacions temporals per 
obra o servei determinat. 
 
 Per tot això, en exercici de les competències que m’han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l’Alcaldia d’aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3683/03 de data 18 de juny, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per contractar el personal 
laboral de caràcter no permanent per atendre el servei determinat de suport a 
la campanya Nits d’Estiu 2003. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació laboral temporal per Obra o 
Servei Determinat, a l’empara de l’article 15 de l’Estatut dels Treballadors, de 
les persones i durant els períodes que a continuació s’indiquen, per la 
prestació de serveis com a Muntadors d’Instal·lacions Escenogràfiques per la 
campanya Nits d’Estiu 2003: 
 
 
NOM DATES NÚM. HORES 
 
PABLO CASTAN VALLE 4, 11 i 18/07/2003 29 
CARLOS MIGUELEZ INFANTES 4, 11 i 18/07/2003 29 
DANIEL VENTURA EGEA 4, 11 i 18/07/2003 27 
CARLOS MORENO TOLEDO 4, 11 i 18/07/2003 27 
RAUL MERINO GONZÁLEZ 4 i 18/07/2003 20 
 
 
 Tercer.- Assignar als esmentats empleats una retribució bruta de 
252,35 euros per la prestació de 29 hores, 227,32 euros per la prestació de 26 
hores, 174,06 euros per la prestació de 20 hores, inclòs la part proporcional 
de pagues extres/vacances, realitzades d’acord amb les necessitats dels actes. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució als interessats, al 
Departament de Cultura i Joventut, al Departament d’Organització i Recursos 
Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Cinquè.- Donar compte de la present resolució al Ple, en la propera 
sessió que se celebri. 
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 Sisè.- Publicar la present contractació en el Butlletí Oficial de la 
Província i Diari Oficial de la Generalitat de conformitat al que preveu la 
normativa vigent.” 
 
 Seguidament intervé el senyor Antonio Balmón Arévalo, com a 
President-Delegat de la Comissió Informativa de Presidència, Interior i Comerç, 
per manifestar que aquest decret fa referència a la necessitat de contractar a 
cinc persones de caràcter laboral no permanent per a les Nits d’Estiu. 
 
 A continuació pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que li 
agradaria que li expliquessin per què es contracta a personal laboral sempre 
per motius d’urgència. 
 
 Entenc que la baixa per maternitat o inclús per malaltia siguin 
motius d’urgència, però el tema de les Nits de Can Mercader, o d’altres temes 
són coses previstes que no entenc per què no es fan per un altre sistema. 
 
 M’agradaria que m’expliquéssiu el tràmit que se segueix, encara que 
a vegades ho heu fet però m’agradaria saber com s’han fet aquestes 
contractacions. 
 
 Acte seguit intervé novament el senyor Antonio Balmón, per 
manifestar que això de “raons d’urgència”, és una expressió i evidentment 
sabem que hi ha personal que s’haurà de contractar i és un personal que en 
aquest cas són cinc persones, o en l’altre cas dues persones, i és gent que 
treballa quatre o cinc hores, i per tant tenim una bossa de persones que 
treballen per al Nadal o per a la Festa Major o en aquests tipus de treball que 
són esporàdics, i en base a aqueixa oferta que tenim i a aqueixa bossa anem 
contractant a aquest personal, i s’ha de dir que estem parlant de vint mil 
pessetes que cobren per aqueixos dies i fent aquests treballs.   
     
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
        4.11.- Decret núm.  3867/03 de data 14 de juliol. 
 
 “Vist l’escrit tramés per la Federació de Municipis de Catalunya, pel 
qual es fa reso de l’aprovació, pel Comitè Executiu de l’esmentada entitat, en 
data 2 de juliol de 2002, de la creació d’una Comissió de Democràcia Local i 
Participació, a fi d’iniciar un treball amb els objectius d’aprofundir en les 
bases normatives i conceptuals, així com en les pràctiques de la participació 
ciutadana i el paper de les ciutats en el seu aprofundiment; facilitar el 
coneixement i la difusió de bones pràctiques que millorin la intervenció 
ciutadana en la gestió dels assumptes públics i establir nexes de connexió 
amb experiències de ciutats d’arreu del món. 
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 Atès que en l’esmentat escrit es demana el nomenament d’un/una 
electe local d’aquest Ajuntament, que el representi en l’esmentada Comissió de 
Democràcia Local i Participació. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,  
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Designar com a representant d'aquest municipi en la 
Comissió de Democràcia Local i Participació, aprovada pel Comitè Executiu de 
la Federació de Municipis de Catalunya en sessió celebrada el dia 2 de juliol 
de 2002, al Regidor de l’Àrea de Cultura, Esports, Relacions Ciutadanes i 
Cooperació i Solidaritat d’aquest Ajuntament, senyor Vicenç Badenes Teixidó. 
 
 Segon.- Comunicar aquest acord al Regidor afectat i a la Federació 
de Municipis de Catalunya, pel seu coneixement i efectes. 
 
 Tercer.- Donar compte al Ple de l’Ajuntament d’aquesta resolució, 
en la pròxima sessió que es convoqui, per a la seva ratificació.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 
 4.12.- Decret núm. 3868/03 de data 14 de juliol. 
 
 “Vist l’article 20 del Reglament de l’Arxiu Municipal de Cornellà de 
Llobregat, pel qual es crea la Comissió d’Avaluació, Tria i Eliminació de la 
documentació d’aquest Ajuntament, com a òrgan col·legiat interdisciplinari, 
amb l’objecte de procedir a l’anàlisi de totes les tipologies documentals creades 
per aquesta Administració i d’establir les que calgui conservar pel futur i les 
que siguin susceptibles de destrucció. 
 
 Atès que en conformitat amb el número 3 del precepte anterior, en 
concordança amb el que disposa l’article 98 del ROM, l’esmentada Comissió, 
sota la Presidència del Regidor o Tinent d’Alcalde responsable de l’Arxiu 
Municipal i la Vice-presidència de la Secretària General de l’Ajuntament, 
estarà constituïda per tres vocals, un d’ells Cap d’Àrea o Departament de 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, un altre,  Tècnic en representació de les 
Empreses Municipals i Organismes Autònoms, i el tercer, un Historiador 
especialista en Història Contemporània designat per l’Alcaldia, tots ells 
assistits per l’Arxiver Municipal, que actua com a Secretari de la Comissió. 
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 Atès que un cop celebrades les Eleccions Locals convocades 
mitjançant Reial Decret 374/2003, de 31 de març, i constituït el nou 
Ajuntament el passat dia 14 de juny, es fa necessari procedir a una nova 
designació dels seus membres. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les competències que li 
confereix l’article 20.3 del Reglament Regulador de l’Arxiu Municipal a que 
abans s’ha fet referència, 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Establir que la Comissió d’Avaluació, Tria i Eliminació de 
la documentació d’aquest Ajuntament, quedi integrada pels membres 
següents: 
 
President: El/la Tinent d’Alcalde responsable de l’Arxiu Municipal: senyor 
Antonio Balmón Arévalo. 
 
Vice-presidenta: La Secretària General de la Corporació: senyora Carmen 
Alonso Higuera. 
 
Vocals: 
 
- Cap d’Àrea i Departament: senyora Ana Ma. Gayoso Díaz, Cap del 

Departament de Secretaria. 
 
- Tècnic en representació de les Empreses Municipals i Organismes Autònoms: 

senyora Carmen Prat Bartés, Directora de l’Institut Municipal d’Educació. 
 
- Historiador especialista en Història Contemporània: senyor Joan Fernández 

Trabal. 
 
Secretari: senyor Miguel Salmerón Rodríguez, Arxiver Municipal. 
 
 Segon.- Comunicar aquest Decret a les persones nomenades pel 
seu coneixement i efectes. 
 
 Tercer.- Donar compte d’aquest Decret al Ple de l’Ajuntament en la 
sessió extraordinària que es convoqui, en compliment del que preveu l'article 
22 del ROM, en concordança amb l’article 38 del Reglament d'Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals.” 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Antonio Balmón Arévalo, 
com a President-Delegat de la Comissió Informativa de Presidència, Interior i  
Comerç, per manifestar que aquest punt ja ho ha explicat el Sr. Alcalde, i són 
les mateixes persones que anteriorment ja estaven dintre d’aquesta Comissió. 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 



 192

 
 
 
       4.13.- Decret núm. 3881/03 de data 16 de juliol. 
 
 “Vist el Decret 3683/2003, dictat per aquesta Alcaldia en data 18 de 
juny, pel qual s’establia el règim de delegacions de competències d’aquesta 
Alcaldia a favor dels membres de la Comissió de Govern, i atès que en la 
redacció i transcripció d’aquest s’han produït diversos errors que és necessari 
rectificar, és pel que, en ús de les atribucions que legalment tinc conferides 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Rectificar el Decret d’aquesta Alcaldia número 3683/2003, 
de data 18 de juny, en els termes següents: 
 
a) En relació a la determinació dels camps d’actuació i matèries que 

corresponen a l’Àrea de Via Pública, Manteniment i Servies, s’han de 
suprimir, incorporant-se a l’Àrea de Salut Pública, Consum i Benestar 
Social, els camps següents: 

 
* Resolució de les sol·licituds de llicències i altres autoritzacions, incloses 

les seves modificacions i pròrrogues posteriors, relacionades amb les 
targetes d’aparcament per a persones amb disminució –individuals i 
col·lectives- a que es refereix l’article 7 del Decret 97/2002, de 5 de març, 
i de les altres mesures regulades per aquesta norma per facilitar el 
desplaçament de les persones amb mobilitat reduïda. 

 
* Resolució de les sol·licituds de llicències i altres autoritzacions, incloses 

les seves modificacions i pròrrogues posteriors, relacionades amb la 
tinença d’animals potencialment perillosos.  

 
 
b) En relació a la determinació dels camps d’actuació i matèries que 

corresponent a l’Àrea de Presidència, Interior i comerç, i pel que fa al seu 
àmbit de contractació i patrimoni, ha de quedar redactat en els termes 
següents: 

 
“Contractació i Patrimoni: en aquesta matèria, a més de la presidència de 
totes les meses de contractació de l’Ajuntament i dels seus Organismes 
Autònoms, i en relació amb la seva Àrea i amb el meu Gabinet, assumirà les 
competències d’aquesta Alcaldia relatives a l’adjudicació dels contractes i 
concessions de tota naturalesa que, excedint dels límits quantitatius a que 
es contrauen les delegacions efectuades per aquesta Alcaldia en aquesta 
matèria a tots els Regidors i Regidores en el número 1 del punt segon de la 
part dispositiva d’aquesta resolució, no superin els 60.101,21 euros ni 
tinguin una duració superior a 4 anys, així com les competències per a 
adquirir béns patrimonials, amb idèntics límits quantitatius. 
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Aquesta delegació abastarà, en tot cas, a les competències que manté 
aquesta Alcaldia en relació amb la Dona, únicament i exclusivament pel que 
fa a adjudicació de contractes i concessions i l’adquisició de béns 
patrimonials, així com pel que fa als actes d’autorització, disposició i 
reconeixement d’obligacions. 

 
c) En relació a la determinació dels camps d’actuació i matèries que 

corresponent a l’Àrea de Medi Ambient i Sostenibilitat, i pel que fa a 
l’exercici de la potestat sancionadora, quedarà circumscrit als residus 
industrials, excloent les deixalles i els residus sòlids urbans. 

 
 
 Segon.- Incorporar aquestes correccions d’errors en el text de 
l’Edicte pel qual es doni publicitat al règim de delegacions d’aquesta Alcaldia, 
en compliment del punt 7 de la part dispositiva del Decret 3683/2003, dictat 
el dia 18 de juny. 
 
 Tercer.- Notificar el present Decret als Regidors i Regidores 
afectats, pel seu coneixement i efectes. 
 
 Quart.- Donar compte al Ple d'aquesta resolució en la primera 
sessió que tingui lloc, en compliment del que disposa l'article 23.7 del ROM, 
en concordança amb l’article 44.2 del text legal abans esmentat.” 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
         4.14.- Decret núm. 3953/03 de data 18 de juliol. 
 
 “Amb l'objecte de procedir a la prestació de diferents serveis 
municipals i, en el seu cas, a la realització de determinades activitats 
econòmiques, aquest Ajuntament va constituir en el seu moment les Societats 
privades Municipals "Promoció Econòmica de Cornellà, S.A." (PRECSA) i 
"Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà de Llobregat, S.A." 
(EMDUCSA), com a ens instrumentals per a la seva gestió directa, al pertànyer 
íntegrament el seu capital social a aquesta Corporació. 
 
 Atès que, així mateix, aquest Ajuntament també va intervenir en la 
constitució de la Societat "T.E.C.S.A.L.S.A.", l'objecte social de la qual és la 
formació d'un Centre Social d'Ocupació, mitjançant la participació en el seu 
capital social en un 99,99 per 100. 
 
 Atès que desprès de diversos anys d'experiència en el funcionament 
d'aquestes Societats, i com a conseqüència de la seva consolidació, es va 
experimentar un notable increment en les seves activitats, que va aconsellar 
que en mandats anteriors es procedís a la creació d’un Consell de Direcció de 
les empreses municipals, per a fer compatible la seva funció executiva i 
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gerencial, amb el seu degut control i tutela per aquest Ajuntament, que 
posteriorment es va incorporar, com a part de l’ organització complementaria 
municipal, a l’article 96 del ROM. 
 
 Atès que encara que la seva composició esta fixada amb caràcter 
estable a l’article 96 del ROM, un cop celebrades les Eleccions Locals 
convocades mitjançant Reial Decret 374/2003, de 31 de març, i constituït el 
nou Ajuntament el passat dia 14 de juny, es fa necessari procedir a  la seva 
constitució i a la determinació del seu règim de sessions.  
 
 Per tot això aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que legalment 
té conferides 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Constituir el Consell de Direcció de les Empreses 
Municipals, com a òrgan de coordinació entre els Consells d'Administració de 
les empreses "Promoció Econòmica de Cornellà, S.A." (PRECSA), "Empresa 
Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà de Llobregat, S.A. 
(EMDUCSA), T.E.C.S.A.L.S.A, i aquest Ajuntament, amb les funcions que 
l’article 96 del ROM li atribueix, que estarà integrat per les persones següents: 
 
President: L’Alcalde, Senyor José Montilla Aguilera 
 
Vocals: 
 
a) Els Vice-presidents i Consellers Delegats de les Empreses senyors: 
 

- Ramón Salabert Parramón 
- Antonio Martínez flor 
- José Luis Morlanes Galindo 
- Juan A. García Díaz 
- Ciriaco Hidalgo Salgado 

 
b) Els Gerents de les Empreses, senyors: 
 

- José A. Marín Sánchez 
- Ernesto Marco Fernández 
- Antoni Mª. Güell Roca 

 
Secretària: Carmen Alonso Higuera, Secretària General de l’Ajuntament, o 
funcionari que la substitueixi.  
 
 Segon.- Les funcions de l'esmentat Consell de Direcció, d’acord amb 
el que disposa l’article 96 del ROM, seran la coordinació entre les funcions 
executives que, en conformitat amb el que disposa la legislació vigent, portin a 
terme els òrgans d'administració de les societats, els seus Vice-presidents o 
Consellers Delegats, o les seves Gerències, per delegació d'aquest, amb els 
criteris i línies d'actuació que estableixi l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat. 
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 Amb aquest objectiu l'esmentat Consell assessorarà, amb caràcter 
previ a la presa de decisions, sobre les diferents línies d'actuació de les 
empreses, i els seus Gerents donaran compte a aquest de la gestió de les 
Societats. 
 
 Tercer.- El Consell de Direcció celebrarà les seves sessions a 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat, amb caràcter quinzenal, el segon i 
quart dimecres, no festius, de cada mes, a les 11,30 hores, prèvia convocatòria 
realitzada a l'efecte per la seva Presidència, que no requerirà necessàriament 
el previ establiment d'un Ordre del Dia. 
 
 Podran assistir a les seves reunions, a requeriment de la 
Presidència, els funcionaris, regidors o regidores que, per raó de la matèria, es 
vegin afectats. 
 
 Quart.- Comunicar aquest Decret a les persones nomenades pel seu 
coneixement i efectes. 
 
 Cinquè.- Donar compte al Ple de l'Ajuntament d'aquest Decret en la 
sessió extraordinària que es convoqui, en compliment del que preveu l'article 
22 del ROM, en concordança amb l’article 38 del Reglament d'Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals.” 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 5.- Donar compte de la Resolució de la Presidència núm. 
020/03 de data 21 de juliol, de l’Emissora Municipal de Ràdio Cornellà, 
mitjançant la qual se nomena funcionària eventual d’aquest Organisme 
Autònom, a la senyora Gemma Campos Bou, per ocupar el càrrec de 
Directora. 
 
 “Aquest Ajuntament, mitjançant acord plenari adoptat en sessió que 
va tenir lloc el passat dia 19 de juny dels corrents, i en compliment del que 
disposa l'article 104.1 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases 
del Règim Local, en concordança amb l’article 304 del Decret Legislatiu 
2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal de 
Règim Local de Catalunya i amb l’article 23.3. del ROM, ha procedit a la 
determinació del nombre, característiques i retribucions del personal eventual, 
d’aquest Ajuntament i, per tant, dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Atès que en conformitat amb el que disposen els esmentats 
preceptes, en concordança amb l'article 9 del Reglament de Personal al Servei 
de les Entitats Locals de Catalunya, aprovat per Decret 214/1990, de 30 de 
juliol, és competència de l’Alcaldia el nomenament de les persones que hagin 
d'ocupar els llocs de personal eventual creats pel Ple de la Corporació, i que 
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segons l’article 6.h) dels Estatuts reguladors del Patronat, correspon al seu 
President la competència residual respecte de tots aquells assumptes la 
decisió dels quals està reservada a altres òrgans d’aquest, com succeeix en 
aquest cas. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en la seva condició de President del 
Patronat Municipal Radio Cornellà, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Nomenar, amb efectes del dia 1 de setembre d’enguany, 
funcionaria eventual de l’Organisme Autònoms d'aquest Ajuntament, Patronat 
Municipal Radio Cornellà, a la senyora Gemma Campos Bou, per ocupar el 
càrrec de Directora de Radio Cornellà, la qual percebrà una retribució anual 
bruta de 31.050 euros. 
 
 Segon.- Establir per l’esmentat lloc de treball, la dedicació i 
descripció que consta en la part dispositiva de l'acord plenari de 27 de febrer 
d’enguany, pel qual es va aprovar la relació de llocs de treball del personal 
eventual d'aquesta Corporació. 
 
 Tercer.- Notificar aquest Decret a la interessada, així com al 
Departament de Personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, pel seu 
coneixement i efectes. 
 
 Quart.- Donar compte d'aquest Decret al Ple de l'Ajuntament, en la 
sessió extraordinària que es convoqui a l'efecte. 
 
 Cinquè.- Publicar aquest nomenament en el Butlletí Oficial de la 
Província i en el Butlletí d'Informació Municipal, en compliment del que 
estableix l'article 104 de la Llei 7/1985, de 2, d'abril, Reguladora de les Bases 
del Règim Local, així com en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, en 
els termes exigits per l'article 304.3 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 
d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya i per l’article 10 del Reglament de personal al servei de les Entitats 
Locals de Catalunya.” 
 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Antonio Balmón Arévalo, 
com a President-Delegat de la Comissió Informativa de Presidència, Interior i 
Comerç, per manifestar que degut a la situació que tots coneixeu es va produir 
la vacant dintre de la direcció de l’Emissora Municipal, i  ens vàrem donar un 
temps per a veure quina era la persona més adequada per poder realitzar 
aquest treball. 
 
 A nosaltres ens semblava que la trajectòria de la ràdio en els 
darrers anys  i les persones que l’han dirigit eren persones amb coneixement 
del que succeeix en la ciutat i també amb una actitud del que pretenem que 
sigui l’emissora municipal, o sigui, que sigui una emissora en un àmbit no 
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professional i en un altre àmbit obert a les entitats de la ciutat, a la 
participació, l’ampliació i informació de totes les coses que passen a la ciutat. 
Buscàvem una persona que tingués aquests requisits i que pogués continuar 
amb la tasca que han realitzats en aquests últims anys les altres persones. 
 
 A partir d’això vam buscar dintre del que hi havia estat la pròpia 
trajectòria de l’emissora, i vam veure que aquesta persona que hi havia estat 
durant tres anys realitzant feines com a responsable dels serveis informatius, i 
que hi havia estat en l’etapa de la Sra. Montse Pérez, i que és una persona que 
coneix bé la ciutat i que té un caràcter idèntic a les dues últimes directores 
que ha tingut l’emissora, i que correspon una mica amb el perfil i el projecte 
que tenim per a aquesta. 
 
 Per tant, realitzem la proposta que ja vaig comentar al seu moment, 
d’una plaça que si recordeu ja va estar aprovada pel Ple de l’Ajuntament, i que 
l’únic que s’havia de fer era designar a la persona que l’ocupés, i aleshores 
hem cregut oportú designar a la periodista Gemma Campos Bou. 
 
 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que el seu Grup 
s’abstindrà en aquesta nomenament, perquè entenem que és criteri del Govern 
Municipal de fer-ho. 
 
 Intervé en aquest moment el Sr. Alcalde, que manifestar que aquest 
punt no es vota ja que es va votar en el Ple del dia 18 la creació de la plaça, 
però ara el nomenament no es vota.   
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
        6.- Donar compte de la Resolució de la Presidència de l’Institut 
Municipal d’Educació, núm. 240/03 de data 25 de juliol,  de correcció 
d’errors de la Resolució núm. 219/03, de data 2 de juliol, referent al 
règim de delegacions de la Vice-presidència.  
 
 “Vista la resolució d’aquesta Presidència número 219/2003, de 2 de 
juliol, per la qual es nomenava Vice-president de l’Institut Municipal 
d’Educació al Regidor senyor Vicenç Badenes Teixidó i s’efectuava una 
delegació general al seu favor de les facultats de gestió, estudi, proposta i 
execució de les matèries pròpies de l’Institut que es particularitzaven en una 
relació d’activitats que es relacionaven en l’esmentada resolució. 
 
 Atès que en la redacció de l’esmentada resolució es va incórrer en 
un error de transcripció, per omissió d’una sèrie d’activitats relacionades amb 
l’àmbit de personal i l’econòmic. 
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 Per tot això, aquesta Presidència, a l’empara del que disposa la 
redacció actual de l’article 105.2 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de 
Règim Jurídic de les Administracions Públiques i del Procediment 
Administratiu Comú, 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Rectificar el punt Segon de la part dispositiva de la 
Resolució d’aquesta Presidència núm. 219/2003, de 2 de juliol, incorporant en 
l’àmbit de la delegació les activitats següents: 
 

- Direcció i gestió del personal de l’Institut amb potestat per concedir 
llicències, permisos i bestretes reintegrables, subscriure contractes 
laborals de caràcter fix o temporal, autoritzar les nòmines, incloent 
els corresponents documents comptables, les hores extraordinàries 
i l’assistència a cursos de formació i aprovar les convocatòries per a 
la cobertura de les places de la plantilla de l’Institut i dels seus 
corresponents llocs de treball. 

 
- Autoritzar les reduccions de la quota, previstes en l’Ordenança 

Fiscal núm. 24, reguladora de la Taxa per la prestació de serveis de 
les Escoles Municipals d’ensenyaments especials, relatives a 
l’Escola Municipal de Música. 

 
 Segon.- Donar compte al Ple d’aquesta resolució en la primera 
sessió que tingui lloc, i publicar el seu text al Butlletí Oficial de la Província i 
al Butlletí d’Informació Municipal, en compliment del que disposa l’article 166 
del ROM. 
 
 Tercer.- Comunicar aquesta resolució a la Vice-presidència de 
l’Institut Municipal d’Educació, així com a la Directora i a la Secretària 
Delegada de l’esmentat Organisme Autònom, pel seu coneixement i efectes.” 
 
 
 Seguidament intervé el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, per 
manifestar que aquesta resolució fa referència a la delegació que té el Vice-
president executiu de l’Institut Municipal d’Educació, que com sabeu és el 
regidor d’Educació senyor Badenes i que té a veure amb els temes relatius a la 
direcció i gestió del personal de l’Institut, ja que entre d’altres temes calia 
precisar més coses respecte a la resolució que va fer la Presidència de l’Institut 
el 2 de juliol.  
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 



 199

PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PLANIFICACIÓ, ECONO-
MIA I HISENDA 
 
 
  
 7.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdit del Pressupost 
de l’Ajuntament número 22/2003, per crèdit extraordinari i suplement de 
crèdit, amb càrrec al Romanent de Tresoreria i baixes per anul·lació de 
despeses. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vistes les propostes de modificació de crèdits de l’Àrea de Via 
Pública, Manteniment i Serveis, de crèdit extraordinari i suplement de crèdit 
amb càrrec al Romanent de Tresoreria i a Baixes per anul·lació de despeses, 
per un import total de 577.230,67 euros. 
 
 Vista la proposta de modificació de crèdit per suplement a càrrec del 
Romanent de Tresoreria, de la Secretaria General, motivada per la necessitat 
d’atendre despeses corresponents als serveis prestats pels procuradors i 
advocats assignats a diversos procediments judicials, per un import de 27.000 
euros. 
 
 Atès el que disposa l’article 158 de la Llei 39/1988 i 35, 36 i 37 del 
R.D. 500/1990, de 20 d’abril. 
 
 Atès el que estableixen els articles 12 i 14 de les Bases d’Execució 
del Pressupost per a l’any 2002. 
 
 Atès l’informe favorable de la Intervenció Municipal. 
 
 El Ponent de l’Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, vist el 
dictamen favorable de l’esmentada Comissió, proposa al Ple de l’Ajuntament 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits 22/2003 per 
crèdit extraordinari i suplement de crèdit, amb càrrec al Romanent de 
Tresoreria i baixes per anul·lació de despeses que es proposa, segons el 
següent detall i resum per capítols: 
 
ESTAT DE DESPESES 
 
 CONSIGNACIÓ CONSIGNACIÓ 
PARTIDA DESCRIPCIÓ    ACTUAL ALTES BAIXES FINAL  
 
13.432E0.21401 REPARACIÓ PARC MÒBIL (A) 24.000,00 15.025,30 0,00 39.025,30 
14.452C0.6320300 REF.INSTAL.LACIONS ESPORTIVES 503.136,69 0,00 15.025,30 488.111,39 
13.463C0.62500 MOBILIARI ACTES 0,00 12.000,00 0,00 12.000,00 
14.423C0.6320114 REF.COL.LEGIS I ESCOLES BRESSOL 1.108.304,80 131.251,83 0,00 1.239.556,63 
12.431B0.6230120 FONTANERIA GENERAL 114.192,00 38.064,00 0,00 152.256,00 
13.432D0.6110300 PLANT.ARBRES I CIRURGIA ARBÒREA 103.965,89 35.503,88 0,00 139.469,77 
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14.423C0.6320101 ESCOLA BRESSOL CAN SURIS 0,00 30.028,53 0,00 30.028,53 
14.432B1.6010445 URBANITZ.PLAÇA ALMEDA 21.263,30 6.721,00 0,00 27.984,30 
14.432B0.6110413 REMOD, CARRERS I PLACES (INC.02) 1.732.833,28 259.447,36 0,00 1.992.280,64 
13.432C0.21000 FESTES 36.000,00 18.061,00 0,00 54.061,00 
13.432E0.62400 ADQ.VEHICLES/MANTENIMENT 5.069,64 1.099,24 0,00 6.168,88 
14.431A0.6320306 REF.EDIFICIS CEDITS A ENTITATS (INC.02) 62.952,55 0,00 62.952,55 0,00 
14.622B1.6320202 REF.MERCATS (INC.02) 142.449,51 0,00 96.884,87 45.564,64 
14.431A0.6320102 REF.EDIFICIS MUNICIPALS 211.298,09 0,00 1.442,94 209.855,15 
14.431A0.6320112 REF.EDIFICIS MUNICIPALS (INC.02) 562.083,48 0,00 266.956,37 295.127,11 
13.432E0.62315 INVERS.MAQUINÀRIA/MANTENIMENT 1.789,51 0,00 1.789,51 0,00 
13.432C0.6110303 MAT.FUNDICIO VIA PUBLICA (INC.02) 18.030,76 0,00 18.030,76 0,00 
13.431A0.63303 ESCOMESES GAS BRIGADA (INC.02) 15.025,00 0,00 15.025,00 0,00 
13.432C0.6230211 TARIMES MANTENIMENT (INC.02) 30.051,00 0,00 30.051,00 0,00 
14.452C0.6320307 REF.INSTAL.LACIONS ESPORTIVES (INC.02) 165.842,87 0,00 27.043,84 138.799,03 
24.121D0.2260301 DESPESES JURIDIQUES 31.256,00 27.000,00 0,00 58.256,00 
 ------------------------------------- 
 TOTAL  574.202,14 535.202,14  
 
 
ESTAT D'INGRESSOS 
 
 PREVISIÓ PREVISIÓ 
CONCEPTE DESCRIPCIÓ ACTUAL ALTES BAIXES FINAL  
 
71.87000 ROM.TRESORERIA/CREDIT EXTRAORD. 1.261.437,60 12.000,00 0,00 1.273.437,60 
71.87001 ROM.TRESORERIA/SUPLEMENT CREDIT 932.269,91 27.000,00 0,00 959.269,91 
 ------------------------------------- 
 TOTAL  39.000,00  
 
 
 
RESUM PER CAPÍTOLS 
 
CAPÍTOL/ DESPESES ALTES BAIXES  
 
II.- COMPRA DE BÉNS I SERVEIS 60.086,30 0,00 
VI.- INVERSIONS REALS 514.115,84 535.202,14 
 ------------------------------------- 
 TOTAL 574.202,14 535.202,14 
 
 
 
CAPÍTOL/INGRESSOS ALTES BAIXES  
 
VIII.- ACTIUS FINANCERS 39.000 0,00 

 
 
 Segon.- Exposar al públic el pressent acord en els termes establerts 
en l’article 150 de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les 
Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del senyor Ramon Salabert Parramon, com a President-
Delegat de la Comissió Informativa de Planificació, Economia i Hisenda, es fa 
una explicació del dictamen, manifestant que hi ha modificacions de crèdit de 
l’Ajuntament bàsicament per temes relacionats amb reparació de col·legis i 
escoles bressols, lampisteria general, plantació d’arbres i cirurgia arbòrea, 
l’escola bressol Can Suris, -tema important que és nou d’aquest exercici-  
urbanització de la plaça Almeda i remodelació de carrers i places en general. 
 



 201

 Aquests serien els temes més rellevats de la modificació de crèdit, 
que venen bàsicament finançats per baixes d’altres partides o bé per 
incorporacions de crèdit de l’exercici 2002. 
 
 Això fa un total d’altes de 574.202,14 euros, finançades amb baixes 
d’altres partides o per incorporacions de 535.202,14 euros, i per tant el 
diferencial és de 39.000,- euros  amb càrrec a romanent de tresoreria.   
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas,  
Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto Madrid Olmos, 
Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José 
Luis Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Miguel 
López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Joan Tardà i Coma. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 8.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdit del Pressupost 
de l’Institut Municipal d’Educació número 4/2003. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vistes les Resolucions de la Presidència números 230/03 i 232/03 
de dates 22 i 23 de juliol respectivament, de l’Institut Municipal d’Educació, 
proposant a l’Alcalde-President l’aprovació de la modificació de crèdit per 
suplement de crèdit amb càrrec al Romanent de Tresoreria número 4/2003, 
per un import de 27.990 euros. 
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 Vist l’escrit del Cap dels Serveis Administratius de l’Institut 
Municipal d’Educació de data 23 de juliol d’enguany, sol·licitant la confecció 
del Decret d’Alcaldia per a l’aprovació de l’expedient abans esmentat. 
 
 Atès el que estableix l’article 158 de la Llei 39/1988, Reguladora de 
les Hisendes Locals, de 28 de desembre i els articles 35, 36 i 37 del R.D. 
500/1990, de 20 d’abril. 
 
 Atès el que estableix l’article 14 de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a 2003. 
 
 Vist l’informe favorable de l’Interventor General. 
 
 El Ponent de l’Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, vist el 
dictamen favorable de l’esmentada Comissió, i de conformitat amb el que 
estableix l’article 16.1.a) de les Bases d’Execució del Pressupost per a 2003, 
proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdit número 
4/2003 del Pressupost de l’Institut Municipal d’Educació, mitjançant 
suplement de crèdit amb càrrec al Romanent de Tresoreria que es proposa, 
segons el següent detall i resum per capítols: 
 
ESTAT DE DESPESES 
 
 CONSIGNACIÓ CONSIGNACIÓ 
PARTIDA DESCRIPCIÓ ACTUAL ALTES BAIXES FINAL  
 
49.423H1.22608 VARIS/CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL 1.349,47 2.790,00 0,00 4.139,47 
49.423H2.48900 SUBVENCIONS/ESCOLES PARES I  MARES 844,00 23.200,00 0,00 24.044,00 
49.423H2.48901 SUBVENCIONS/ESC. PERSONES ADULTES 405,00 2.000,00 0,00 2.405,00 
 --------------------------------- 
 TOTAL  27.990,00 0,00 
 
 
ESTAT D'INGRESSOS 
 
 PREVISIÓ PREVISIÓ 
CONCEPTE DESCRIPCIÓ ACTUAL ALTES BAIXES FINAL  
 
49.87001 ROM.TRESORERIA/SUPLEMENT CREDIT 59.931,25 27.990,00 0,00 87.921,25 
 --------------------------------- 
 TOTAL  27.990,00  
 
 
 
RESUM  PER CAPÍTOLS 
 
CAPÍTOL/ DESPESES ALTES BAIXES 
 
II.- COMPRA DE BÉNS I SERVEIS 2.790 0 
IV.- TRANSFERÈNCIES CORRENTS 25.200 0 
 --------------------------------- 
 TOTAL 27.990 0  
 
 
CAPÍTOL/INGRESSOS ALTES BAIXES  
 
VIII.- ACTIUS FINANCERS 27.990 0 
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 Segon.- Exposar al públic el pressent acord en els termes establerts 
en l’article 150 de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les 
Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Ramon Salabert Parramon, com a President-
Delegat de la Comissió Informativa de Planificació, Economia i Hisenda, es fa 
una explicació del dictamen, manifestant que hi ha unes variacions en relació 
amb el Consell Escolar Municipal, als programes d’actuacions en el tema de 
les escoles de pares i mares i també amb les escoles de persones adultes. 
 
 Tot això que són qüestions que es produeixen pels cursos escolars, 
són altes per 27.990,- euros, finançats íntegrament pel propi romanent de 
tresoreria de l’Institut Municipal d’Educació.  
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas,  
Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto Madrid Olmos, 
Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José 
Luis Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Miguel 
López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Joan Tardà i Coma. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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 9.- Aprovar el Compte General del Pressupost de l’any 2002.  
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist el Compte General del Pressupost de l’Ajuntament de 2002, 
elaborat de conformitat amb el que disposen les Regles 408 a 433 de la 
Instrucció de Comptabilitat per l’Administració Local, aprovada per Ordre de 
17 de juliol de 1990. 
 
 Atès que la Comissió Especial de Comptes, reunida el dia 29 de 
maig de 2003, va informar favorablement els esmentats comptes. 
 
 Atès que l’informe de la Comissió de Comptes, juntament amb els 
Comptes esmentats i els seus justificants han estat exposats al públic durant 
15 dies i vuit dies més als efectes de que els interessats poguessin presentar 
els reparaments i observacions que creiessin convenients, no havent-se 
presentat cap reclamació. 
 
 El Ponent de l’Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, vist el 
dictamen favorable de l’esmentada Comissió, proposa al Ple de l’Ajuntament 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar el Compte General del Pressupost de 2002, 
integrat pel de la pròpia Entitat, els dels Organismes Autònoms 
Administratius: Institut Municipal d’Educació i Patronat Municipal de Ràdio 
Cornellà i els de les empreses municipals: PRECSA i EMDUCSA. 
 
 Segon.- Rendir a la Sindicatura de Comptes de Catalunya, el 
Compte General, de conformitat amb l’article 193.5 de la Llei 39/1988.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Ramon Salabert Parramon, com a President-
Delegat de la Comissió Informativa de Planificació, Economia i Hisenda, es fa 
una explicació del dictamen, manifestant que aquest és un darrer tràmit 
preceptiu que correspon portar al plenari donat que després d’haver fet totes 
les diferents actuacions, controls i presentacions del compte general del 
pressupost del 2002, restava l’exposició pública del pressupost per si podia 
haver-hi alguna al·legació o impugnació. 
 
 Això no ha estat així, per tant, ara és el darrer tràmit per presentar 
en el plenari l’aprovació definitiva dels comptes generals del pressupost de 
l’Ajuntament i organismes consolidats de l’any 2002. 
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 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que igual que abans, 
també en aquest punt s’abstindran. 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas,  
Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto Madrid Olmos, 
Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José 
Luis Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Miguel 
López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Joan Tardà i Coma. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'OBRES, URBANISME, 
MANTENIMENT, SERVEIS I MEDI AMBIENT 
 
 
 10.- Aprovació provisional de la modificació puntual del Pla 
Especial Parc Tecnològic World Trade Centre, per a l’ampliació dels usos 
establerts al Pla Especial inicial. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’expedient incoat de modificació puntual del Pla General 
Metropolità, de 14 de juliol de 1976, a l’àmbit del Parc Tecnològic World Trade 
Center de Cornellà de Llobregat, per complimentar els usos i necessitats 
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funcionals del complex, redactat per l'arquitecte Josep Ribera Hermoso i 
promogut per l’empresa Gestió i Serveis Trade Center, Societat Anònima. 
 
 Vist l'acord plenari de data 23 de maig de 2003 mitjançant el qual 
s’aprovava inicialment l’esmentada Modificació així com la seva publicació en 
el Butlletí Oficial de la Província (data 12-6-2003), el Diari Oficial de la 
Generalitat de Catalunya (data 11-6-2003) i el Periodico de Catalunya (data 3-
6-2003), per un període d’un mes, sense que s’hagi presentat cap suggerencia 
ni alternativa el planejament. 
 
 Vist l’informe de la Cap Administrativa d'Urbanisme, Habitatge i 
Infraestructures, obrant a l’expedient de data 16 de juliol de 2003 
 
 Atesos els articles 126, 127 i 128, en relació a l’article 161 del 
Reglament de Planejament de 23 de juny de 1978 i l’article 74, 83.1 i 83.4, 94 
i 96 de la Llei 2/2002, de 14 de març, d’urbanisme. 
  
 Atesos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova redacció donada als mateixos per la Llei 11/99, de 21 
d’abril, i els articles 52.2.c) i 114 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, 
pel qual s’aprova el text refós del la Llei Municipal i de Règim Local de, relatius 
a les competències atribuïdes al Ple de la Corporació Local, el President de la 
Comissió Informativa d’Obres, Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi 
Ambient, a proposta del Regidor Delegat de l’Àrea d’Urbanisme, Habitatge i 
Infrastructures proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar provisionalment la modificació puntual del Pla 
General Metropolità, de 14 de juliol de 1976, a l’àmbit del Parc Tecnològic 
World Trade Center de Cornellà de Llobregat, per complimentar els usos i 
necessitats funcionals del complex, redactat per l'arquitecte Josep Ribera 
Hermoso i promogut per l’empresa Gestió i Serveis Trade Center, Societat 
Anònima. 
 
 Segon.- Ordenar la remissió de l'esmentat expedient, en el termini 
màxim d'un mes des de la data d'aprovació del present acord, a la Comissió 
d’Urbanisme de Barcelona, a efectes de la seva aprovació definitiva 
 
 Tercer.- Notificar el present acord els interessats pel seu 
coneixement i efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del Regidor-Delegat de l’Àrea d’Urbanisme, Habitatge i 
Infraestructures, senyor José Luis Morlanes Galindo,  es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que ja va passar pel Ple l’aprovació inicial, i era 
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l’ampliació d’usos de la parcel·la destinada a una torre en la que tenen previst 
els promotors desenvolupar un aparthotel.  
 
 Al seu dia va ser comentat en la Comissió d’Urbanisme i informat 
plenament i en aquest moment s’ha incorporat a l’expedient l’aprovació per 
part de la Direcció General d’Aviació Civil de l’expedient, atès que es troba en 
zona d’àmbit aeri-portuari i procedim a l’aprovació provisional per a la seva 
remissió immediata a la Direcció General d’Urbanisme per a la seva posterior 
aprovació definitiva.    
 
 A continuació intervé el senyor Joan Tardà i Coma, com a Portaveu 
del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que només volia saber si hi ha 
algun estudi aproximat sobre els ingressos que suposarà per al municipi 
aquesta modificació, que significa una obra realment singular i interessant per 
a la ciutat.  
 
 Tot seguit intervé novament el Sr. Morlanes, per manifestar que hi 
ha una quantitat que ve fixada per llei que és la diferència teòrica entre el preu 
de la qualificació inicial en relació a la qualificació posterior que es calcula en 
un 10% de plus-vàlua.  
 
 És a dir, en aquest sentit aquest serà un ingrés extraordinari 
perquè hi ha una idea prèvia de què una qualificació de tipus hotelera és 
quelcom més profitosa –per dir-ho així- que una qualificació industrial. És 
discutible però la llei ho determina així. 
 
 L’empresa que ha fet el projecte –perquè és un pla privat- ha fet un 
càlcul d’aquest 10%, que vull recordar que és al voltant de 40.000,- euros –
demanaria flexibilitat perquè ho estic dient de memòria-, però el més 
important, i la part d’ingrés més important- en la meva opinió- és la garantia 
de què hi ha la previsió de començar l’any pròxim i això significarà posar en 
marxa tot els tipus d’ingressos ordinaris de l’ajuntament, és a dir, llicències 
d’obres, d’activitats....,  i en aquest sentit el càlcul no el tenim.     
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas,  
Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto Madrid Olmos, 
Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José 
Luis Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
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Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Miguel 
López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Joan Tardà i Coma. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 11.- Nomenament del director d’obra i coordinador d’obra, de 
les obres del Dipòsit de Laminació (Camp de l’Empedrat), i donar 
conformitat al Pla de seguretat i salut presentat. 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist el projecte executiu d’obres anomenat “Dipòsit de laminació 
del Camp de l’Empedrat i del projecte del sistema de telecontrol del citat 
dipòsit”, redactat, el Dipòsit de laminació, per l’enginyer de Camins, canals i 
ports senyor Zsigmond Kovács Dani i el Sistema de telecontrol pel mateix 
tècnic amb col·laboració amb l'enginyer industrial senyor Gustavo Ramon 
Wihelmi, per encàrrec de l’entitat de Medi Ambient de l'Àrea Metropolitana de 
Barcelona, amb un pressupost de cinc milions cinc-cents dotze mil vint-i-tres 
euros (5.512.023,- euros). A aquest pressupost s'ha d'afegir els honoraris de la 
direcció facultativa, cent seixanta-cinc mil euros (165.000 euros) i els Serveis 
afectats, quinze mil euros (15.000 euros), per tant el pressupost per 
coneixement de l'Administració de tot el projecte es de cinc milions sis-cents 
noranta-dos mil vint-i-tres euros (5.692.023,- euros); aprovat inicialment i 
definitivament per acord de Ple de data 26 de juliol de 2002 i 31 d’octubre de 
2002, respectivament. 
 
 Vist l’acord del Ple de l’Ajuntament de data 6 de febrer de 2003, pel 
qual es sol·licita a l’Entitat Metropolitana de Serveis Hidràulics i Tractament 
de Residus, que designin els tècnics encarregats de la direcció de les obres, 
així com, el coordinador en matèria de seguretat i salut durant l’execució de 
les obres. 
 
 Vista la clàusula segona de l’addenda al conveni entre l’Entitat 
Metropolitana de Serveis Hidràulics i Tractament de Residus (EMSHTR), i 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, aprovat per acord de Ple de 
l’Ajuntament de data 23 de maig de 2003, que en el seu tenor literal diu que 
“L’Entitat realitzarà pels seus mitjans propis o per contractació externa la 
direcció d’obra i la coordinació de seguretat i salut.....” 
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 Atès la proposta efectuada per l’Entitat Metropolitana de Serveis 
Hidràulics i Tractament de Residus (EMSHTR), mitjançant escrit de data 15 de 
maig de 2003, RGE 17275 de 16 de maig de 2003, dels tècnics encarregats de 
la direcció de les citades obres, així com, el coordinador en matèria de 
seguretat i salut durant l’execució de les obres, essent els següents: 
 
Director de l’obra: Sr. Francisco Cañedo Cabañas-enginyer de camins, canals i 
ports. 
 
Coordinador de seguretat i salut: Sr. Àngel Gonzalo López. 
 
 Vist, així mateix, el pla de seguretat i salut en el treball, redactat 
per l’empresa adjudicatària de l’obra Acsa, agbar construción, Sociedad 
Anónima. 
 
 Vist l’informe sobre el Pla de Seguretat i Salut de l’enginyer tècnic 
d’obres públiques i coordinador en matèria de seguretat i salut, senyor Ángel 
Gonzalo López, de data 12 de juny de 2003, favorable al contingut del pla de 
seguretat i salut, obrant a l’expedient. 
 
 Vist l’informe emès en data 16 de juliol de 2003, per la Cap del 
Departament Tècnic d’Urbanisme, on posa de manifesta que es pot procedir a 
l’aprovació del Pla de seguretat i salut de les obres de construcció del dipòsit 
de laminació del Camp de l’Empedrat, presentat per l’empresa Acsa, agbar 
construcción, Sociedad Anónima, com adjudicatària de les mateixes. 
 
 Vist l’informe emès en data 16 de juliol de 2003, per la Cap 
Administrativa d’Urbanisme, Habitatge i Infraestructures, on posa de 
manifesta que es pot proposar al Ple l’adopció de l’acord de designació per part 
d’aquest Ajuntament dels tècnics establerts per l’Entitat Metropolitana de 
Serveis Hidràulics i Tractament de Residus (EMSHTR) i el de donar 
conformitat al Pla de seguretat i salut en el treball, presentat per l’empresa 
adjudicatària de les obres Acsa, agbar construcción, Sociedad Anónima. 
 
 Atès que l’adopció del present acord es competència del Ple de 
l’Ajuntament, segons estableix l’article 22.2.ñ) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de las bases de regim local, el President de la Comissió Informativa 
d’Obres, Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, a proposta del 
Regidor Delegat de l’Àrea d’Urbanisme, Habitatge i Infrastructures proposa a 
l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Designar la direcció facultativa de les obres a l’enginyer de 
camins, canals i ports, Sr. Francisco Cañedo Cabañas, proposat per l’Entitat 
Metropolitana de Serveis Hidràulics i Tractament de Residus (EMSHTR), del 
projecte anomenat “Dipòsit de laminació del Camp de l’Empedrat”. 
 



 210

 Segon.- Designar coordinador en matèria de seguretat i salut 
durant l’execució de les obres al Sr. Àngel Gonzalo López, proposat per 
l’Entitat Metropolitana de Serveis Hidràulics i Tractament de Residus 
(EMSHTR), del projecte anomenat “Dipòsit de laminació del Camp de 
l’Empedrat”. 
 
 Tercer.- Donar la conformitat al pla de seguretat i salut del projecte 
executiu d’obres anomenat “Dipòsit de laminació del Camp de l’Empedrat”, 
presentat per l’empresa adjudicatària Acsa, agbar construcción, Sociedad 
Anónima, i informat favorablement per l’enginyer tècnic d’obres públiques i 
coordinador en matèria de seguretat i salut, senyor Ángel Gonzalo López. 
 
 Quart.- Notificar el present acord al director de l’obra, Sr. Francisco 
Cañedo Cabañas-enginyer de camins, canals i ports, al Sr. Àngel Gonzalo 
López, a la empresa adjudicatària: Acsa, Agbar Construcción, Sociedad 
Anónima, així com a l'Entitat Metropolitana de Serveis Hidràulics i Tractament 
de Residus.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del Regidor-Delegat de l’Àrea d’Urbanisme, Habitatge i 
Infraestructures, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que és un tràmit obligatori, ja que abans d’iniciar les 
obres s’aprova el Pla de seguretat i salut, redactat per l’empresa ACSA i es 
nomena  coordinador de seguretat i a partir d’aquí en breus dates començarà 
l’obra, i és un tràmit que no té més rellevància que aquesta.  
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas,  
Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto Madrid Olmos, 
Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José 
Luis Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Miguel 
López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 



 211

Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Joan Tardà i Coma. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 12.- Restar assabentats de l’aprovació inicial de l’expedient de 
modificació del Pla General Metropolità, a l’entorn de la Colònia Güell, en 
els municipis de Santa Coloma de Cervelló i Sant Boi de Llobregat, i en la 
Plana del Galet, en els municipis de Cornellà de Llobregat i el Prat de 
Llobregat. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’acord Plenari de data 27 de juny de 2002, mitjançant el qual 
s’encomanava a la Direcció General d'Urbanisme del Departament de Política 
Territorial i Obres Públiques de la Generalitat de Catalunya, la formulació de 
la modificació puntual del Pla General Metropolità, de 14 de juliol de 1976, a 
l'àmbit delimitat pels carrers Sorral del Riu, Avinguda del Baix Llobregat, Ctra. 
del Prat, Plaça del Maresme i Cinturó del Litoral, dels terme municipals de 
Cornellà de Llobregat i del Prat de Llobregat, d'iniciativa privada (Real Club 
Esportiu Espanyol, SA) amb un àmbit d'actuació de 187.896,60 m2. Així com 
a la tramitació de l’esmentada figura de planejament a la Comissió Territorial 
d’Urbanisme competent. 
 
 Vist el conveni urbanístic de cooperació signat en data 6 de març de 
2003, entre el Departament de Política Territorial i Obres Públiques de la 
Generalitat de Catalunya, els Ajuntament del Cornellà de Llobregat, el Prat de 
Llobregat, i el Real Club Deportivo Espanyol de Barcelona, S.A.D., per el 
desenvolupament del sector destinat a ciutat esportiva i de nova centralitat en 
la Plana del Galet, ratificat per acord del Ple de data 7 d’abril de 2003. 
 
 Vista la resolució de data 7 de maig de 2003, de la Comissió 
Territorial d’Urbanisme de Barcelona, Registre General d’Entrada a 
l’Ajuntament número 18911 de data 28 de maig de 2003, per la qual acorda, 
entre d’altres, l’aprovació inicial de l’expedient de modificació del Pla General 
Metropolità a l’entorn de la Colònia Güell, en els municipis de Santa Coloma 
de Cervelló i Sant Boi de Llobregat, i en la Plana del Galet, en els municipis de 
Cornellà de Llobregat i el Prat de Llobregat i la suspensió, pel termini d’un 
any, de la tramitació de plans urbanístics derivats concrets i projectes de 
gestió urbanística i urbanització complementària, com també la suspensió de 
l’atorgament de llicències de parcel·lació de terrenys, edificació, reforma, 
rehabilitació o enderroc de construccions, instal·lacions o ampliació 
d’activitats o usos concrets i d’altres autoritzacions municipals connexes 
establertes per la legislació sectorial. 
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 Vist l’informe de la Cap del Departament Tècnic d’Urbanisme, 
Habitatge i Infraestructures de data 18 de juny de 2003, on manifesta que es 
tracta d’una modificació de caràcter supramunicipal, que afecta a quatre 
municipis i que es sustenta en dos convenis urbanístics de cooperació, signats 
el 6 de març de 2003. 
 
 Pel que respecte la Plana del Galet, amb una superfície de 
214.016,68 m2., la proposta de modificació, a mes del reajustament de la 
xarxa viària bàsica i del canvi de zonificació de la zona verda en sòl urbà 
(confrontant a la carretera del Prat- plaça del Maresme) que permetrà 
configurar un gran parc urbà, delimita un nou sector del sòl urbanitzable, de 
superfície 198.300 m2., destinat a Ciutat esportiva i àrea de nova centralitat a 
desenvolupar mitjançant un pla parcial. L’expedient de modificació estableix 
els paràmetres urbanístics bàsics als que haurà d’ajustar-se el Pla Parcial: Sòl 
privat màxim. 72.000 m2. (21.000 m2. Mínims per a ús hoteler, oficines, 
comercials i recreativa, i 51.000 m2. Màxims per ciutat esportiva); Sòl públic 
mínim: 126.384,27 m2. (garantir una zona verda pública d’un sector superior 
a 59.366,88 m2.) L’edificabilitat màxima del sector s’estableix en 55.000 m2. 
(per a ús hoteler, comercial, oficines i recreatiu) i 51.000 m2. Per equipaments 
esportius privats (ciutat esportiva Espanyol). També les càrregues urbanístics 
del sector. 
 
 Conclou senyalant que el present expedient, redactat pels serveis 
tècnics de la Direcció General d’Urbanisme, d’acord al PGM-76, al Reglament 
de Planejament urbanístics i a l’establert a la Llei 2/2002, de 14 de març, 
d’urbanisme, compleix amb les determinacions del conveni urbanístic de 
cooperació entre el Departament de Política Territorial i Obres Públiques de la 
Generalitat de Catalunya, els Ajuntaments de Cornellà de Llobregat, el Prat de 
Llobregat, i el RCD Espanyol de Barcelona, i per tant s’informa positivament. 
 
 Vist l’informe de la Cap del Departament Administratiu 
d’Urbanisme, Habitatge i Infraestructures de data 23 de juny de 2003, obrant 
a l’expedient. 
 
 Atesos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova redacció donada als mateixos per la Llei 11/99, de 21 
d’abril, i els articles 52.2.c) i 114 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, 
pel qual s’aprova el text refós del la Llei Municipal i de Règim Local de, relatius 
a les competències atribuïdes al Ple de la Corporació Local, el President de la 
Comissió Informativa d’Obres, Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi 
Ambient, a proposta del Regidor Delegat de l’Àrea d’Urbanisme, Habitatge i 
Infrastructures proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Restar assabentat de la resolució de data 7 de maig de 
2003, de la Comissió Territorial d’Urbanisme de Barcelona per la qual 
s’acorda, entre d’altres, l’aprovació inicial de l’expedient de modificació del 
PGM a l’entorn de la Colònia Güell, en els municipis de Santa Coloma de 
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Cervelló i Sant Boi de Llobregat, i en la Plana del Galet, en els municipis de 
Cornellà de Llobregat i el Prat de Llobregat i la suspensió, pel termini d’un 
any, de la tramitació de plans urbanístics derivats concrets i projectes de 
gestió urbanística i urbanització complementària, com també la suspensió de 
l’atorgament de llicències de parcel·lació de terrenys, edificació, reforma, 
rehabilitació o enderroc de construccions, instal·lacions o ampliació 
d’activitats o usos concrets i d’altres autoritzacions municipals connexes 
establertes per la legislació sectorial. 
 
 Segon.- Notificar el present acord a la Generalitat de Catalunya, 
Departament de Política Territorial i Obres Públiques pel seu coneixement i 
efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del Regidor-Delegat de l’Àrea d’Urbanisme, Habitatge i 
Infraestructures, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que és una de les modificacions del Pla General més 
autèntiques que s’han fet, en el sentit de què afecta a quatre municipis 
metropolitans, com són el Prat, Sant Boi i Santa Coloma. 
 
 És un Pla que té dues parts diferenciades, una que a Cornellà no 
l’afecta que és el desenvolupament urbanístic de l’entorn de la Colònia Güell, i 
un altre que sí l’afecta que consisteix en traslladar l’edificabilitat de la Riera de 
Can Bonet, que és una riera que ni Sant Boi ni Santa Coloma volen edificar 
perquè és un paratge natural que volen protegir i per mecànica i tècnica 
urbanística el que es fa és que es transferirà l’edificabilitat d’aquest sector a 
allò que s’anomena la plana del Galet que és l’antiga gravera, perquè d’aquesta 
forma es pugui desenvolupar el projecte de l’Espanyol. 
 
 Ja sabeu –perquè ho hem parlat- que el projecte preveu un conjunt 
de sòl privat de 72.000 metres, i també preveu una zona lúdica-recreativa i 
d’oci familiar al voltant de 51.000 metres, i l’extensió del parc de la Riera 
acompanyant a la carretera del Prat ampliant de forma sensible i important el 
parc. 
 
 Aquesta aprovació inicial ha estat formulada per la Direcció General 
d’Urbanisme, informant als municipis i s’inicia una informació pública que ha 
de permetre que els propers mesos s’aprovi, i en aquest cas definitivament el 
Pla urbanístic de la Plana del Galet en allò que fa referència als municipis de 
Cornellà i del Prat.        
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas,  
Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto Madrid Olmos, 
Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José 
Luis Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Miguel 
López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Joan Tardà i Coma. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 13.- Declarar d’interès especial i utilitat municipal l’adequació 
de la xarxa horitzontal d’evacuació d’aigües, a la finca núm. 2 del carrer 
Terra Alta-Penedès, 1-Gandesa, 1 i bonificar el 95% de l’Impost sobre 
construccions, instal·lacions i obres, corresponents a l’esmentada obra. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist que per decret de l’Alcalde núm. 2654/03 de data 21 de maig 
de 2003 s’ha concedit llicència urbanística municipal d’obres menors a 
l’empresa Adigsa per a adequació xarxa horitzontal d’evacuació d’aigües, a la 
finca núm. 2 del carrer Terra Alta/Penedès, 1/Gandesa, 1. 
 
 Vista la sol·licitud presentada per l’empresa Adigsa, en data 2 de 
desembre de 2002, núm. entrada 37413, per la qual sol·licita una bonificació 
del 95% de l’impost de construccions, instal·lacions i obres, en base a: La 
concurrència de determinades circumstàncies socials, donat què es tracta 
d’habitatges de promoció pública, adreçats a usuaris amb circumstàncies 
econòmiques determinades, per tal de millorar la qualitat de vida de llurs 
destinataris. 
 
 Atès el que disposa l’article 4 de l’ordenança fiscal d’aquest 
Ajuntament, núm. 5 sobre l’impost de construccions, instal·lacions i obres, pel 
qual s’estableix que tindran una bonificació del 95% de la quota de l’impost les 
construccions, instal·lacions o obres que siguin declarades d’interès especial o 
utilitat municipal, per concórrer circumstàncies socials, culturals, històric-
artístiques o de foment de l’ocupació que justifiquin la declaració. 
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 Vist l’informe jurídic emès en data 10 de juliol de 2003, per la Cap 
Administratiu d’Urbanisme, Habitatge i Infraestructures. 
 
 Atès el que preveuen els articles 38 a 40 de l’Ordenança General de 
Gestió, Recaptació i Inspecció de l’Ajuntament de Cornellà, i els articles 101 i 
següents de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les Hisendes 
Locals. 
 
 Atès que aquesta declaració d’interès especial o utilitat municipal, 
per concórrer circumstàncies socials, culturals, històric-artístiques o de 
foment de l’ocupació que justifiquin la declaració, correspon al ple de 
l’Ajuntament, de conformitat amb l’article 4.3 de l’ordenança fiscal núm. 5 
sobre l’impost de construccions, instal·lacions i obres. 
 
 Vistos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova redacció donada als mateixos per la Llei 11/99, de 21 
d’abril, i els articles 52.2.c) i 114) del Decret Legislatiu 2/2003 de 28 d’abril, 
pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la Corporació Local, 
el President de la Comissió Informativa d’Obres, Urbanisme, Manteniment, 
Serveis i Medi Ambient, a proposta del Regidor Delegat de l’Àrea d’Urbanisme, 
Habitatge i Infraestructures proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció del següent 
 

ACORD 
 
 Primer.- Declarar d’interès especial i utilitat municipal, per 
concórrer circumstàncies socials en base a: La concurrència de determinades 
circumstàncies socials, donat què es tracta d’habitatges de promoció pública, 
adreçats a usuaris amb circumstàncies econòmiques determinades, per tal de 
millorar la qualitat de vida de llurs destinataris, l’adequació xarxa horitzontal 
d’evacuació d’aigües, a la finca núm. 2 del carrer Terra Alta/Penedès, 
1/Gandesa, 1. 
 
 Segon.- Bonificar el 95% de l’Impost s/construccions, instal·lacions 
i obres, corresponents a l’esmentada obra i per tant liquidar el 5% de 
l’esmentat Impost, per la quantitat de 49,61 Euros, relatiu a l’expedient 
d’obres menors 349/37413/2002 a nom de l’empresa Adigsa. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord als interessats pel seu 
coneixement i efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del Regidor-Delegat de l’Àrea d’Urbanisme, Habitatge i 
Infraestructures, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que és una obra que ha fet la Generalitat i que té per 
objecte la millora de la xarxa de clavegueram d’una part del sector de 
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Fontsanta, sobretot la connexió amb la nostra xarxa municipal, i el que fem és 
declarar una bonificació del 95% de l’impost de construccions, per cooperar o 
col·laborar a reduir el cost de les obres. 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Juan 
Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto Madrid Olmos, Antonio 
Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis 
Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Miguel 
López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Joan Tardà i Coma. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 14.- Aprovació definitiva de les relacions de propietaris, béns i 
drets afectats, per una part, de l'expedient complementari d'expropiació 
per l'execució de les previsions viàries del Pla General Metropolità a la 
carretera d'Esplugues, i per altra, del nou expedient d'expropiació instruït 
amb idèntica finalitat respecte al tram de la carretera d'Esplugues entre 
l'avinguda Can Cors i la carretera de Sant Joan Despí. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l'expedient instruït per a l'aprovació inicial de les relacions de 
propietaris, béns i drets afectats, per una part, de l'expedient complementari 
d'expropiació per l'execució de les previsions viàries del Pla general metropolità 
a la carretera d'Esplugues, redactat per l'arquitecte José Antonio Marín 
Sánchez de l'Empresa Municipal Desenvolupament Urbà de Cornellà, i per 
altra, del nou expedient d'expropiació instruït amb idèntica finalitat respecte 
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al tram de la carretera d'Esplugues entre l'avinguda Can Cors i la carretera de 
Sant Joan Despí. 
 
 Vist l’acord Plenari de data 23 de maig de 2003 mitjançant el qual 
s’aprovava inicialment les relacions de propietaris, béns i drets afectats, per 
una part, de l'expedient complementari d'expropiació per l'execució de les 
previsions viàries del Pla General Metropolità a la carretera d'Esplugues, 
redactat per l'arquitecte José Antonio Marín Sánchez de l'Empresa Municipal 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, i per altra, del nou expedient 
d'expropiació instruït amb idèntica finalitat respecte al tram de la carretera 
d'Esplugues entre l'avinguda Can Cors i la carretera de Sant Joan Despí, així 
com la informació pública mitjançant inserció d’edicte al Butlletí Oficial de la 
Província de Barcelona (data 6-6-2003) i al Diari Oficial de la Generalitat de 
Catalunya (data 13-6-2003), pel període de quinze dies, així com al Butlletí  
d’informació Municipal (número 198 corresponent el mes de juny) i al Tauló 
d’anuncis de la Corporació (del 3 al 21 de juny) 
 
 Vistes les al·legacions formulades pel senyor Julio César Budia 
Madrid en representació de la societat Bucoi, Societat Limitada, la primera de 
data 23 de juny de 2003, registre general d’entrada a l’Ajuntament número 
21780 més que una al·legació a l’expedient de referència, és una constatació 
de la propietat, a les circumstàncies que afecten a la seva propietat, ja que no 
realitza cap petició. La segona al·legació de la societat Bucoi, Societat 
Limitada, de data 7 de juliol de 2003, registre general d’entrada a l’Ajuntament 
número 23292, informada a part per la Cap del Departament Tècnic 
d’Urbanisme, Habitatge i Infraestructures de data 23 de juliol de 2003 on 
conclou que cal acceptar l’al·legació de la societat Bucoi, Societat Limitada en 
el sentit d’expropiar tota la part de la seva finca afectada per l’eixamplament 
de la Carretera d’Esplugues, en execució de les previsions viàries de Pla 
General Metropolità de 1976, passant a ser la superfície a expropiar de 340,80 
m2., en lloc 323,06m2. de l’expedient, i la inclusió de la totalitat de l’edificació, 
amb una superfície total de 690 m2., en lloc dels 80,28m2. de l’expedient 
 
 Vist l’informe de la Cap del Departament Tècnic d’Urbanisme, 
Habitatge i Infraestructures on proposa l’aprovació definitiva de la relació de 
béns i drets afectats de data 23 de juliol de 2003, on posa de manifest que 
degut a l’acceptació de l’al·legació formulada per la societat Bucoi Societat 
Limitada, la relació de béns i drets afectats, ha sofert modificacions de detall 
que no impliquen una altra aprovació inicial. 
 
 Vist l’informe de la Secretaria General número 42/2003 de data 21 
de juliol de 2003, obrant a l’expedient. 
 
 Atesos els articles 199 i següents del Reglament de Gestió 
Urbanística. 
 
 Atesos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova redacció donada als mateixos per la Llei 11/99, de 21 
d’abril, i els articles 50.2.c) i 112.3.k) de la Llei Municipal i de Règim Local 
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8/87, de 15 d'abril, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la 
Corporació Local, el President de la Comissió Informativa d’Obres, Urbanisme, 
Manteniment, Serveis i Medi Ambient, a proposta del Regidor Delegat de l’Àrea 
d’Urbanisme, Habitatge i Infrastructures  proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció 
dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Estimar l’al·legació formulada pel senyor Julio Cesar 
Budia Madrid en representació de la societat Bucoi, Societat Limitada en el 
sentit que es recull a l’informe del Cap Tècnic d’Urbanisme, Habitatge i 
Infraestructures i que forma part integrant del present acord. 
 
 Segon.- Aprovar les modificacions de detall introduïdes a la relació 
de propietaris béns i drets afectats del nou expedient d'expropiació respecte al 
tram de la carretera d'Esplugues entre l'avinguda Can Cors i la carretera de 
Sant Joan Despí (fase 3).  
 
 Tercer.- Aprovar definitivament les relacions de propietaris, béns i 
drets afectats, per una part, de l'expedient complementari d'expropiació per 
l'execució de les previsions viàries del Pla General Metropolità a la carretera 
d'Esplugues, redactat per l'arquitecte José Antonio Marín Sánchez de 
l'Empresa Municipal Desenvolupament Urbà de Cornellà, i per altra, del nou 
expedient d'expropiació instruït amb idèntica finalitat respecte al tram de la 
carretera d'Esplugues entre l'avinguda Can Cors i la carretera de Sant Joan 
Despí. 
 
 Quart.- Notificar el present acord als interessats pel seu 
coneixement i efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del Regidor-Delegat de l’Àrea d’Urbanisme, Habitatge i 
Infraestructures, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que  hi ha dues parts, una entre Lluís Muntades i 
Sabina Mitjavila –per dir-ho així- que era l’expedient inicial que vàrem fer al 
seu dia d’expropiació, van quedar tres o quatre petites parts: un tros de vorera 
que era propietat d’un privat, i dos petites sortides de dos edificis que hi ha al 
costat de la Siemens, per garantir l’alineació de 40 metres que hi havia 
acordat en la modificació i en el projecte urbanístic que acompanya el tramvia. 
 
 Cal expropiar aquestes petites parts per garantir els 40 metres, en 
uns casos, i per a compensar a la persona propietària del tros que hi ha de 
vorera al costat de la plaça del Sòl  
 
 N’hi ha una segona part de l’expedient més important, més 
rellevant, que és la que tenia que donar viabilitat al traçat del tramvia, i estem 
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parlant de l’edifici que està a Rubió i Ors-carretera d’Esplugues, que és un 
edifici amb problemàtiques d’ocupació.  
 
 L’inici de l’expedient tenia per objectiu garantir la implantació del 
tramvia i la viabilitat de 40 metres d’amplada a tota la carretera, i hi ha hagut 
una al·legació d’una empresa, encara que de fet són dos al·legacions. Una en 
la que ens comunica que hi ha cartells publicitaris per part de la propietària, i 
la segona en la que ens comunica que portat a terme les previsions del Pla  
General Metropolità, hem d’agafar el tros de la carretera d’Esplugues i un petit 
tros del carrer Rubió i Ors. 
 
 Això diuen els propietaris i els tècnics municipals ho ratifiquen, 
porta la inviabilitat del manteniment de l’edifici, és a dir, el cost de mantenir la 
resta, després d’enderrocar el que s’ha d’enderrocar per portar a terme el Pla 
General Metropolità seria més car que indemnitzar al conjunt de l’enderroc, i 
per això, per economia de diners públics, el que es fa és assolir i acceptar 
l’al·legació del propietari i en aquest sentit el que s’incorpora és la 
indemnització per l’enderroc del conjunt de la propietat. 
 
 Ara bé, indemnització per enderroc de la propietat, no expropiació 
del conjunt de la propietat, ja que el propietari manté els seus drets 
urbanístics en el moment que s’arregli el plet legal que té amb els ocupats. 
 
 He de dir, -i potser aquesta és una bona notícia- que l’empresa 
concessionària ha arribat a un acord, tant amb el propietari com amb els 
ocupants, per ocupar en aquest moment la part imprescindible per a la 
implantació del tramvia, perquè la tanca s’ha endarrerit els metres necessaris 
per a la implantació del tramvia, i això fa –en la meva opinió- una cosa molt 
important, i és que es garanteix la posada en marxa del tramvia, a banda de 
com acabi el plet penal que té la propietat i els ocupants. 
 
 A continuació intervé el senyor Joan Tardà i Coma, com a Portaveu 
del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que -de fet ja ho vàrem 
comentar en la Comissió Informativa d’Obres- no sé si exactament figura en 
aquesta relació de propietaris, béns i drets afectats, tal com s’esmenta en 
l’apartat, però en tot cas, com que no ho sé, ho ignoro, deixeu-me dir que hi 
havia el cas de la família Fernández Portal, que aquí ja ho vam parlar temps 
enrera i, a més a més, va haver una bona relació i una bona comunicació en el 
seu cas quan vam intervenir, i també el Sr. Morlanes hi havia parlat amb ells, 
i el dia 31 de gener de l’any 2002 es va aprovar en el plenari que serien 
recompensats o rescabalats amb dos habitatges perquè hi havia dues famílies.  
 
 En definitiva, aquestes persones, en aquests moments, sembla ser 
que jurídicament hi ha algun problema, perquè l’ajuntament pugui fer realitat 
el que es va aprovar aquí al plenari, i per això s’està pendent de la sortida 
jurídica que es pugui trobar.  
 
 Fins aquí és lògic que es busqui la manera de fer-ho, però tampoc 
voldríem nosaltres hipotecar aquesta resolució a través d’una aprovació en què 
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-d’alguna manera- per manca de voluntat política –que no ho crec- o perquè 
legalment fos realment molt complex, que aquesta aprovació definitiva que fem 
avui d’alguna manera no ens hipotequés en el futur, perquè considero que és 
just el que demanaven aquestes famílies i precisament traslladant aquesta 
justícia del que reclamaven, el plenari ho va aprovar. 
 
 Per tant, preguntaria si es referma la voluntat de resoldre el 
problema d’aquesta família, i com es veu i en quin calendari aquestes 
persones podran fer realitat el compromís que va adquirir el plenari de 
l’Ajuntament.  
 
 Aleshores nosaltres aprovaríem aquest llistat sense cap problema, 
perquè no voldríem trobar-nos després  en un cul de sac. 
 
 Acte seguit pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que el 
seu Grup des del principi ha estat donant suport a aquest projecte, però 
sempre –d’alguna manera- ho hem sotmès a la condició de què les 
expropiacions de les persones afectades es fessin d’una manera justa i 
consensuada. 
 
 No tinc molta informació perquè no m’he pogut parlar encara amb 
la família que m’ha traslladat la queixa, però sí que m’agradaria que 
m’expliquéssiu què ha passat amb la senyora gran que vivia sola en una 
torreta, que sembla ser que ha tingut d’intervenir l’ajuntament per a 
desallotjar-la i sembla ser que al final va acabar a Sant Boi. 
 
 Crec que aquest sistema de què les persones quan tenen un 
problema acabin o bé en la residència, com és el cas que vàrem tenir aquí 
davant de la persona minusvàlida o d’una senyora que es nega amb tot el dret 
del món a abandonar una casa en la que ha viscut tota la seva vida, aquesta 
persona acabi traslladada a Sant Boi com si estigués boja, doncs la veritat no 
crec que siguin formes ni maneres, i, per tant, a mi m’agradaria saber si això 
és cert, i en base a què i amb quin permís, si ha hagut alguna notificació al 
jutge o si algun jutge ha decretat l’ordre d’aquesta senyora a traslladar-la. 
 
 Jo vaig tenir una persona indigent amb evidents signes de no estar 
bé, i la vaig tenir gairebé tot un dia ficada en el meu establiment, esperant a 
què algú la vingués a recollir i a què el jutge es dignés a fer un ordre de 
reclusió d’aquella persona, i va costar tant als Serveis Socials com a nosaltres 
i veig que aquí amb molta celeritat ....... –si és cert el que se m’ha explicat, que 
ho poso entre cometes i espero l’explicació, per després posicionar-me en el 
que haig de votar-. 
 
 Novament pren la paraula el Sr. Morlanes, per manifestar que ens 
va costar set mesos desallotjar a la senyora, i no hi ha res més desagradable 
per a qualsevol persona que desallotjar a  una altra de casa seva, per tant, 
hem trigat set mesos perquè hem parlat amb les seves filles, amb el seu fill, 
amb el seu marit, perquè el seu marit va marxar i es va comprar un habitatge, 
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i  ni els seus fills ni el seu marit van ser capaços de convèncer-la, i van posar 
en marxa l’expedient i li van donar cinc mesos i després de cinc mesos van 
demanar al jutge el desallotjament i vam esperar dues setmanes més, i 
certament no teníem alternativa. 
 
 Acte seguit pren la paraula el Sr. Alcalde José Montilla Aguilera, per 
manifestar que aquesta persona pel fet de l’expropiació tenia el dret a un 
habitatge, o sigui que no és que quedés al carrer. 
  
 Continua amb l’ús de la paraula el Sr. Morlanes, per manifestar que 
tal com assenyala el Sr. Alcalde se li oferia  un habitatge –lògicament- i en el 
ben entès que s’havia cobrat una indemnització, per tant, l’alternativa era 
deixar tota la carretera d’Esplugues funcionant amb els seus dos carrils i el 
tramvia, menys un tros amb un carril, i això no és sostenible.  
 
 Ho vam fer amb la Guàrdia Urbana i vam avisar als seus fills, amb 
un metge, després de l’autorització del jutge, o sigui, que ho vam fer bé, abans 
havíem anat amb l’assistenta social, o sigui que finalment l’ajuntament ha 
tingut de fer servir la llei, però ho vam fer amb guants de seda i amb molta 
paciència. 
 
 Jo tampoc voldria barrejar les coses, perquè estem aprovant la 
relació de béns i drets definitiva d’un tros de vorera i els dos balcons que hi ha 
al costat esquerra de la carretera d’Esplugues, al costat de la Siemens, i res 
més, i l’expropiació del tros de vorera que afecta a l’edifici de carretera 
d’Esplugues amb Rubió i Ors, per tant no té res a veure amb el que ha 
plantejat el Sr. Tardà, i no condiciona en absolut res, i ja ho vaig dir en la 
Comissió d’Urbanisme, que nosaltres farem allò que legalment puguem fer i si 
legalment podem arreglar les coses doncs les arreglarem i si legalment no 
podem arreglar-les, doncs el que no farem és violar la llei, perquè això s’ha 
d’entendre que la nostra funció és complir-la. 
 
 Per tant, si quan tinguem l’informe se’ns diu que d’aquesta forma es 
pot solucionar, la intenció era la millor, però si se’ns diu que això és il·legal, 
doncs es comprendrà que no ho podem executar. 
 
 El que votem ara no té res a veure amb això, i ho tractarem en les 
properes setmanes, amb les persones afectades. 
 
 Novament intervé la Sra. Espinosa que manifestar que li agradaria 
saber en quines condicions està aquesta senyora, contestant el Sr. Morlanes 
que aquests senyors van comprar un habitatge amb la indemnització que se’ls 
va donar i el marit el va posar a disposició de la senyora. Aquesta dona tenia 
alguns problemes psicològics abans de què es fes el desallotjament, i nosaltres 
ho vam fer amb un metge per garantir la seva salut, i a partir d’això la seva 
família és la que té la responsabilitat, perquè té varis fills i té marit, per tant, 
l’Ajuntament va fer el que hi havia de fer i no ha tornat a fer res més.     
 
 



 222

 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas,  
Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto Madrid Olmos, 
Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José 
Luis Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Miguel 
López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Joan Tardà i Coma. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 15.- Aprovació inicial de la relació de béns i drets afectats i del 
propietari, de l'expedient d'expropiació per l'obtenció de la zona verda 
ubicada al carrer Granada cantonada avinguda de les Flors, en 
compliment de les determinacions del Pla General Metropolità per 
l'execució de sistemes. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l'expedient incoat per a l'aprovació inicial de la relació de bens 
i drets afectats per l'expropiació de la zona verda ubicada al carrer Granada 
cantonada avinguda de les Flors, en execució de les determinacions del Pla 
General Metropolità 1976. 
 
 Atès l'informe emès per la Cap de Departament Tècnic d’Urbanisme, 
Habitatge i Infraestructures, de data 15 de juliol de 2003, obrant a l’expedient 
on posa de manifest que, el Pla general de 14 de juliol de 1976, qualifica el sòl 
de la finca objecte d'expropiació com a sòl urbà, amb la qualificació de sistema 
general d'espais lliures, "jardins urbans", de nova creació a nivell local (clau 
6b). 
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 La finca objecte d’expropiació no està inclosa en cap unitat 
d'actuació que impliqui la cessió obligatòria del sòl a l'administració, per la 
qual cosa, es tracta d'una actuació aïllada en sòl urbà, en que el sistema 
d'obtenció del sòl s'haurà de realitzar mitjançant l'expropiació urbanística 
(article 106 de la Llei 2/2002, de 13 de març, d'urbanisme de Catalunya). 
 
 La relació de bens i drets afectats per l'expropiació de la zona verda, 
objecte de l'expedient, redactada pels serveis tècnics municipals i que afecta a 
una única finca, té el grau de concreció necessari perquè es pugui aprovar 
l'exposició pública de la citada relació. 
 
 Atès l’informe de la Cap Administrativa d'Urbanisme, Habitatge i 
Infraestructures, de data 16 de juliol de 2003, obrant a l’expedient. 
 
 Atesos els articles 199 i següents del Reglament de Gestió 
Urbanística, articles 103 i següents de la Llei 2/2002, de 14 de març, 
d’urbanisme de Catalunya, article 9 i següents de la Llei d’Expropiació Forçosa 
de 16 de desembre de 1954 i article 168.1 de les Normes Urbanístiques del 
PGM amb el seu estableixen que els sòl adscrits per el Pla a sistemes quan no 
estan comprès dintre de sectors de planejament s'obtindran pel sistema 
d'expropiació. 
 
 D’acord amb el que estableix l’article 146 de la Llei 2/2002, de 14 
de març, d’urbanisme de Catalunya, l’aplicació de l’expropiació forçosa per a 
l’execució de sistemes exigeix la formulació de la relació de propietaris i 
descripció de béns i drets inclosos, que haurà d’aprovar-se per l’organisme 
expropiant, prèvia obertura d’un període d’informació pública. 
 
 Atesos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova redacció donada als mateixos per la Llei 11/99, de 21 
d’abril, i els articles 52.2.c) i 114 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, 
pel qual s’aprova el text refós del la Llei Municipal i de Règim Local de, relatius 
a les competències atribuïdes al Ple de la Corporació Local, el President de la 
Comissió Informativa d’Obres, Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi 
Ambient, a proposta del Regidor Delegat de l’Àrea d’Urbanisme, Habitatge i 
Infrastructures proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar inicialment la relació de béns i drets afectats per 
l'expropiació de la zona verda ubicada al carrer Granada cantonada avinguda 
de les Flors, en execució de les determinacions del Pla General Metropolità de 
l’any 1976. 
 
 Segon.- Sotmetre a informació pública el present acord mitjançant 
inserció d’edicte al Butlletí Oficial de la Província de Barcelona i al Diari Oficial 
de la Generalitat de Catalunya, pel període de vint dies, així com al Butlletí 
d’informació Municipal i al Tauló d’anuncis de la Corporació, per tal que qui es 
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consideri interessat pugui efectuar les al·legacions i reclamacions. 
Transcorregut l’esmentat termini sense que s’hagin produït reclamacions, el 
projecte s’entendrà definitivament aprovat. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord als interessats pel seu 
coneixement i efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del Regidor-Delegat de l’Àrea d’Urbanisme, Habitatge i 
Infraestructures, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que aquesta és una zona verda qualificada així pel Pla 
General Metropolità, i estava vinculada al desenvolupament del sector del 
darrera de la Siemens, que es van fer 41 petites naus industrials i el promotor 
tenia una càrrega urbanística que era aconseguir i cedir aquesta zona verda, i 
al promotor li va resultar impossible aconseguir-la perquè era un propietari 
que no trobava, i al seu dia es va aprovar un conveni urbanístic amb l’empresa 
que feia les naus en la que dipositava una quantitat i un aval per garantir 
aquesta expropiació. 
 
 El que fa l’Ajuntament -producte de què era una condició 
impossible per al promotor, que és el que va fixar el conveni- és expropiar 
aquesta finca que pagarà amb càrrec al conveni que es va signar al seu dia 
amb l’empresa que ha fet les naus.    
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Juan 
Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto Madrid Olmos, Antonio 
Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis 
Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Miguel 
López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Joan Tardà i Coma. 
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Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 16.- Aprovació del projecte modificat de rehabilitació de la 
fàbrica de Can Suris.  
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist el projecte modificat del projecte d’obres de rehabilitació 
anomenat “Rehabilitació de l’edifici de l’antiga fàbrica de Can Surís”, redactat 
per l’arquitecte Sr. Josep Maria Julià i Capdevila, dotat amb un pressupost de 
dos milions tres-cents quinze mil nou-cents cinquanta euros amb vuitanta 
cèntims (2.315.950,80 euros), Impost sobre el valor afegit inclòs. Aquest 
pressupost representa un increment del 20% amb respecte al pressupost 
d’adjudicació d’un milió nou-cents vint-i-nou mil nou-cents cinquanta-nou 
euros (1.929.959,00 euros), Impost sobre el valor afegit inclòs, que fou 
adjudicat a l’empresa Construcciones Pérez Villora, Sociedad Anónima, 
representant un augment de tres-cents vuitanta-cinc mil nou-cents noranta-
un euros amb vuitanta cèntims (385.991,80 euros), Impost sobre el valor 
afegit inclòs. 
 
 Vist l’informe emès en data 21 de juliol de 2003, per la Cap del 
Departament Tècnic d’Urbanisme, Habitatge i Infraestructures, on posa de 
manifesta que l'objecte del projecte modificat es l'adequació de la fonamentació 
prevista al projecte original a les dades del geotècnic, ja que tal i com es feia 
constar a l'apartat 2.1 de la memòria, del projecte constructiu de Rehabilitació 
de l'edifici ("Condicionament del terreny"), s'havia considerat una capacitat de 
càrrega del terreny similar a la dels edificis d'habitatges de la zona per no 
disposar en aquell moment d'estudi geotècnic del terreny, degut a la demora 
de les empreses per realitzar aquest tipus de feina, i que una vegada 
conegudes les dades exactes de resistència del terreny, s'adaptaria el projecte 
a les mateixes. Els resultats de l'estudi geotècnic, realitzat per l'empresa 
Suelotest, SL, ha comportat el recàlcul de la fonamentació en la zona de la 
nova estructura, i el reforçament de l'estructura existent, sobre tot en la zona 
dels pilars centrals el quals s'hauran de reforçar mitjançant micropilotatge, 
això ha implicat, a més, unes petites modificacions al projecte aprovat: 
supressió de la galeria de serveis que comunicava els dos nuclis de 
comunicació vertical i que es trobava per sota de la fonamentació existent, i 
modificació de l'emplaçament de les sortides d'emergència a nivell de planta 
baixa a la façana principal. Això implica la modificació d'algunes partides del 
projecte aprovat amb el consegüent canvi d'amidaments i pressupost, deixant 
amb medicció zero les partides que no s'executen. 
 
 Vist l’informe emès en data 22 de juliol de 2003, per la Cap 
Administrativa d’Urbanisme, Habitatge i Infraestructures, on posa de 
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manifesta que es pot proposar al Ple l’adopció de l’acord d’aprovació de la 
modificació de l’esmentat projecte, de conformitat amb allò establert a l’article 
146 del Real Decret legislatiu 2/2000 de 16 de juny, pel que s’aprova el text 
refós de la Llei de Contractes de les Administracions Públiques, i donar 
audiència al contractista de l’obra principal, Construcciones Pérez Villora, 
Sociedad Anónima, pel termini de deu dies de conformitat al que estableix 
l’article 43.c) del Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals. 
 
 Atès que l’adopció del present acord es competència del Ple de 
l’Ajuntament, segons estableix l’article 22.2.ñ) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de las bases de regim local, el President de la Comissió Informativa 
d’Obres, Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, a proposta del 
Regidor Delegat de l’Àrea d’Urbanisme, Habitatge i Infrastructures proposa a 
l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar el projecte modificat del projecte d’obres de 
rehabilitació anomenat “Rehabilitació de l’edifici de l’antiga fàbrica de Can 
Surís”, redactat per l’arquitecte Sr. Josep Maria Julià i Capdevila, dotat amb 
un pressupost de dos milions tres-cents quinze mil nou-cents cinquanta euros 
amb vuitanta cèntims (2.315.950,80 euros), Impost sobre el valor afegit inclòs. 
Aquest pressupost representa un increment del 20% amb respecte al 
pressupost d’adjudicació d’un milió nou-cents vint-i-nou mil nou-cents 
cinquanta-nou euros (1.929.959,00 euros), Impost sobre el valor afegit inclòs, 
que fou adjudicat a l’empresa Construcciones Pérez Villora, Sociedad 
Anónima, representant un augment de tres-cents vuitanta-cinc mil nou-cents 
noranta-un euros amb vuitanta cèntims (385.991,80 euros), Impost sobre el 
valor afegit inclòs. 
 
 Segon.- Donar audiència al contractista de l’obra principal, 
Construcciones Pérez Villora, Sociedad Anónima, pel termini de deu dies de 
conformitat al que estableix l'article 43.c) del Reglament d'obres, activitats i 
serveis dels ens locals. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord als directors facultatius de les 
obres Sr. Josep Ma Julià i Capdevila-arquitecte i Sr. Albert Roig i Conill-
arquitecte tècnic, a l’empresa adjudicatària Construcciones Pérez Villora, 
Sociedad Anónima i al Departament de Contractació i Patrimoni, pel seu 
coneixement i efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del Regidor-Delegat de l’Àrea d’Urbanisme, Habitatge i 
Infraestructures, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que l’edifici de la fàbrica de Can Suris és un edifici de 
fa pràcticament 100 anys.  
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 Vam plantejar una 1ª. fase del projecte que consistia en fer un 
projecte de consolidació que tenia per objectiu consolidar l’estructura de 
l’edifici, refer les plantes i les comunicacions interiors i pràcticament refer el 
conjunt de la teulada. 
 
 Començades les obres, es va tenir de tirar pràcticament tota la 
teulada i quan es van començar les obres de fonament es va comprovar per 
part dels tècnics que l’estructura antiga no aguantava el pes al que se’l 
sotmetia amb la nova situació. 
 
 Es va fer un estudi i es va determinar una solució que en temes de 
estructures pràcticament és la més cara, i és el micro pilotatge que és una 
forma de consolidar l’estructura actual, que és una estructura de paret de 
càrrega mitjançant un conjunt de puntals que units entre sí reforcen l’edifici. 
 
 Aquesta és la forma més cara de reforçar un edifici i tothom sap que 
quan es fica en una rehabilitació, se sap quan es comença però en la mesura 
que vas treballant et van sortint coses i això ha fet que els tècnics municipals, 
junt amb el director d’obres i l’empresa es veiessin en la necessitat de fer un 
projecte modificat per a consolidar els fonaments, i aquest projecte modificat 
suposa totes aquestes actuacions que jo he comentat i suposarà un cost 
addicional d’aproximadament 200.000,- euros. 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas,  
Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto Madrid Olmos, 
Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José 
Luis Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Miguel 
López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Joan Tardà i Coma. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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 17.- Aprovar l’adhesió a la celebració de la jornada del dia 22 de 
setembre de 2003 “A la ciutat, sense el meu cotxe!” i a la participació 
activa en l’organització de l’esmentada jornada. 
 
 DICTAMEN 
 
 “El proper dia 22 de setembre de 2003, la Comunitat Europea ha 
convocat la celebració del dia europeu “A ciutat, sense el meu cotxe!”. Amb 
l’objectiu de fomentar les conductes compatibles amb el desenvolupament 
sostenible de proporcionar l’oportunitat perquè els ciutadans utilitzin mitjans 
de transport alternatius al cotxe i oferir els ciutadans l’oportunitat de 
redescobrir la seva ciutat, els seus ciutadans i el seu patrimoni. 
 
 Atès que l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat comparteix els 
objectius de la campanya europea A ciutat sense el meu cotxe! de fomentar 
processos que permetin avançar cap a models de transports més sostenibles. 
 
 Atès que l’adopció del present acord és competència del Ple, el 
President delegat de la Comissió Informativa d’Obres, Urbanisme, 
Manteniment i Medi Ambient a proposta de la Regidora delegada de Medi 
Ambient i Sostenibilitat proposa al Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar l’adhesió a la celebració de la jornada del dia 22 
de setembre de 2003 “A ciutat, sense el meu cotxe!” i a la participació activa 
en l’organització de dita jornada. 
 
 Segon.- Facultar al Sr. José Montilla Aguilera, alcalde d’aquest 
Ajuntament, per la signatura de la Carta Europea “A la ciutat, sense el meu 
cotxe!”. 
 
 Tercer.- Notificar a la Xarxa de ciutats i pobles cap a la 
sostenibilitat, el present acord”.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la Regidora-Delegada  de l’Àrea de Medi Ambient i 
Sostenibilitat, senyora Carmen Romero López, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que per cinquè any farem a Cornellà la celebració del 
“Dia sense cotxes”. 
 
 Com ben sabeu, per una banda se celebra el dia 22 de setembre que 
és el “Dia europeu sense cotxes”, que ho fem totes les ciutats europees que 
estem adherides, i el que fem ara és aprovar aquesta adhesió, dir que sí, que 
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nosaltres també volem participar aquest any, com d’altres vegades, i, a més a 
Catalunya també es fa la setmana de la mobilitat sostenible que consisteix en 
una setmana en la qual es fan activitats per a demostrar que podem circular 
per la nostra ciutat i reconèixer la nostra ciutat no només en cotxe –que és el 
que normalment fem- sinó també a peu o amb bicicleta o d’altres maneres de 
locomoció. 
 
 Per tant, nosaltres el que farem -i també donant compliment del Pla 
d’Acció Ambiental que ja està aprovat- serà per una banda incrementar els 
aparcaments de bicicleta i, per l’altra, començar a fer la difusió de compartir 
cotxe, que és una fórmula nova que hi ha de portar el cotxe per desplaçaments 
llargs a on en comptes d’anar només una persona en el cotxe podem intentar 
anar dos o tres per a fer un mateix recorregut o trajecte, i aquests són els 
objectius fonamentals d’aquest “Dia sense cotxe” d’aquesta setmana, o sigui, 
treballarem bàsicament en els mateixos projectes que hem treballat altres 
vegades, però, a més, aquest any farem també això de compartir el cotxe.  
 
 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que el seu Grup se 
n’alegra de què aquesta vegada no es tanqui la ciutat ni s’armi el caos que s’ha 
fet altres anys, perquè creu que s’ha d’anar pel camí de conscienciar a la gent i 
de què continuïn usant aquest sistema, encara que li vol dir a la Sra. Romero, 
que no és cap novetat, perquè jo ho feia quan tenia 16 i 17 anys, que 
compartíem cotxe perquè així era més ràpid i més barat, per tant crec que això 
sí que ho hem de promocionar i també l’ús de la bicicleta. 
 
 Per tant, jo me n’alegro que aquest any la ciutat no sigui 
inaccessible per als ciutadans/es que vulguin anar en cotxe. 
 
 Novament pren la paraula la Sra. Romero, per a manifestar que 
només una vegada, un any, es va fer això de tallar el trànsit al voltant de  les 
escoles, i jo penso de totes maneres que és el mètode més educatiu, comprovar 
que els nostres fills/es poden anar a l’escola acompanyats i no en cotxe 
necessàriament, també és una cosa educativa per a les mateixes famílies, i es 
va fer un any, i no s’ha tornat a fer, més que res perquè hi havia problemes 
d’obres i d’altres tipus, però si no fem alguna acció que realment toqui l’hàbit 
diari que tenim les persones, tampoc no canviem el xip, o sigui, la mentalitat 
que tenim d’agafar el cotxe per anar a fer un recorregut d’un quilòmetre doncs 
això és el que pretenem canviar i això s’ha de posar com a mínim un dia a 
l’any perquè tothom puguem reflexionar que es pot fer d’una altra manera, 
perquè ho hem fet sempre i abans es feia.      
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas,  
Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto Madrid Olmos, 
Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José 
Luis Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Miguel 
López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Joan Tardà i Coma. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
MOCIONS DE L’ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
 
 18.- Aprovar la correcció d’errors de l’acord adoptat pel Ple en 
sessió de data 19 de juny, sobre delegació de competències a favor de la 
Comissió de Govern. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Vist l’acord adoptat per aquest Ajuntament en sessió plenària 
celebrada el dia 19 de juny d’enguany, pel qual es delegaven en la Comissió de 
Govern diverses competències atribuïdes per la Llei al Ple. 
 
 Atès que en la redacció de la Moció per la que es va proposar al Ple 
l’adopció d’aquest acord es va incórrer en un error per omissió en el punt 
Primer de la seva part dispositiva, en relació a la matèria de Contractació i 
Patrimoni, en relació amb la qual s’haurien d’haver inclòs l’aprovació dels 
Estudis de Seguretat i Salut, la conformitat als Plans de Seguretat i Salut i els 
nomenaments de Directors Tècnics de les obres i de Coordinadors en matèria 
de Seguretat i Salut. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, a l’empara del que disposa la redacció 
actual de l’article 105.2 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim 
Jurídic de les Administracions Públiques i del Procediment Administratiu 
Comú, proposa al Ple l’adopció dels següents 
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ACORDS 
 
 Primer.- Rectificar l’apartat relatiu a la matèria de contractació i 
patrimoni del punt Primer de la part dispositiva de l’acord adoptat per aquest 
Ajuntament en sessió plenària celebrada el dia 19 de juny d’enguany, que 
quedarà redactat en els termes següents: 
 
En Matèria de Contractació i Patrimoni 
 
En relació amb els expedients de contractació i d’atorgament de concessions 
de qualsevol naturalesa, la competència originària de la qual correspongui al 
Ple de la Corporació: 
 
1. Aprovar els expedients de contractació de tota naturalesa, inclosos els 

relatius a l’atorgament de concessions de caràcter plurianual, la quantitat 
dels quals no excedeixi de 601.012,10 euros, quan tinguin una duració 
superior a 4 anys, i, sempre que comportin despesa per a l’Ajuntament, es 
trobin compresos en els límits de l’article 155 de la Llei 39/1988, de 28 de 
desembre, Reguladora de les Hisendes Locals. 

 
2. Aprovar els Estudis de Seguretat i Salut, la conformitat als Plans de 

Seguretat i Salut i els nomenaments de Director Tècnic de les obres i de 
Coordinador en matèria de seguretat i salut, en tots els expedients d’obres 
de competència del Ple. 

 
3. Acordar la modificació dels contractes o concessions, quan, aïllada o 

conjuntament, no impliqui una alteració del preu primitiu del contracte 
superior, per excés o per defecte, al 20%. 

 
4. Aprovar les recepcions i les devolucions de garanties. 
 
5. Declarar les resolucions dels contractes o concessions, quan no es formuli 

oposició per part del contractista. 
 
6. Aprovar les revisions de preus dels contractes i concessions. 
 
7. La imposició de sancions als contractistes i concessionaris que no 

impliquin la resolució del contracte o concessió, sense perjudici del que 
disposa l’apartat 4 anterior. 

 
8. Autoritzar la transmissió a tercers dels contractes i concessions. 
 
9. Alienar, gravar o cedir, per qualsevol títol, béns patrimonials de propietat 

municipal, sempre que el seu valor no excedeixi del 10% dels recursos 
ordinaris del pressupost ni sigui superior a 3.005.060,52 euros, en els 
supòsits de béns immobles o béns mobles declarats de valor històric o 
artístic, quan no estigui previst en el pressupost. 
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10. Adquisició de bens i drets quan el seu valor sigui superior al 10 per 100 
dels recursos ordinaris del Pressupost o a 3.005.060,52 euros. 

 
11. Aprovar inicialment i ordenar l’exposició pública de les propostes de 

modificació dels Plecs tipus de Clàusules Generals. 
 
12. Acceptar béns amb càrregues o gravàmens onerosos. 
 
13. Acordar mutacions de domini públic per canvi de destí dels béns. 
 
 
 Segon.- Incorporar aquestes correccions d’errors en el text de 
l’Edicte pel qual es doni publicitat al règim de delegacions en la Comissió de 
Govern de les competències plenàries, aprovat per acord plenari de 19 de juny 
d'enguany. 
 
 Tercer.- Comunicar aquest acord als Caps de Servei i de 
Departament, als Regidors i Regidores afectats i a l’Interventor Municipal, als 
efectes escaients.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, es fa una 
explicació de la moció, manifestant que fa referència en temes de contractació 
i de patrimoni, bàsicament en un tema que per cert avui ve al Ple que és el 
d’aprovar l’estudi de seguretat i el nomenar la direcció del coordinador en 
matèries de seguretat i salut, ja que quan el projecte l’adjudica el Ple, tal i com 
estava previst resulta que hem d’esperar des què vàrem adjudicar el projecte 
de laminació fins avui que hem aprovat el Pla de seguretat i la designació del 
tècnic corresponent i és el que això ho pugui fer la Comissió de Govern per 
celeritat. 
 
 Els projectes es continuaran aprovant òbviament on toca, que és en 
el Ple, però els altres temes que són secundaris per raons d’eficàcia, es 
planteja que sigui la Comissió de Govern per fer quelcom que té tota la lògica.  
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas,  
Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto Madrid Olmos, 
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Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José 
Luis Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Miguel 
López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Joan Tardà i Coma. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 19.- Designar representants municipals en els Consells Escolars  
dels centres docents públics de nivell no universitari d’aquest municipi. 
 
 MOCIÓ 

 
 “En conformitat amb el que disposa l'article 21.1.c) del Decret 
87/1986, de 3 d'abril, pel qual es regulen els òrgans de govern dels centres 
públics d'ensenyament a nivell no universitari de Catalunya, el Consell 
Escolar dels centres docents tindrà representat en el seu sí, a l'Ajuntament de 
l'àmbit municipal corresponent, amb un Regidor/Regidora  o representant 
nomenat per aquest. 

 
Atès que és necessari procedir a una nova designació de 

representants municipals en els centres docents en els quals la representació 
municipal va recaure en un Regidor/Regidora, tota vegada que com a 
conseqüència de les Eleccions Locals que van tenir lloc el passat dia 25 de 
maig, a rel del Reial Decret de convocatòria número 374/2003, de data 31 de 
març, s'ha procedit a la renovació de la Corporació, amb motiu de la 
constitució del nou Ajuntament que va tenir lloc el passat dia 14 de juny. 

 
Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 

legalment té conferides, proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

Primer.- Designar representants  municipals en els Consells 
Escolars dels centres docents públics de nivell no universitari d'aquest 
Municipi que a continuació es relacionen, als Regidors i Regidores que així 
mateix s'especifiquen: 
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Centre Escolar   Representant 

 
CEIP. Dolores Almeda Juan A. García Díaz  
CEIP. Abat Oliba Gloria Récio Díaz  
CEIP. Anselm Clavé Gloria Récio Díaz 
CEIP. L’Areny Gloria Récio Díaz  
CEIP. Els Pins Gloria Récio Díaz  
CEIP. Suris Sergi Fernández Mesa 
CEIP. Antoni Gaudí Perfecto Madrid Olmos 
CEIP. Mediterrània Susana Cordero Rojas 
CEIP. Alexandre Galí Aurora Mendo Sánchez 
CEIP. Mn. J. Verdaguer Perfecto Madrid Olmos 
CEIP. Mare de Déu de Montserrat Susana Cordero Rojas 
CEIP. Torre de la Miranda Aurora Mendo Sánchez 
CEIP. Sant Ildefons Aurora Mendo Sánchez 
CEIP. Sant Miquel Sergi Fernández Mesa 
CEIP. Ignasi Iglesias Sergi Fernández Mesa 
IES. Francesc Macià Mª. José Mont Rieiro 
IES. Joan Miró Mª. José Mont Rieiro 
IES. Esteve Terradas Mª. José Mont Rieiro 
IES. Miquel Martí i Pol Mª. José Mont Rieiro  
IES. Maria Aurelia Capmany Mª. José Mont Rieiro 
EPA Flora Tristan Vicenç Badenes Teixidó 
Escola Municipal de Música Vicenç Badenes Teixidó 
EMEE Can Mercader Vicenç Badenes Teixidó 

 
Segon.- Comunicar aquest acord als Directors dels centres docents 

afectats, així com als Regidors designats, pel seu coneixement i efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, es fa una explicació 
de la moció, manifestant que els criteris per a la designació són en el cas dels 
instituts la regidora de Joventut, en el cas de les escoles que tenen una 
dependència de l’Institut Municipal d’Educació, l’Escola Municipal de Música, 
l’Escola d’Educació Especial el regidor d’Educació, i en els altres casos són 
bàsicament els regidors dels districtes en el que estan situats els respectius 
centres. 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas,  
Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto Madrid Olmos, 
Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José 
Luis Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Miguel 
López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Joan Tardà i Coma. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 20.- Designar representants municipals en el Consell Escolar 
Municipal de Cornellà de Llobregat. 
 
 MOCIÓ 
 

“En conformitat amb el que disposa l’article 14 de la Llei 25/1985, 
de 10 de desembre, per la qual s’aproven les normes reguladores dels Consells 
Escolars, desenvolupat mitjançant Decret 404/1987, de 22 de desembre, que 
estableix les bases d’organització i funcionament d’aquest, i demés legislació 
concordant, i amb l'objecte de fer efectiu el dret de participació de tots els 
sectors interessats en la programació general de l'ensenyament, previst per la 
Llei Orgànica del Dret a l'Educació, es va procedir el seu dia a la creació del 
Consell Escolar Municipal de Cornellà de Llobregat. en el sí del qual aquest 
Ajuntament, en conformitat amb el que preveu l’article 4.1 del seu Reglament 
regulador, aprovat inicialment per aquest Ajuntament mitjançant acord 
plenari de 23 de desembre de 1991, i publicat al Butlletí Oficial de la Província 
núm. 228, de data 1 de desembre de 1991, té una representació de vuit 
membres. 
 
 Atès que encara que segons l'article 7 del Reglament Regulador de 
l'esmentat Consell, els seus membres tindran un mandat de dos cursos 
escolars, havent-se de renovar per meitats, en l'actualitat es fa necessari 
procedir a una nova designació dels representants municipals en aquest, tota 
vegada que com a conseqüència de les Eleccions Locals convocades per Reial 
Decret 374/2003, de data 31 de març, s'ha procedit a la renovació de la 
Corporació i a la constitució del nou Ajuntament. 
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 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Designar representants  municipals en el Consell Escolar 
municipal de Cornellà de Llobregat als Regidors i Regidores que a continuació 
es relacionen: 
 
a) En representació del Partit del Socialistes de Catalunya/Progrés Municipal: 
 
 - Gloria Récio Díaz 
 - Vicenç Badenes Teixidó 
 - M. José Mont Rieiro 
 - Aurora Mendo Sánchez 
 
b) En representació d'Iniciativa per Catalunya Verds/Esquerra 

Alternativa/Entesa pel Progrés Municipal: 
 
 - M. Carmen Romero López 

 
c) En representació del Partit Popular: 

 
 - M. José Díaz Algarín 

 
d) En representació d'Esquerra Republicana de Catalunya: 
 
  - Joan Tardà Coma 
 
e) En representació de Convergència i Unió: 
 
 - Francesc Molina Núñez  
 
 Segon.- Comunicar aquest acord als Regidors i Regidores designats, 
pel seu coneixement i efectes, així com al Departament d'Ensenyament 
d'aquest Ajuntament i al Consell Escolar Municipal.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, es fa una explicació 
de la moció, especificant les persones que el compondran. 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas,  
Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto Madrid Olmos, 
Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José 
Luis Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Miguel 
López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Joan Tardà i Coma. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 21.- Establir la delegació d’aquesta ciutat en l’Assemblea 
General de la “Asociación Internacional de Ciudades Educadoras (AICE)”, 
en el senyor Vicenç Badenes Teixidó i senyora Carme Prat Bartés.  
 
 MOCIÓ 
 
 “Amb la finalitat d’establir una estructura permanent de 
col·laboració entre els Governs locals interessats en el compliment dels 
Principis establerts en la Carta de Ciutats Educadores, es va constituir al seu 
moment, legalment, una Associació d’àmbit mundial denominada “Asociación 
Internacional de Ciudades Educadoras (AICE)”, a partir del Primer Congrés de 
Ciutats Educadores que va tenir lloc a Barcelona durant el mes de novembre 
de l’any 1990, en el que les ciutats participants varen subscriure la Carta de 
Ciutats Educadores. 
 
 Atès que aquest Ajuntament, en compartir els criteris i finalitats 
marcats per l’esmentada Carta es va adherir a l’esmentada Associació formant 
part d’ella mitjançant acord plenari de 24 de novembre de 1999, al qual es va 
donar també conformitat als seus Estatuts reguladors, i es van designar els 
representants municipals en la seva Assemblea General. 
 
 Atès que com a conseqüència de la celebració d’Eleccions Locals, a 
partir de la convocatòria realitzada pel Reial Decret 374/2003, de data 31 de 
març, el passat dia 14 de juny, es va procedir a la constitució del nou 
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Ajuntament i a l’elecció del nou Alcalde, per haver cessat l’anterior en les seves 
funcions per expiració del mandat. 
 
 Atès que en conformitat amb el que disposen els articles 22.2.b) i 
47.3.b) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim 
Local, correspon al Ple l’adopció dels acords relatius a la participació en 
organitzacions supramunicipals, sent necessari per a això el vot favorable de 
la majoria absoluta del nombre legal dels seus membres. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia proposa al Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Establir que la delegació d’aquesta Ciutat en l’Assemblea 
General de l’esmentada Associació, estarà constituïda per les persones 
següents: 
 

- Senyor Vicenç Badenes Teixidó, Regidor delegat d’Educació, 
Societat del Coneixement i Relacions Ciutadanes, que actuarà 
com a portaveu en l’Associació. 

 
- Senyora Carmen Prat Bartés, Directora de l’Institut Municipal 

d’Educació. 
 
 Cinquè.- Comunicar aquest acord a les persones designades, així 
com al Comitè Executiu de la “Asociación Internacional de Ciudades 
Educadoras (AICE),” pel seu coneixement i efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, es fa una 
explicació de la moció, especificant les persones que l’integraran. 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas,  
Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto Madrid Olmos, 
Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José 
Luis Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
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Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Miguel 
López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Joan Tardà i Coma. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 22.- Modificar l’acord plenari de data 19 de juny d’enguany, pel 
qual s’establia el règim de dedicació del Tinent d’Alcalde i Regidor 
d’Urbanisme, Habitatge i Infraestructures. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Vist l’acord plenari adoptat per aquest Ajuntament en sessió que va 
tenir lloc el dia 19 de juny d’enguany, pel qual s’establia amb efectes del dia 
14 de juny de 2003, data de constitució de l’Ajuntament, el règim de 
dedicació, tan exclusiva com parcial, dels diferents membres de la Corporació, 
en funció de les atribucions delegades i assumides per aquests, a l’empara del 
que disposen els articles 73.3 i 75 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora 
de les Bases del Règim Local, en la seva nova redacció donada per les Lleis 
11/99, de 21 d’abril, i 14/2000, de 29 de desembre, en concordança amb els 
articles 50.8 i 166 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual 
s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya i pels 
articles 32 i següents i 90 del Reglament Orgànic Municipal,  
 
 Atès que en data 3 de juliol d’enguany ha tingut entrada al Registre 
de l’Ajuntament l’escrit del Tinent d’Alcalde i Regidor de l’Àrea d’Urbanisme, 
Habitatge i Infrastructures, senyor José Luis Morlanes Galindo, en la qual 
sol·licita acollir-se al règim de dedicació parcial amb efectes del dia 1 de juliol, 
en comptes del que se li va atribuir en l’acord plenari abans esmentat de 
dedicació exclusiva. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, proposa al Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Modificar l’acord plenari adoptat en sessió del passat dia 
19 de juny i establir, amb efectes del dia 1 de juliol de 2003, que el senyor 
José Luis Morlanes Galindo exercirà el seu càrrec de Tinent d’Alcalde i Regidor 
de l’Àrea d’Urbanisme, Habitatge i Infrastructures en règim de dedicació 
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parcial, és a dir, amb una dedicació mínima de 20 hores setmanals a aquesta 
Corporació, i una retribució total de 26.676,44 euros, mantenint-se d’alta al 
règim corresponent de la Seguretat Social  
 
 Segon.- Incorporar aquesta modificació en la publicació dels text 
dels acords relatius al règim de dedicació, retribucions i indemnitzacions dels 
membres de la Corporació, al Butlletí Oficial de la Província i al Butlletí 
d’Informació Municipal. 
 
 Tercer.- Comunicar aquesta resolució al Regidor afectat, així com al 
Cap del Departament de Recursos Humans, pel seu coneixement i efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del Regidor-Delegat de l’Àrea d’Urbanisme, Habitatge i 
Infraestructures, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa una explicació de la 
moció manifestant que, com sabeu la majoria de vosaltres jo provinc d’una 
experiència anterior del món sindical i hi ha una empresa amb la que em 
sento lligat afectivament amb els treballadors/es d’aqueixa empresa, perquè 
van tenir un problema molt important al seu dia  estant en un moment delicat 
i m’han demanat que durant uns mesos els ajudi a intentar confeccionar una 
estratègia de futur i una alternativa a la situació en la que es troben. 
 
 Personalment no m’he pogut negar i comentant-lo amb el Sr. 
Alcalde, li vaig demanar que durant els mesos en els que compatibilitzi el que 
estic fent aquí amb el que faré en aqueixa empresa, que se’m tragués la 
dedicació exclusiva i se’m reduís el sou en la proporció que toqués, i en tot cas 
el que sí vull dir-vos a tots és que això no reduirà ni un centímetre el treball i 
l’esforç que posarem perquè les coses de l’urbanisme d’aquesta ciutat 
continuïn marxant.   
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas,  
Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto Madrid Olmos, 
Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José 
Luis Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Miguel 
López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
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Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Joan Tardà i Coma. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 23.- Aprovació inicial de la modificació de l’article 10 del 
Reglament Orgànic del Consell de la Dona de Cornellà de Llobregat. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Aquesta entitat, mitjançant acord plenari adoptat en sessió que va 
tenir lloc el dia 30 de juny de 1994, va aprovar inicialment el Reglament 
Orgànic del Consell de la Dona de Cornellà de Llobregat, que va resultar 
aprovat definitivament de forma automàtica, per no haver-se presentat 
reclamacions ni suggeriments durant el període d’exposició pública, i que va 
ser posteriorment modificat mitjançant acords plenaris de 30 de setembre i 23 
de desembre de 1999. 
 
 Atès que com a conseqüència de la nova organització municipal 
derivada de la recent celebració de les Eleccions Locals convocades mitjançant 
Reial Decret número 374/2003, de 31 de març, resulta necessari ajustar la 
composició dels seus òrgans de govern a la nova realitat municipal. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en conformitat amb el que disposen 
els articles 49 i 70.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases 
del Règim Local, en la seva nova redacció actual, en concordança amb l’article 
178 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós 
de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, i amb els articles 58 i 
següents del Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat 
per Decret núm. 179/95, de 13 de juny, proposa al Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar inicialment la modificació de la redacció de 
l’article 10 del Reglament Orgànic del Consell de la Dona de Cornellà de 
Llobregat, que quedarà redactat, literalment, en els termes següents: 
 
Article 10.- El Vice-president: 
 
Assumirà la Vice-presidència del Consell de la Dona de Cornellà de Llobregat, 
la persona que el President designi mitjançant Resolució, d’entre els membres 



 242

del Ple, el/la qual tindrà com a missió fonamental la substitució del President 
en els casos d’absència, vacant o malaltia, únicament quan el nomenament 
recaigui en un Regidor o Regidora, així com l’assistència al President en 
l’exercici del seu càrrec.” 
 
 Segon.- Sotmetre la modificació de l’esmentat Reglament a 
informació pública i audiència als interessats, per un termini de trenta dies, a 
efectes de reclamacions i suggeriments, mitjançant la inserció del 
corresponent Edicte en el Butlletí Oficial de la Província i en el Tauler 
d’Anuncis d’aquesta Corporació, transcorregut el qual sense haver-se 
presentat cap reclamació ni suggeriment, s’entendrà aprovat definitivament 
sense necessitat de nou acord. 
 
 Tercer.- Aprovada definitivament la modificació de l’esmentat 
Reglament, es publicarà íntegrament el seu text en el Butlletí Oficial de la 
Província, entrant en vigència un cop transcorreguts quinze dies a partir de la 
seva total publicació. 
 
 Així mateix es publicarà en el tauler d’anuncis de la Corporació i 
s’inserirà el corresponent edicte en el Diari Oficial de la Generalitat i en el 
Butlletí d’Informació Municipal, anunciant la referència del Butlletí Oficial de 
la Província en que s’hagi publicat íntegrament el text. 
 
 Quart.- Comunicar aquest acord a l’Administració de l’Estat i a la 
Generalitat de Catalunya, als efectes previstos en l’article 65.3 del Reglament 
d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, dins del termini dels quinze dies 
següents a la seva aprovació definitiva.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, es fa una 
explicació de la moció, manifestant que aquesta modificació fa referència –tal 
com vaig comentar en la Junta de Portaveus- a la possibilitat de què la vice-
presidència de l’Institut pugui ser la persona designada per l’Alcalde d’entre 
qualsevol dels membres del plenari d’aquest Consell, a fi i efecte, de nomenar 
per a aquesta funció a la senyora Judith Ibáñez.  
 
 A continuació intervé el senyor Joan Tardà i Coma, com a Portaveu 
del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que estem d’acord bàsicament 
perquè considerem que també és un reconeixement a la feina feta per la 
senyora Judith Ibàñez durant molts anys i crec que val la pena de tenir en 
compte la seva experiència i fins i tot la seva trajectòria. 
 
 Però no estaríem d’acord que això es convertís en una pràctica 
normalitzada, i, per tant, volem deixat dit que estem d’acord, però per a 
nosaltres és una excepcionalitat i crec que és un reconeixement a una feina 
que ha fet i que pot fer, però que ho valorem com una excepcionalitat.   
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 Seguidament intervé novament el Sr. Alcalde, José Montilla, per 
manifestar que ells també ho valoren com una excepcionalitat.  
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas,  
Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto Madrid Olmos, 
Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José 
Luis Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Miguel 
López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Joan Tardà i Coma. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 

II 
 

PART DE CONTROL 
 
 
 
MOCIONS DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS 
 
 
 1.- Moció dels Grups Municipals PSC (PSC-PSOE)-PM, ICV-EA-
EPM, CiU i ERC-AM, per promoure l’aprovació d’un nou Estatut 
d’Autonomia de Catalunya. 
 
 MOCIÓ 
 
 “L’aspiració a l’autogovern ha estat una constant històrica del 
catalanisme polític expressada de molt diverses formes, però entesa sempre 
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com un dret col·lectiu. Des dels inicis de la transició, aquesta aspiració va 
constituir un valor majoritari i la seva plasmació va venir de la mà del pacte 
que va donar lloc a l’Estatut de Sau, refrendat majoritàriament a les urnes, i 
que ha proporcionat, en el marc de la Constitució Espanyola de 1978, el 
període autonòmic més durador de la història. Pel que fa als municipis, cal 
recordar que el projecte d’Estatut de Núria, elaborat per la Ponència dels 46, 
fou àmpliament plebiscitat pels municipis i posteriorment pel poble català 
abans d’arribar a les Corts Generals amb una indiscutible legitimitat i suport 
popular. Amb aquest procés, es tracta de donar una empenta definitiva i una 
legitimitat indiscutible a aquest històric procés, obrint les portes de la 
discussió a tots els ajuntaments catalans. 
 
 Actualment, vint-i-quatre anys més tard, és necessari adaptar 
l’exercici de l’autogovern a les condicions socioeconòmiques, tecnològiques i 
culturals del segle XXI. El marc de relació entre els pobles és dinàmic i cada 
cop més les relacions entre pobles són més plurals i diversificades. És així com 
es pot garantir a la ciutadania la resolució eficient i eficaç de les seves 
necessitats, plantejant una relació entre iguals i responent a les noves 
demandes que es plantegen. 
 
 Davant d’aquesta situació, el món municipalista manifesta el seu 
suport a l’inici d’un nou procés estatuent, que s’ha de fer amb el màxim de 
representació política i de consens, i que ha d’establir el marc institucional 
que haurà de regir a Catalunya en el marc de l’Estat Espanyol i el sistema 
polític de què vulgui dotar-se lliurement el poble català en el futur. 
 
 Per tots aquests motius, es proposa al Ple Municipal l’adopció dels 
següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Promoure des de l’Ajuntament de la nostra ciutat, 
l’establiment d’un nou marc de relacions amb l’Estat, que garanteixi la 
preservació de la identitat catalana, impulsant el nou Estatut d’Autonomia de 
Catalunya, tenint en compte que aquesta acció és l’expressió del dret col·lectiu 
a l’autogovern i que no suposa cap renúncia  en un procés obert i respectuós 
amb la voluntat popular per tal d’ampliar l’autogovern de Catalunya, obtenint 
més capacitat de decisió i actuació en totes aquelles matèries que siguin 
bàsiques per al progrés i la qualitat de vida dels catalans i catalanes. 
 
 Segon.- Constatar el ferm compromís de l’Ajuntament en 
l’assumpció de cotes més altes d’autogovern. 
 
 Tercer.- Lamentar que els treballs desenvolupats en aquesta 
direcció pel Parlament de Catalunya no han conduït a l’aprovació d’un nou 
text estatutari en la present legislatura. 
 
 Quart.- Instar al Govern de la Generalitat, al Parlament de 
Catalunya i a totes les forces polítiques catalanes que iniciïn el procediment 
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d’un nou text estatutari per la via del màxim consens possible i amb un 
procés participatiu, que reflecteixi les legítimes aspiracions d’obtenir un més 
alt grau d’autogovern. 
 
 Cinquè.- Exigir que aquest nou Estatut garanteixi el reconeixement 
de Catalunya com a Nació, el seu desenvolupament futur, l’articulació d’un 
nou marc competencial i de relacions entre Catalunya i Espanya, i un millor 
finançament per desenvolupar de manera eficaç l’acció de govern, en totes 
aquelles qüestions que afectin de manera directa la qualitat de vida i el 
progrés dels ciutadans i ciutadanes de Catalunya. 
 
 Sisè.- Demanar que es potenciï a través del nou Estatut el paper 
dels municipis en la configuració i construcció del futur de Catalunya. 
 
 Setè.- Donar a conèixer a la ciutadania, a través de tots els mitjans 
de comunicació de què disposa l’Ajuntament, el contingut d’aquestes 
propostes. 
 
 Vuitè.- Donar trasllat del present acord als grups parlamentaris del 
Parlament de Catalunya.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, es fa una explicació 
de la Moció, manifestant que aquest és un tema que està d’actualitat, i ho ha 
estat de manera molt especial en el Parlament de Catalunya durant aquesta 
legislatura que acaba, i molts recordareu els treballs que hi ha hagut durant 
bastant temps en una comissió anomenada com “Comissió per a la millora de 
l’autogovern”, i que va donar com a fruits l’elaboració d’uns documents i el 
posicionament de les diferents formacions polítiques respecte a la necessitat 
de millorar l’autogovern de Catalunya i que després a l’última fase d’aquesta 
legislatura de fa uns mesos ha tingut traducció també en la creació d’una 
ponència conjunta a fi i efecte de modificar l’Estatut, de fer un nou Estatut, i 
el calendari parlamentari –entre d’altres coses- impossibilita que això s’hagi 
pogut dur a terme, però aquesta és la situació i també és evident que des del 
món municipal -i aquí ve pel que crec que té sentit- que aquest tema es pugui 
comentar i debatre i aprovar una Moció a l’Ajuntament tot i que evidentment 
el debat i l’aprovació d’un nou Estatut és una funció que farà al seu moment a 
qui pertoqui, al Parlament de Catalunya, i també amb posterioritat ho farà les 
Corts Generals d’acord amb les previsions legals que hi ha. 
 
 La millora de l’Estatut i el disposar de més autogovern també té a 
veure amb el que és l’administració, en aquest cas més petita, la que té menys 
recursos i la que té menys competències, però en definitiva la que està més a 
prop de la gent que és l’administració municipal. 
 
 Una millora de l’Estatut de Catalunya, un increment de l’autonomia 
de Catalunya, estem convençuts que és el marc en el que també s’ha de 
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procedir a una millora de l’autonomia dels municipis, dels recursos dels 
municipis, i d’apropar també el govern a la gent, en aquest cas en el pla 
municipal, i és en aquest sentit que igual que s’ha anat pronunciant i es 
pronunciaran elements de la societat civil que pensem que és convenient fer 
aquesta reflexió, tot just ara, quan estem molt a prop dels 24 anys de l’Estatut 
i 25 anys de la Constitució, el fer aquesta reflexió i endegar  aquest procés. 
 
 A continuació intervé el senyor Nèstor Artís i Villena, com a 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, per manifestar que el seu Grup està 
totalment d’acord amb aquesta moció, perquè creiem que fa 24 anys quan es 
va fer l’actual Estatut, va ser el millor estatut que es podia fer en aquella 
època, però crec que ja ha quedat desfasat sobretot per la lectura restrictiva 
que han fet d’aquest Estatut els diferents governs d’Espanya, aleshores creiem 
que és necessari i imprescindible fer-ne un de nou que garanteixi les llibertats 
i l’autonomia de Catalunya. 
 
 Seguidament pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que el 
Partit Popular no entrarà en debat en aquesta moció, i és evident que tenim 
un criteri i, sí, pensem i creiem a on ens portarà i a qui ens aproparà tots 
aquests temes, però no entrarem aquí, perquè lamenten profundament que es 
trenquin tan ràpidament les bones intencions que es prometien per a aquest 
mandat, des de les forces polítiques representatives de la majoria de la 
ciutadania de Cornellà. 
 
 Comencem en el tercer Ple d’aquest mandat vulnerant amb traïdoria 
el Reglament Orgànic en el que es va establir que no s’admetrien a tràmit 
mocions que no estiguessin relacionades amb les competències d’aquest 
Ajuntament o amb el benestar de la ciutadania de Cornellà, i és evident que 
tornem a caure un altre cop, i jo m’ho havia cregut, però vostès seguiran 
abusant de la majoria en aquest mandat igual que ho van fer en el passat. 
 
 M’agradaria recordar-los allò que els ha passat en les últimes 
eleccions, i em pregunto que què hagués passat en les eleccions si els votants 
que els han votat haguessin vist aquest clar gir cap a l’independentisme que 
estan prenent?. 
 
 Recordar finalment al Sr. Alcalde que els ciutadans/es de Cornellà 
no el van elegir perquè utilitzi aquest Ple municipal com a laboratori 
experimental per a catapultar-se a altres estaments mentre que els problemes 
reals de Cornellà continuen sense resoldre, però de totes formes entenc que en 
política hi ha factures que s’han de pagar i la seva ja la hem vist. 
 
 M’agradaria dir -i ho vull fer d’una forma contundent i solemne i 
perquè serveixi de precedent- que el Partit Popular de Cornellà, fidel a les lleis 
que ens regim, o millor dit a les que ens haurien de regir que és el Reglament 
Orgànic, no entrarem a partir d’avui en cap tipus de valoració perquè entenem 
que venen les eleccions, i això serà només el començament, per tant, no 
perdrem ni un minut del nostre temps en debatre temes que no siguin de la 
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nostra competència municipal, temes de la nostra ciutat, problemes dels 
nostres ciutadans, perquè tenim el Parlament de Catalunya per a debatre 
aqueixos temes, i tenim les Corts de l’Estat i cada partit té allí els seus 
representants i qui aspiri a ser diputat, doncs que es presenti o qui aspiri a 
d’altres coses que també es presenti. 
 
 Pel que fa al Partit Popular de Cornellà el nostre vot serà sempre el 
d’abstenció sobre aquestes mocions, i no entrarem en cap tipus de debat. 
 
 Acte seguit pren la paraula el senyor Miguel López Sánchez, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, per manifestar que el seu grup 
pensa que hem d’estar contents de què la majoria política d’aquest ajuntament 
estigui d’acord en posar en funcionament una cosa tan important com és la 
Llei General que hauria de regir sobre Catalunya i és el marc de  l’Estatut, que 
és un Estatut que es va fer fa uns anys en consens i continuem dient que 
aquest consens s’ha de continuar tenint, i les forces majoritàries d’aquí així ho 
hem considerat i hem intentat buscar una moció amb la que ens hem posat 
d’acord, -cadascú portava la seva- i amb aquesta el que fem d’alguna manera 
és continuar en un consens entre aquelles forces polítiques que volem una 
Catalunya amb més autogovern, més participativa i en la que la ciutadania 
estigui més a prop de la gent que és elegida per a portar a bon port les coses 
que es plantegen. 
 
 Crec que s’ha de ressaltar que en aquesta moció hi ha dues 
demandes importants, una és que continuem amb el que dèiem de què s’ha de 
buscar una fórmula –evidentment s’ha de buscar en estaments superiors a 
allò que és l’Ajuntament- en què hi hagi el màxim de consens possible i una 
gran participació, on pugui estar tothom i vull dir “tothom” amb lletres ben 
grosses. 
 
 Després hi ha una cosa que sí que és la més important, i és el paper 
dels municipis, i és que l’Estatut que surti -després de la discussió que es faci 
entre la gent que ho ha de fer- tingui en compte el paper que hem de jugar els 
ajuntaments a Catalunya.  
 
 Si bé en aquest moment tenen unes competències, aquestes 
competències s’han d’ampliar i han de fer que els ajuntaments per un cantó 
tinguem les subvencions suficients, el finançament suficient per poder portar 
a bon terme totes les coses que realment s’han de fer, i que el paper que hem 
de jugar no sigui una delegació de coses, sinó que sigui realment una 
participació  important, perquè la ciutadania de la nostra població pugui venir 
i plantejar els seus problemes que com ara n’hi ha que estan coartats perquè 
els ajuntament solament tenen unes competències i afortunadament hem de 
dir que aquest ajuntament fa més coses de les que realment li pertany per llei, 
i això és una cosa que ens ha de congratular, però que aquestes coses  
s’haurien de traspassar als ajuntaments amb tots els mitjans que s’han de 
posar en marxa. 
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 Per això crec que és una Moció amb la que estem totalment d’acord, 
i que després haurem de buscar els mitjans –com aquí hi posa- de portar a 
coneixement de tota la ciutadania perquè d’alguna forma participi en 
l’elaboració i en la construcció d’aquest nou marc que ens tenim de dotar d’un 
nou Estatut. 
 
 Seguidament intervé el Portaveu del Grup Municipals Socialista, 
senyor Antonio Balmón Arévalo, per manifestar que per la seva part només 
assenyalar dues qüestions que ens semblen importants. 
 
 Primer, que no hi ha cap aprofitament ni alteració del que preveu el 
Reglament Orgànic Municipal, ja que del que estem discutint és d’una cosa 
que afecta de forma directa a la vida municipal i a la vida de la ciutat, perquè 
estem parlant d’un marc legislatiu que demanem que es modifiqui i que en ell 
s’està dient que s’incorpori una ampliació i un reforçament del paper dels 
ajuntaments. 
 
 Per tant, no hi ha cap alteració del que està previst al ROM, -això ja 
ho vam assenyalar en la Junta de Portaveus- i volem deixar constància en 
aquest Ple que és així, només cal fer una lectura de l’Estatut d’Autonomia, per 
veure que parla d’allò que és el paper dels municipis. 
 
 En segon lloc hem de dir que no hi ha cap indici d’independentisme, 
sinó que el que hi ha és un indici de racionalitat i de què han passat 24 anys, 
i el que volem és que hi hagi per part dels ciutadans/es que vivim a Catalunya 
un govern que ens governi amb més competències, més recursos i més pròxim 
a la realitat catalana. 
 
 Només es demana això, amb una reflexió d’aprofundir en coses 
noves que han succeït, i de canvis que s’han de produir en la societat, i 
nosaltres el que estem exigint només és que es pugui donar aqueix marc 
legislatiu perquè creiem que ho necessitem per al desenvolupament de 
Catalunya. 
 
 Per tant, no hi ha cap indici d’aqueixes manifestacions, i deixar clar 
que el que exigim fonamentalment és millorar la qualitat de vida dels 
ciutadans/es que viuen a Catalunya, i per a millorar la qualitat de vida, el 
millor que pot haver-hi és que el govern de Catalunya gestioni des de la 
proximitat i no es gestioni des de Madrid moltes coses que avui podrien ser ja 
gestionades -després del temps que ha passat- per part del govern de 
Catalunya, i és això el que exigim i també exigim un reforçament del paper 
dels ajuntaments, perquè també puguem fer aqueixa immersió que ja hem 
realitzat durant molts anys però aquesta vegada amb legitimitat legal. 
 
 Novament pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que 
com ja he dit no debatré el tema de l’Estatut, però sí que debatré allò que és el 
tema del Reglament. 
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 Quan hi ha majoria allò que és blanc pot ser negre, i si no és negre 
doncs és igual, però el Reglament diu que “només de competència municipal”, 
i vostè això que està fent avui aquí no ho podrà aprovar aquí, perquè haurà de 
passar pel Parlament de Catalunya, que és el lloc on s’aprovarà, ja que vostès 
suggeriran i és ni més ni menys que una intenció política de cara a què surtin 
en els mitjans de comunicació i això ho sabem tots els que hi som aquí. Per 
tant, crec que és una pèrdua de temps de les persones que estem aquí, ja que 
ens hauríem de dedicar a d’altres coses.  
 
 Aquest és el meu pensament i aquesta és la meva lectura del 
Reglament, que quan arribi el moment de fer l’Estatut –si és que es fa- i 
s’arriba a un acord –que jo no entraré en això- demanem que l’Ajuntament 
tingui més competències, les estem demanant ja des d’altres àmbits, s’estan 
demanant des del pacte local, i en això sí que estaria d’acord, però no ara en 
la iniciació d’un tràmit que l’Ajuntament no té res a veure ni té res a dir, 
perquè no podrà aprovar res, perquè les lleis no s’aproven a l’Ajuntament, 
perquè l’Ajuntament està per atendre a la ciutadania ja que és l’administració 
més propera per a atendre a les persones que arriben aquí i per atendre els 
seus problemes. 
 
 Nosaltres aquí no podem legislar res, per tant, és un brindis al sol i 
unes ganes de què es parli de les persones que estan aquí, i jo això ho entenc 
perquè estem en pre eleccions, però li haig de dir que el Reglament no ho 
contempla i com que la meva bola de cristall em diu que això serà cada dos 
per tres, perquè vindran d’altres mocions iguals, per això li dic que no entraré 
en debat, encara que tinc perfectament el meu criteri fet del que podria dir 
sobre l’Estatut i sobre allò que moltes forces polítiques diuen aquí una cosa i a 
Madrid diuen una altra, i podríem estar parlant eternament, però no ho farem 
perquè crec que estem robant un temps als ciutadans de Cornellà.           
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Juan 
Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto Madrid Olmos, Antonio 
Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis 
Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
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Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Miguel 
López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Joan Tardà i Coma. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 2.- Moció del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, per iniciar un 
debat sobre la desacceleració de creació de llocs de treball. 
 
 
 MOCIÓ 
 
 “La poca inversió que al nostre país es fa en I+D dificulta l’evolució i 
la transformació dels mitjans industrials. 
 
 Això fa que degut a que la indústria que tenim es basi 
fonamentalment en el que el valor afegit de la mateixa ve donat per la mà 
d’obra barata, es crea una situació difícil a l’hora de competir amb els països 
de l’est d’Europa, Nord d’Àfrica i Àsia. 
  
 L’evolució a l’alça d’ERO que s’està donant a la nostra comarca des 
de fa algun temps podem veure com últimament s’ha incrementat. 
 
 La nostra inquietud i preocupació davant d’aquesta situació que té 
com a conseqüències immediates entre altres: la reducció de plantilles, la 
deslocalització d’empreses, la substitució d’ocupació fixa per temporal i, en 
última instància, sempre la desaparició de teixit productiu. 
 
 Això fa que si bé a la nostra localitat, encara no sigui una constant 
en augment pel que fa al número d’empreses, sí que n’hi ha ciutadans i 
ciutadanes de Cornellà que estan afectats per aquesta amenaça. 
 
 Així mateix la creació d’ocupació s’ha desaccelerat fins al punt que 
l’atur torna a remuntar (per sort) a poc a poc a Cornellà: 
 

2001 2668 aturats 
2002 2841 aturats 
2003 2849 aturats (1er trimestre) 

 
 És per això que plantegem a l’aprovació d’aquest Ple les següents 
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PROPOSTES 

 
 Primera.- Iniciar un debat en profunditat per plantejar alternatives 
que puguin esmorteir gran part de la desaparició de llocs de treball produïts 
per la reestructuració d’empreses i sectors. En el cas de Cornellà aprofitar per 
fer-ho en el si del Pacte Local per l’Ocupació, traslladant les seves propostes 
tant a l’Ajuntament com a d’altres organismes per pogué fer front a aquesta 
situació. 
 
 Segona.- Aplicar el desplegament territorial del SOC (Servei 
d’Ocupació de Catalunya) aprovat el juliol de 2002, i que es faci amb els 
recursos suficients (tant humans com econòmics). 
 
 Tercera.- El desenvolupament del SOC ha de ser el mitjà que 
possibiliti el dret constitucional a l’ocupació i a la igualtat d’oportunitats en 
l’accés al mercat de treball. Per a això s’han d’exercir les competències 
necessàries per portar a terme la política d’ocupació, com l’orientació 
professional; la intermediació en el mercat de treball i el foment de l’ocupació, 
totes elles ja transferides a la Generalitat de Catalunya, realitzant de manera 
eficaç i eficient  el seu paper d’intermediari en el mercat de treball, casant 
ofertes i demandes. 
 
 Quarta.- De la mateixa manera que es fa del tot urgent aplicar una 
oferta formativa adaptada a les necessitats productives i d’instal·lació 
d’empreses. 
 
 Cinquena.- Donar compte d’aquest acord a les Centrals Sindicals 
majoritàries i als grups polítics del Parlament de Catalunya.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Miguel López Sánchez, com a Portaveu del Grup 
Municipal d’ICV-EA-EPM, es fa una explicació de la Moció, manifestant que 
estem notant que en aquest moment hi ha una desacceleració en la creació de 
llocs de treball, i que en aquesta desacceleració s’han de posar els mitjans 
oportuns perquè no arribem a una situació difícil d’aquí a un temps, ja que 
tots sabem que en aquests moments hi ha algunes empreses que estan 
plantejant l’expedient de regulació de l’ocupació. 
 
 Estan intentant posar-se en unes condicions per a poder afrontar 
les necessitat del mercat i això porta a què en ciutats com la nostra el futur no 
sigui molt falaguer, i tant de bo! perquè jo seria el primer en alegrar-me si 
m’equivoqués, i això ens porta a plantejar per preparar el futur que puguem 
trobar-nos, ho fem en millors condicions. 
 
 Entenem que en aquest país no hi ha gaire inversió  en tot allò que 
és desenvolupament i això fa a què la ma d’obra sigui realment en allò que pot 
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competir amb d’altres països, com poden ser els països d’est d’Europa, nord 
d’Àfrica i alguns d’Àsia, o sigui que el valor afegit que pot haver-hi a tota la 
producció és molt escassa i és difícil competir amb aquestos països. 
 
 Per això plantegem que amb temps suficient i abans de trobar-nos 
en aqueixa situació desagradable, posin una  sèrie de mecanismes en marxa 
perquè no passi. 
 
  La Moció també parla de què en aquests moments a Cornellà l’atur 
no és molt elevat, està en algun moment pel damunt de la mitjana de 
Catalunya. L’any 2001 teníem 2668 persones aturades, a l’any 2002 teníem 
2841 persones aturades, i aquestes són dades que hem tret de l’INEM, o sigui 
que no són coses que s’han inventat i ho dic per si algú ho pregunta, i, en el 
primer trimestre del 2003, tenim 2849 persones aturades en la nostra ciutat. 
 
 Aleshores, les propostes que nosaltres fem és iniciar un debat en 
profunditat per a plantejar les alternatives que puguin, d’alguna forma, 
esmorteir aquesta situació, i aquesta discussió plantegem que es faci dintre 
del Pacte Local d’Ocupació en el que estem representants, l’Ajuntament, les 
centrals sindicals majoritàries d’aquesta localitat i la patronal, i que els 
possibles acords i les possibles propostes que puguin sortir -dotant-se el pacte 
per l’ocupació dels mitjans que cregui convenient- siguin traslladades a aquest 
Ple per a veure de quina manera es pot abordar i d’aquells organismes que es 
creguin convenients per poder fer-ho. 
 
 Per altra banda el que sol·licitem és que el Servei d’Ocupació de 
Catalunya tingui els recursos suficients per poder afrontar aqueixa nova 
situació, una situació que com dèiem és difícil, i que les coses no es fan tal i 
com nosaltres entenem que hauria de fer el SOC. 
 
 Per altra banda el SOC el que ha de fer és exercir per allò pel que es 
va crear: de mediació, que faci d’intermediari per crear llocs de treball, per a 
veure com han de ser els llocs de treball i les necessitats que això té, i hi ha 
un punt realment important i és que en aquests moments la formació que 
s’hagi de donar ha de ser d’acord a les necessitats que realment generi la nova  
creació d’ocupació, i el que no podem és anar fent cursos de formació d’aquells 
oficis i d’aquelles especialitats que realment el mercat de treball no ho 
requereix, sinó que hem de posar-nos a fer cursos de formació per a ocupar 
aquells llocs de treball que realment el mercat laboral necessita, i per a això 
també sol·licitem que es faci un estudi i que s’apliquin les mesures oportunes 
per poder desenvolupar-ho. 
 
 I finalment, donar compte a les centrals sindicals i al Parlament de 
Catalunya d’aquesta Moció i així mateix els acords als que puguin arribar, 
traslladar-los als estaments que creguem oportuns. 
 
 Seguidament pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que 
abans de fer la meva intervenció dir al Sr. Miguel López, que les dades que té i 
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que són del primer trimestre han canviat bastant en el segon trimestre i ara li 
donaré unes dades i no de Cornellà, però sí de la resta de tota Espanya que 
evidentment també incideix en Cornellà perquè formen part del territori 
espanyol. 
 
 Voldria dir que l’atur és una de les lacres socials que més preocupa 
a la ciutadania i, per tant, jo agraeixo que entre tant ardor independentista 
d’aquest Ple, algú es preocupi dels problemes quotidians de la gent i que tracti 
d’aportar el que es pugui des de qualsevol àmbit. 
 
 Creiem que tot el que se sol·licita en aquesta Moció ja s’hauria 
d’estar fent, sinó, per què ens serveix el Pacte Local per a l’Ocupació?, perquè 
uns dels objectius prioritaris de la política del govern ha estat i seguirà sent 
aconseguir la plena ocupació, i em complau recordar que des de que governa 
el Partit Popular s’han generat –i són dades de l’INEM també- més de quatre 
milions de llocs de treball, registrant-se paral·lelament continus records 
històrics en l’afiliació a la Seguretat Socials, i s’han conegut les dades 
corresponents a l’atur registrats en les oficines de l’INEM i el nombre d’afiliats 
a la Seguretat Social en el mes de maig. 
 
 L’atur en aquest últim trimestre es va reduir en 49.689 persones, 
un 8,6% de la població activa, i la xifra històrica ens situada en 147.516 
persones més en el Seguretat Social en aquest trimestre, situant-nos en 
16.707.447 el total de cotitzant al sistema, i amb aquestes dades  en el 
territori, si aquesta Moció fos alarmista –que no ho és- nosaltres no ho 
entendríem. 
 
 Per tant, creiem que la política que s’està portant en el Govern de 
l’Estat, és la correcta i el nou pla del Ministre Sr. Zaplana, que està i seguirà 
donat excel·lents resultats, vist això, nosaltres en aquesta Moció ens 
abstindrem perquè entenem que anem pel bo camí, tal i com s’ha demostrat, i 
ens basem en les xifres -que n’hi ha més i que es podrien donar- però jo no 
vull fer la meva intervenció més llarga. 
 
 Podríem comparar els aturats que teníem l’any 1996, i els que 
tenim ara, i els que cotitzen a la Seguretat Social i la veritat és que no picarem 
de mans perquè l’atur és quelcom que s’ha d’acabar i des del Partit Popular 
creiem plenament en aconseguit la plena ocupació, en què no hi hagi aturats, i 
en això s’està treballant i com encara que a nosaltres no se’ns ha convidat 
quan s’ha fet el Pacte Local per a l’Ocupació, -el Partit Popular no està en 
aquest pacte- nosaltres sí que estem disposats a seguir treballant perquè 
l’atur desaparegui de Cornellà i de la resta del territori espanyol. 
 
 Per tant, en aquesta Moció ens abstindrem però continua la nostra 
bona labor que s’està fent i és una cosa que ningú pot negar perquè les xifres 
hi són. 
 
 Acte seguit intervé el senyor Juan Antonio García Díaz, com a 
Regidor delegat de Treball, adscrit a l’Àrea de Planificació, Economia i 
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Hisenda, per manifestar que tant en l’exposició de motius com en les 
propostes estàvem d’acord amb la moció d’Iniciativa, però a vegades quan la 
Sra. Espinosa em dóna peu a parlar li podria contestar perquè aqueixes dades 
que ella té, suposo que les ha fet després de gener de 2003, quan es va 
utilitzar un nou sistema de càlcul per als aturats –si vol recordarem quants 
van desaparèixer- i en aquesta mateixa dada que vostè té figura que els 
contractes indefinits a Espanya han baixat un 10% des de gener. 
 
 Són dades europees no són meves, i resulta que Espanya està el 
tercer per la cua, o sigui el 0,97 d’investigació i desenvolupament gasta del PIB 
l’Estat espanyol en aqueixa matèria. És a dir que solament estem per davant 
de Grècia i de Portugal. El més alt a Europa seria Suècia amb el 3,78 del PIB i 
la mitjana europea és de l’1,94, i això són dades de l’OCDE i del govern 
espanyol. 
 
 Això respecte a la despesa I+D de Catalunya està en l’1,1 i no 
obstant a Espanya hi ha dues comunitats autònomes que gasten més que 
nosaltres en això, i són la Comunitat Autònoma de Madrid i el País Basc. 
 
 Pel que fa referència al nombre d’aturats a Cornellà a data de juny –
i jo sí tinc les de Cornellà, ja que es pot treure per internet- són 2.798, dels 
quals mil cinc-cents i escaig són dones i mil dos-cents i escaig són homes, i 
tenim una de les taxes més baixes en atur juvenil en el mes de maig. 
 
 En el tema del SOC –i em refereixo a la moció- hi ha dos temes: un 
des d’aquest Ajuntament i a través dels nostres representants en els Serveis 
d’Ocupació, ens hem exigit el desplegament del SOC que és el Servei 
d’Ocupació a Catalunya, i que tingui constància avui, hem estat parlant amb 
ells i en Sant Feliu s’obrirà l’oficina a mitjans del mes d’agost amb un tècnic i 
tres subalterns a efectes administratius. És a dir que el SOC en principi 
després d’un any es posarà en marxa en la comarca. 
 
 En el tema de la formació –que també fa una pregunta aquí- i 
ampliarem molt breument, des de l’Ajuntament s’ha fet un esforç en 
regularitzar la formació dintre de la necessitat dels nostres aturats, i el que no 
podem fer és regularitzar molta formació, perquè quan ho hem fet ens hem 
trobat amb molts problemes, i aquest és un del problema d’aquesta Moció, i és 
que mentre nosaltres hem prioritzat –per exemple- cursos de logística en la 
Comarca, -només donen un en el Prat-, quan tenim una previsió de 40.000 
llocs de treball, o per exemple cursos que nosaltres hem donat amb inserció 
del 100%, doncs aquest any no s’han catalogat per la Generalitat, no s’han 
codificat i l’Ajuntament de Cornellà ha deixat de fer-ho, i aquests són 
problemes que ens trobem diàriament. I només dir que estem d’acord amb la 
Moció. 
 
 Seguidament pren novament la paraula el senyor Miguel López 
Sánchez, com a Portaveu del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, per manifestar 
que no ha volgut explicar tota una bateria de dades perquè et tornes boig amb 
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tantes dades, i agraeixo al Sr. Juan Antonio García que m’hagi estalviat una 
part de la intervenció. 
 
 L’altre dia a la Junta de Portaves ja vaig explicar –o vaig intentar 
explicar, perquè una altra cosa és que potser no s’entengui i evidentment si no 
es vol compartir doncs són lliures de no compartir-ho- que aquesta moció en 
cap cas era una Moció alarmista, ja que era una Moció previsora i el que 
intenta és posar en funcionament una sèrie de coses per evitar possibles mals 
majors perquè si bé, per un costat, pot ser cert quan es parla de què en el 
segon trimestre s’han creat no sé quants llocs de treball més, jo el que hi porto 
no són documents que me’ls he inventat, ja que són documents que surten de 
l’Institut Nacional d’Estadística, d’aturats en el segon trimestre de 2002: 
2.026.000, aturats en el segon trimestre de 2003: 2.085.000, hi ha més  
aturats en el 2003 que en el 2002, i l’Institut Nacional d’Estadística depèn del 
Govern estatal, o sigui que no m’estic inventant absolutament res. 
 
 Si vol podem parlar de moltes més coses, només cal que s’hi fixi en 
tota la documentació que hi porto, i, a més, ho he tret per Internet, ja que és 
molt fàcil treure’l en aquests moments, o sigui que d’inventar-nos res de res, 
encara que si l’Institut Municipal d’Estadística comet errors, doncs en tot cas, 
vostè com a membre del Partit que governa en aquest país, hauria de demanar 
explicacions, ja que nosaltres ens estem basant en dades oficials. 
 
 Per altra banda està clar que en el Pacte per a l’Ocupació de 
Cornellà no hi ha representació de partits polítics, sí que hi ha la 
representació de les centrals sindicals, de la part empresarial i de 
l’Ajuntament de Cornellà, que es va aprovar en un Ple fa temps i es va 
prorrogar fa pocs mesos i estem intentant per tots els mitjans que això 
continuï funcionant com fins ara, millorant en allò que sigui possible i fer 
aquelles coses per les que es va crear. 
 
 A més quan el Sr. Juan Antonio Díaz ho explicava, -és que s’ha 
explicat en les reunions que han hagut, tant quan pertanyien a Precsa, com 
quan s’han fet d’altres tipus de reunions- tots els cursos de formació 
ocupacional i de reciclatge que s’han fet per part de l’Ajuntament i la inserció 
que això ha tingut, i si hem de tornar a explicar-ho doncs ho explicarem, però 
jo crec que la majoria de les persones que hi som en aquest moment, som 
coneixedors dels resultats que han tingut tots els cursos de formació. 
 
 L’únic que estem demanant és que no solament sigui la part que 
pugui correspondre a l’Ajuntament de Cornellà -en aquest cas-, sinó que tot 
allò que és la formació estigui adequada a les necessitats actuals, perquè sinó, 
a veritat és que podem estar fent molts cursos de formació ocupacional o 
professional, però potser ens estem equivocant en els treballs que s’han de 
crear i necessitem un altre i estem fent una cosa que quan els nostres joves 
surtin de les escoles, el que trobaran serà desocupació perquè no podran 
recol·locar-se en funció dels coneixements que tinguin. 
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 Deixo per al final una cosa molt important que és la creació 
d’ocupació. És cert que s’ha creat ocupació, però quin tipus d’ocupació s’ha 
creat?. Un tipus d’ocupació a precari, en unes condicions que en alguns casos 
fins i tot als agents socials no els ha quedat cap altre remei que acceptar 
perquè les mesures governamentals impedeixen posar un altre tipus de coses.  
 
 L’ocupació femenina està en augment, -si vol ho podem tornar a 
explicar amb documentació oficial- i no vulguem donar informacions que no 
són reals, i per això en la meva primera explicació no he intentat criticar 
absolutament a ningú, i he intentat que el que posem siguin mitjans perquè la 
situació en que ens puguem trobar no sigui una situació compromesa, 
complicada i amb difícil solució, i és això l’únic que plantegem, posar mesures 
i me n’alegro que avui s’hagi aprovat que el SOC afortunadament comenci a 
jugar el paper pel que es va crear, ja que estem tots d’acord en què el SOC hi 
havia de jugar aquest paper. 
 
 Novament pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que en 
cap moment he dit que la Moció fos alarmista, ja que ho he dit en un principi 
que agraïa que no fos alarmista. Faltaria més!, que vostè vingués ara aquí 
alarmant-se, quan hem tingut el que hem tingut.  
 
 Vostè diu que ara hi ha contractes precaris, i hem de veure qui és 
que ha creat  els contractes escombraria?. És que la memòria ens falla de 
seguida, i jo vull recordar-los –i anem uns anys enrere- que comptem els 
aturats que ha deixat el PSOE i els que hi ha ara. 
 
 He dit que s’ha d’acabar amb l’atur que queda, i en això sí que 
estem tots d’acord, però no es pot venir venent una “marrullada” de dades que 
totes són les mateixes perquè totes surten del mateix lloc, de les fonts oficials, 
però el que passa és que vostè pot llegir les que vulgui i jo també puc llegir les 
que vulgui, ja que hi ha moltíssimes dades. 
 
 El Sr. Juan Antonio García ha dit que no hi ha contractes 
indefinits, i segons aquesta enquesta última, en els últims sis mesos, 600.000 
llocs indefinits, i jo sé que vostè està en el seu paper que és sindicalista, que jo 
agraeixo, ja que gràcies als sindicalistes, avui els treballadors tenen el nivell 
que tenen, i no entrarem en cap debat sobre això, ja que només he dit que 
crec i està demostrat amb xifres i amb números, els aturats que hi havia quan 
va entrar el Partit Popular, de com estava Espanya i com està ara. 
Evidentment que ha de millorar, i també hem d’aconseguir que no hi hagi 
aturats, però no ens escandalitzem i ens esquincem les vestidures perquè la 
memòria de la gent està aquí. 
 
 Per tant, ho deixarem aquí no entrarem en un debat perquè crec 
que cadascú hem d’aportar el que puguem, el que hem d’aportar i 
aconseguirem des de tots els punts que es treballi pels aturats  i deixarem les 
xifres, i les xifres estan aquí per a vostè i per a mi, i per a la gent que és la que 
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compte a final de mes el salari i en això no se’ls pot enganyar, perquè ja s’ha 
vist. 
 
 Novament intervé el senyor Juan Antonio García, per manifestar 
que no està aquí com a sindicalista, les lleis les fan els partits polítics, 
sobretot les lleis en temes d’ocupació. 
 
 Jo no he dit que no hi ha contractes indefinits, he dit que segons 
dades del Ministeri de Treball, en aquest primer semestre en relació amb l’any 
anterior, el 9% menys, i estem parlant del 10% de la contractació a Espanya, 
és a dir, el 9% del 10%, no del 90% de la resta de contractació, no s’equivoqui 
amb les xifres. 
 
 Abans no ho he dit, però s’ho recordaré ara, allò que I+D, 
investigació i desenvolupament som el segon país a Europa en investigació 
militar i d’aquest 0,97 que destinem a investigació i desenvolupament 0,44 se’l 
porta la despesa militar. Som el segon país darrere del Regne Unit. És a dir 
que a Espanya estem invertint en el futur de les nostres empreses i els 
treballadors el 0,54, o sigui la cua europea de la cua i són dades dels seus 
ministeris.             
 
 Novament pren la paraula el senyor Miguel López, per manifestar 
que afortunadament per a mi puc permetre el luxe de dir que no estava 
d’acord amb la creació dels contractes escombraria quan es van posar en 
marxa ja que jo em vaig posar en una vaga general en contra d’aqueixos, i he 
fet una vaga general en contra del Partit Popular en aquests moments i no ens 
hem de confondre, i és l’únic que demano, de la mateixa manera que dic que 
no ens hem de confondre amb les dades que són oficials, i vostè si vol les pot 
treure d’Internet. 
 
 Aleshores no vulguem enganyar perquè avui hi ha públic, de què les 
coses no són així, si us plau, hem de dir les coses com som, i les dades del 
propi govern són aquests, i no d’altres. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas,  
Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto Madrid Olmos, 
Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José 
Luis Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Miguel 
López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Joan Tardà i Coma. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 3.- Moció del Grup Municipal d’ERC-AM, referida a la necessitat 
de procedir a reformar el Reglament Orgànic Municipal. 
 
 
 MOCIÓ 
 
 “Atesa la necessitat de procedir a reformar alguns aspectes 
continguts en el Reglament Orgànic Municipal aprovat l’any 2001. 
 
 Atès el cas que, en termes generals, som coneixedors que aquesta 
necessitat, amb independència de la diversitat de criteris que puguem postular 
cada un dels diferents Grups Municipals, és compartida per diverses 
organitzacions polítiques representades en el Plenari Municipal, tant en la 
majoria política com en l’oposició. 
 
 Ateses les profundes desavinences i les tensions que generà entre 
les Grups Municipals el mètode i les maneres amb què es procedí a la redacció 
de l’actual Reglament Orgànic Municipal i per tal que no s’hagin de reproduir. 
 
 Atès la percepció de què disposa el Grup Municipal d’ERC sobre la 
conveniència de procedir a iniciar els treballs de forma immediata per raó que 
les necessitats municipals no es vegin alterades per conjuntures polítiques i 
electorals alienes. 
 
 Atesa la necessitat que el nou Reglament Orgànic Municipal hauria 
de tenir com objectiu la cerca del consens entre tots els Grups Municipals. 
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 Atès el convenciment que avançar en una reglamentació més 
adequada a la nova realitat actuarà en benefici de la modernització de la vida 
municipal i de la fluïdesa en la relació entre les diverses forces polítiques que 
hi són representades. 
 
 Sol·licitem l’aprovació del següent  
 

ACORD 
 
 Únic.- La creació d’una Comissió Municipal formada per 
representants de tots els Grups Municipal que iniciï els treballs encaminats a 
la reforma del Reglament Orgànic Municipal.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del senyor Joan Tardà i Coma, com a Portaveu del Grup 
Municipal d’ERC-AM, es fa una explicació de la Moció, manifestant que no és 
casual que en el primer plenari ordinari presentem aquesta proposta per tal 
d’anar cap a la reforma del Reglament Orgànic Municipal. 
 
 En primer lloc perquè considerem que és fonamental anar cap a la 
reforma d’aquest Reglament perquè és la porta d’entrada al que considerem 
nosaltres que és la modernització o contribuir a la modernització de la 
institució municipal, i perquè considerem que un dels grans reptes que en 
aquest moment tenim com a institució és el de donar una major participació a 
la ciutadania. 
 
 És un repte que cal que assumeixin totes les institucions i les 
municipals més que cap altre, perquè són certament –tal com han dit infinitat 
de vegades- les més properes a la ciutadania. 
 
 Considerem que aquesta necessitat que nosaltres constatem és 
compartida per altres organitzacions polítiques del plenari, i crec, a més a 
més, que també ve condicionada per l’imperatiu de la nova Llei municipal 
catalana, i, a més a més, ens avala el fet de l’experiència d’aquests quatre anys 
últims que recordem que un dels moments de màxima tensió entre el govern i 
l’oposició va ser quan va haver-hi els treballs previs de l’última reforma, que 
crec que va ser un moment delicat entre d’altres coses perquè si en aquell 
primer projecte s’hagués aprovat, avui dia crec que estaríem molt més 
endarrerits del que estem ara. 
 
 Recordo que aquest últim Reglament és producte d’aquell primer 
projecte que va ser tan agressiu –si se’m permet l’expressió-, després va 
resultar el que ara tenim, i considerem fonamental anar cap a la reforma i, a 
més  a més, considerem que ho hem de fer-ho buscant el màxim consens 
possible, perquè aquí no ens juguem que l’oposició pugui treballar de manera 
més fluida o més relaxada o amb més capacitat de moviment, i que el govern 
no s’hagi de preocupar, més o menys, sinó que estem parlant de modernitzar 
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el municipi i estem parlant de donar participació als grups municipals i a la 
ciutadania. 
 
 Això s’ha de fer buscant el màxim consens possible i per això 
nosaltres considerem que la majoria política hauria de fer un acte d’una certa 
generositat política de no fer-ho només amb la dinàmica i el calendari que li 
pugui interessar, que pot ser legítim, sinó a partir de donar, crear o permetre 
la creació d’una comissió que comenci a treballar des del començament amb 
una voluntat de fer-ho entre tots, perquè l’ajuntament passa i els governs 
aniran passant i les persones també aniran passant i el que ens ha de 
preocupar és com convertir la institució municipal en un òrgan transparent i 
participatiu. 
           
 De manera que per a nosaltres és un acte de bona voluntat política, 
que la majoria política -tant Iniciativa com el Partit Socialista- permetessin la 
creació d’una comissió municipal i que ens poséssim a treballar des d’ara 
mateix, i quan dic des d’ara mateix dic des de primer de setembre, per 
assegurar que dinàmiques alienes o externes al municipi, -com poden ser 
conteses electorals o problemes que puguin derivar-se de la dialèctica i a 
vegades dels problemes que puguin haver dintre del govern i l’oposició- que 
això no quedés contaminat, i que aquesta comissió comencés a treballar, i una 
vegada aquesta comissió acabés les feines les presentés al plenari dient: 
“escolteu, de les vint propostes que portem, set són consensuades per tots i 
n’hi ha tretze que o ens hem posat d’acord”, i si no ens hem posat d’acord  
aleshores és lògic que hi hagin unes dinàmiques de majories i minories, però 
des de bon començament crec que seria molt positiu que aquest Reglament 
Orgànic Municipal nou, que tots considerem que és important que existeixi, 
comencés a ser treballat des d’una comissió i no pas a partir d’una comissió 
informativa en la qual es discuteix a partir també d’un document que presenta 
el govern municipal. Crec que seria un exemple interessant de començar a 
treballar d’una manera diferent, i també que d’alguna manera serveixi per no 
caure en l’error que es va caure fa tres anys i mig en què una mica més i 
acabem tots a bufetades. 
 
 Recordo que l’avantprojecte era que els grups formats per un sòl 
regidor passaven a formar part del Grup Mixt, vol dir que si allò hagués tirat 
endavant, nosaltres com a grup municipal haguéssim desaparegut, però bé, 
això no va ser així. 
 
 
 En aquest moment s’absenta de la sessió el Regidor del Grup 
Municipals Socialista, senyor Vicenç Badenes i Teixidó. 
 
 A continuació intervé el senyor Nèstor Artís i Villena, com a 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, per manifestar que el seu Grup també 
creu que és necessari reformar l’actual Reglament Orgànic Municipal per 
incloure millores sobretot en l’aspecte de participació ciutadana, tal com 
reflectia el nostre programa electoral. 
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 Seguidament pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que el 
seu Grup comparteix totalment -i ho hem fet en l’altra legislatura- l’exposició 
que ha fet el representant d’ERC, sobre el tema de participació i de la 
ciutadania en el Ple i dels grups municipals en molts àmbits que no 
participem. 
 
 Estem d’acord en gairebé tota l’exposició, però a mi, a aquestes 
alçades em succeeix una cosa i és que “el gato escaldao del agua caliente 
huye”, i la pregunta seria: el Partit Popular entra també en aqueix grup de 
forces?, perquè de veritat que m’agradaria que no es fes una proposta com ja 
s’ha vingut dient aquests dies per fer desaparèixer al Partit Popular de l’àmbit 
polític de Cornellà, perquè potser a algú se li ocorreria  fer una proposta en el 
Reglament. 
 
 Estic d’acord sempre i quan siguem tots els grups i que no passi, -
un cop aprovat el Reglament- el que està passant ara, el que acabo d’exposar 
en la primera Moció, per tant estem d’acord totalment, d’acord però amb un 
dubte i espero per a posicionar-me a l’exposició del Grup de govern per a veure 
que és el que ens diuen. 
 
 Acte seguit pren la paraula el senyor Miguel López Sánchez, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, per manifestar que nosaltres 
també hem estat la Moció i volent ser conseqüents també, amb el que dèiem 
en el nostre programa electoral, tenim que buscar la formula més idònia, més 
participativa possible per poder fer un ROM, a ser possible consensuat i, torno 
a dir, “a ser possible”. Aleshores hi hauríem de buscar la fórmula més 
adequada, que podria ser la creació d’una comissió per poder portar aquest 
treball perquè després sigui aprovat en el plenari. 
 
 A continuació pren la paraula el senyor Antonio Balmón Arévalo, 
com a Portaveu del Grup Municipal Socialista, per manifestar que discrepo de 
les últimes manifestacions realitzades pel portaveu d’Esquerra Republicana, 
perquè amb el que es va acabar és amb un document que va ser aprovat per 
part de tots els grups polítics municipals. Una cosa és el debat, la reflexió, la 
discussió, l’alteració que un pot tenir en el seu moment sobre una 
discrepància, però el que val és el que ve aquí, i el que  ve aquí durant els 
últims quatre anys és consens -sobretot en els temes que han sigut més 
importants- tant en el ROM com en d’altres tipus d’Ordenances Municipals 
que han sigut aprovades pel Ple.  
 
 Si recordeu en l’últim any ja vam parlar de què hi havia la voluntat 
-per part de l’equip de govern- d’adaptar -i dic “d’adaptar” per evitar 
confusions i mals majors després- el Reglament Orgànic Municipal que tenim 
a les modificacions que s’han produït durant el temps en aquelles coses que 
afecten al tema de l’àmbit local, i va haver una pregunta, -si no recordo 
malament del Grup d’Esquerra Republicana- en l’anterior mandat i vam dir 
que era un tema que aparcàvem i que pensàvem reprendre a l’inici d’aquest.  
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 Aqueixa és una qüestió que deixem clara aquesta nit i que a més ja 
hem explicat, que és que en el mes de setembre, evidentment, reprendrem 
aquest tema, perquè creiem que s’ha d’adaptar el Reglament Orgànic 
Municipal als canvis que s’han produït, és obvi, per tant aquest treball es farà.  
 
 Seguirem treballant amb el mètode que crec que ens ha funcionat 
durant els anteriors quatre anys i altres anys, i no creiem que s’hagin de 
muntar comissions especials per tractar aquests temes. Cada tema té un 
àmbit específic en les Comissions Informatives que és com hem estat 
treballant en els diferents Reglaments i Ordenances o Plans que han estat 
aprovats per aquest Ple.  
 
 Aquesta en concret estaria afectada o estaria dintre de l’àmbit de la 
Comissió Informativa de l’Àrea de Presidència, i per tant, a proposta -com hem 
fet altres vegades sense preses- d’un document, iniciarem entre tots els grups, 
en aqueix àmbit, un debat, una reflexió, sobre com hem d’enfocar la 
modificació del Reglament Orgànic Municipal. 
 
 Per tant, nosaltres ja ho vam dir que s’havia de fer,  i diem que es 
faci com sempre s’ha fet, perquè no s’ha de fer res especial, i evidentment, no 
tindrem cap preses i buscarem allò que crec és necessari, i que és el consens i 
l’acord per a portar una modificació del ROM a aquest Ple, -a ser possible  tal 
com abans comentava Miguel- amb el suport de tots els grups i per tant el 
nostre vot seria de no. 
 
 Novament pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que 
l’agradaria que l’expliquessin si tindran participació la ciutadania dins 
d’aqueixes Lleis que anem a adaptar, i si hi ha alguna que reculli això de les 
entitats de la ciutat que pugin fer peticions en el Ple com ho fan en la majoria 
de las ciutats. Entra dintre d’aquestes modificacions per Llei o no? ho 
desconec. No ho saps? I atès que es farà el nostre vot és esperar. 
 
 A continuació pren la paraula el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, 
per manifestar que pensa que serà allò que el Reglament reculli. Quan 
s’aprovin les modificacions,  serà amb les modificacions que aquest Ple aprovi, 
perquè qui ho ha d’aprovar és aquest Ple. 
 
 N’hi ha algunes lleis que obliguen a reformar alguns aspectes del 
Reglament, i òbviament aqueixos s’hauran de reformar, després hi ha d’altres 
que si hi ha consens i volguéssim reformar-los, també es poden reformar, però  
en tal cas, dependrà d’aqueixa discussió que haurà en la Comissió Informativa 
d’Interior, i després serà el que decideixi aquest Ple, ja que per aprovar el 
ROM, les modificacions del ROM i l’adaptació del ROM, és sobirà. 
 
 En aquest moment s’incorpora a la sessió el Regidor del Grup 
Municipal Socialista, senyor Vicenç Badenes i Teixidó. 
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 Novament intervé el senyor Joan Tardà i Coma, com a Portaveu del 
Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que troba que és una oportunitat 
perduda, perquè crec que és podria començar a treballar amb criteris i 
filosofies diferents,  i coneixent també l’ímpetu del Tinent d’Alcalde senyor 
Balmón, doncs em fa por, perquè com que ja conec que després, moltes 
vegades matisem, però crec que poder començar a partir de zero seria molt 
interessant. Entenent que demanar la creació d’una comissió que treballi en 
aquest sentit no significava voler deslegitimitzar las majories, i és evident que 
hi ha unes majories i possiblement el Reglament, al marge del patró legal, 
doncs, hi ha unes voluntats polítiques legítimes pel que fa a les majories, però 
jo crec que és una oportunitat perduda, -evidentment no s’acaba el món- i ara 
treballarem a la Comissió d’Interior, però jo crec que fins i tot altres grups 
també s’hi haguessin avingut. 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és rebutjada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Juan 
Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto Madrid Olmos, Antonio 
Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis 
Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Miguel 
López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Joan Tardà i Coma. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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 4.- Moció del Grup Municipal de CiU, referida a l’adhesió a la 
campanya “Un país, una bandera”. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Atès que l’Onze de setembre simbolitza, més que cap altre fet o 
data, les reivindicacions històriques del poble català. El 1714 Catalunya va 
perdré les seves llibertats més fonamentals, i poc temps després foren 
prohibits tots els seus símbols i expressions culturals arrel del Decret de Nova 
planta, imposat per Felip V com a mesura repressiva contra el poble català. 
 
 Atès que per l’expressat amb anterioritat, l’11 de setembre ha estat 
escollit pels catalans com la data anual en la què ens autoafirmem i 
manifestem el nostre desig de seguir avançant cada any en la cohesió, 
respecte i consolidació de la nostra llengua, cultura, drets, etc... i alhora és el 
reflex de la voluntat col·lectiva dels catalans per seguir essent una nació. 
 
 Atès que la Diada ha de ser una festa a cadascun dels pobles de 
Catalunya, però no hem d’oblidar el seu sentit reivindicatiu per tot el que 
representa. I la implicació que hi han de tenir totes les institucions i forces 
polítiques encapçalant-les i promocionant-les. 
 
 Atès que la germanor i la festa als carrers han d’anar acompanyats 
d’un clar convenciment dels fets que recordem, i dels anhels d’autogovern 
existents en el poble català. 
 
 Atès que “Els segadors”, el nostre himne nacional, i la senyera, són 
els màxims símbols identitaris de Catalunya, i que aglutinen el sentiment del 
poble català en una data tan important. I que totes les nacions del món tenen 
dret d’utilitzar els seus símbols lliurement”. 
 
 Per aquests motius, el Grup Municipal de CiU proposa al Ple 
d’aquesta corporació l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 Primer.- Demanar a tots els ciutadans i ciutadanes de Cornellà de 
Llobregat que el dia 11 de setembre pengin una senyera al balcó, com a 
mostra del sentiment de catalanitat que preconitza aquesta celebració. 
 
 Segon.- Adhesió a la campanya “Un país una bandera”, que 
reclama el dret de totes les nacions a utilitzar el seus símbols lliurement, i de 
manera que el proper 11 de setembre es posi únicament la bandera catalana a 
l’asta del balcó de l’Ajuntament. 
 
 Tercer.- Que la balconada de l’Ajuntament estigui guarnida com cal 
i es mereix la commemoració de la Diada Nacional de Catalunya. 
 
 Quart.- Comunicar l’adopció d’aquest acords a l’Associació Catalana 
de Municipis i a la Federació de Municipis de Catalunya.” 
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Nèstor Artís i Villena, com a Portaveu del Grup 
Municipal de CiU,  es fa una explicació de la Moció, manifestant que és 
referida a l’adhesió a la campanya “Un país, una bandera”. 
 
 A continuació pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que  
algú somreia abans quan deia que hi havia un ambient separatista en aquest 
Ple.  
 
 Abans de tot vull dir que no és res personal contra el Sr. Artís, 
perquè jo separo a la persona d’allò que representa, atès que les meves 
paraules puguin ser una mica dures i no es refereixen a la persona del Sr. 
Artís, sinó a allò que representa i a allò que demana.  
 
 Ens sembla molt greu que algú que no fa ni un mes va prometre 
aquí respectar i fer complir la Llei, pretengui en aquest Ple s’adhereixi o bé a la 
seva ignorància legislativa o bé a la seva mala fe, fent-nos partícips d’una 
il·legalitat, ja que la normativa sobre l’ús de banderes està recollida en la Llei 
39/1981, que estableix l’ordenació i col·locació de les banderes en les 
institucions i demés edificis com l’Ajuntament –per exemple-.  
 
 Es tracta d’una Llei que emana de la Constitució Espanyola que és 
el centre de l’ordenament jurídic de tot el territori espanyol i basant-nos amb 
això, no entenem ni tan sols com ha estat admesa a tràmit aquesta Moció.  
 
 Crec que el Sr. Artís no està al corrent del ridícul tant espantós que 
han fet el seus companys en l’Ajuntament de Manresa, perquè crec que no 
llegeix la premsa i, per tant, no s’ha assabentat, però sí que ho hauria de 
haver pensat abans de presentar aquesta Moció.  
 
 El Grup del Partit Popular no entrarà en més debat, -encara que el 
tema dóna per a llarg- i crec que s’ha de valorar la decisió de la gent de fer el 
que vulgui, -sobre tot en els seus balcons-, i no se’ls ha d’escolaritzar 
d’aqueixa manera perquè això em sona a una altra cosa.  
 
 El Grup Popular es veu en l’obligació moral de reprovar la seva 
actitud, donat que emparant-se en la seva condició de regidor pretén induir a 
la comissió d’un delicte en aquest Ple.  
 
 Entenem que els representants del poble han de ser un exemple de 
respecte a les Lleis vigents i això és una Llei i si no l’agrada aquesta Llei, 
aconselli als seus diputats en les Corts Espanyoles que les canviïn, -si és que 
pot- i una vegada que estigui canviada, porti vostè aquesta proposició aquí, 
però no porti una proposició per a desobeir una Llei, perquè els que estan aquí 
han fet una promesa, però els representants del Partit Popular hem fet un 
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jurament i els juraments tenen la seva part sagrada. Per tant, crec que quan 
una persona no compleix allò que ha promès no fa ni quinze dies, no estaria 
de més que penses en dimitir. 
 
 Seguidament intervé el senyor Miguel López Sánchez, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, per manifestar que aqueixa 
senyera la hem estat defenent durant molts anys i la seguim defenent, i  estem 
d’acord de què en la  Moció tal i com es planteja, que l’11 de setembre sigui un 
dia festiu, sigui un dia de reivindicació, i estaríem d’acord amb ella excepte en 
el segon punt, perquè nosaltres criem que de la mateixa manera que durant 
tres-cents seixanta-quatre dies en el nostre balcó hi ha quatre banderes que 
representen la nostra Ciutat, a Catalunya, a Espanya i a Europa, el dia 11 de 
setembre no té per què canviar-se aqueixa manera de demostrar la integració, 
la solidaritat i la manera de conviure a Cornellà.  
 
 L’únic que demanaríem al Grup Municipal de Convergència i Unió 
que retiri aquest segon punt i estaríem d’acord, perquè entenem -a part de 
qüestions legals que no hi entraré, perquè ja s’encarregarà una altra persona 
de poder explicar-ho- que les quatre banderes segueixen demostrant la 
solidaritat, la integració de tots els que vivim a Cornellà, vinguts d’on hàgim 
vingut i els que vinguin d’on vinguin, no tenim per què entrar en altre tipus de 
situacions que puguin entrar en confrontacions, ja que en cap moment 
nosaltres les hi donarem suport.  
 
 Seguidament intervé el senyor Antonio Balmón Arévalo, com a 
Portaveu del Grup Municipal Socialista, manifestant que nosaltres ja hem 
manifestat en els últims anys  que ha aparegut aquesta moció o han aparegut 
preguntes o precs, quina és la nostra postura, per tant la nostra postura no és 
canviant i hem manifestat que ens sembla un debat estèril, que no ajuda ni a 
la convivència ni a entendre realment el que és el fet nacional o el que significa 
el que abans estàvem parlant, que és el tema d’un nou marc i reforçament de 
l’autogovern.  
 
 No és un tema simplement d’una discussió jurídica, jo crec que és 
una cosa més profunda i en tot cas com no som partidaris de discussions i 
debats estèrils que no és porten en lloc, creiem que el que ha d’imperar és el 
sentit comú, i per tant, la nostra proposta és que compartint el pròleg de la 
moció i compartint alguns dels punts que estan en aquesta moció, crec si el 
Grup de Convergència acceptés suprimir el punt segon, nosaltres estaríem, 
evidentment, en disposició de donar suport a  aquesta Moció. 
 
 Novament intervé el Sr. Artís per manifestar de fet nosaltres hem 
presentat aquesta Moció pensant que no cometíem cap delicte, però perquè un 
dia  es portin les altres banderes a la tintoreria tampoc no passa res. 
 
 De totes maneres en nom del consens com impera moltes vegades 
en aquest Plenari i com s’ha demostrar en altres mocions, estaríem disposats 
a treure aquest segon punt polèmic, però primer també voldria que, per part 
de l’Equip de Govern ens aclarís que què entén ell guarnir el balcó de 
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l’Ajuntament?, perquè nosaltres entendríem es posés el domàs amb l’escut de 
l’Ajuntament i al menys una bandera catalana a cada banda, no?, com està 
als balcons de la majoria del veïns, no?, podria ser així, no?, i no vulneraríem 
cap dret constitucional. 
 
 Acte seguit pren la paraula el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, 
per manifestar que guarnir és el que fem en les escasses dates en les que 
guarnim aquest Ajuntament, igual que es fa per les Festes del Corpus o igual 
que es fa en poques ocasions, ja que no som molt donats això, o sigui que 
seria exactament el mateix. 
 
 Novament pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que 
retirat el punt segon, que era el que vulnerava la Llei i com no entrarem aquí 
en quina és la bandera millor que l’altra, perquè jo entenc que cadascú porta 
la seva, nosaltres no tindrem cap inconvenient  en votar a favor d’aquesta 
Moció si es retira el que és la vulneració de la Llei, perquè és una Llei, tant si 
la volem veure amb o sense tintoreria. 
 
 
 Després d’això la Moció queda redactada en els termes següents: 
 
 “Atès que l’Onze de setembre simbolitza, més que cap altre fet o 
data, les reivindicacions històriques del poble català. El 1714 Catalunya va 
perdré les seves llibertats més fonamentals, i poc temps després foren 
prohibits tots els seus símbols i expressions culturals arrel del Decret de Nova 
planta, imposat per Felip V com a mesura repressiva contra el poble català. 
 
 Atès que per l’expressat amb anterioritat, l’11 de setembre ha estat 
escollit pels catalans com la data anual en la què ens autoafirmem i 
manifestem el nostre desig de seguir avançant cada any en la cohesió, 
respecte i consolidació de la nostra llengua, cultura, drets, etc... i alhora és el 
reflex de la voluntat col·lectiva dels catalans per seguir essent una nació. 
 
 Atès que la Diada ha de ser una festa a cadascun dels pobles de 
Catalunya, però no hem d’oblidar el seu sentit reivindicatiu per tot el que 
representa. I la implicació que hi han de tenir totes les institucions i forces 
polítiques encapçalant-les i promocionant-les. 
 
 Atès que la germanor i la festa als carrers han d’anar acompanyats 
d’un clar convenciment dels fets que recordem, i dels anhels d’autogovern 
existents en el poble català. 
 
 Atès que “Els segadors”, el nostre himne nacional, i la senyera, són 
els màxims símbols identitaris de Catalunya, i que aglutinen el sentiment del 
poble català en una data tan important. I que totes les nacions del món tenen 
dret d’utilitzar els seus símbols lliurement”. 
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 Per aquests motius, el Grup Municipal de CiU proposa al Ple 
d’aquesta corporació l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 Primer.- Demanar a tots els ciutadans i ciutadanes de Cornellà de 
Llobregat que el dia 11 de setembre pengin una senyera al balcó, com a 
mostra del sentiment de catalanitat que preconitza aquesta celebració. 
 
 Segon.- Que la balconada de l’Ajuntament estigui guarnida com cal 
i es mereix la commemoració de la Diada Nacional de Catalunya. 
 
 Tercer.- Comunicar l’adopció d’aquest acords a l’Associació 
Catalana de Municipis i a la Federació de Municipis de Catalunya.” 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció amb l’esmenes presentada és aprovada 
per majoria absoluta dels assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Joan Tardà i Coma. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas,  
Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto Madrid Olmos, 
Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José 
Luis Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Miguel 
López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 Tot seguit pren la paraula el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, per 
manifestar que abans d’iniciar el torn de precs i preguntes, -i tal com ve sent 
desgraciadament habitual- vol donar a conèixer les dones mortes víctimes de 
la violència de gènere en el conjunt d’Espanya en el mes de juliol. 
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 Van ser dotze les víctimes d’aquesta violència, la qual cosa 
comporta que des del mes de gener al mes de juliol hi hagin hagut cinquanta-
nou dones mortes en el conjunt d’Espanya.  
 
 Afortunadament hi ha hagut, -i no és amb ànim evidentment 
d’encetar debat- alguna bona notícia aquests dies, en concret l’aprovació al 
Congrés del Diputats d’una Llei que tots esperem que pugi servir. 
 
  Les lleis a vegades serveixen i a vegades mig serveixen, però estic 
segur que tots compartiu amb mi que volem que serveixin, perquè aquestes 
dades en un futur canviïn pel que fa referència al nombre de dones víctimes de 
la violència de gènere. 
 
 
 
 5.- Precs i preguntes. 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Nèstor Artís i Villena, com a 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, per manifestar que té una pregunta i un 
prec.  
 
 La pregunta l’hem fet per escrit, i no ens han contestat i és relativa 
a les denúncies i reclamacions formulades per diferents  propietaris, degut a 
l’aparició de problemes i defectes varis de llurs habitatges, imputables a la 
construcció en pisos promoguts per Emducsa, al barri d’Almeda i a l’avinguda 
de Can Corts, i la pregunta és la següent:  
 

1. Número total de denúncies/queixes formulades. 
2.  Situació actual de totes i cadascuna d’elles. 

 
 
 Aquesta pregunta ja la vaig fer a la Comissió Informativa del mes de 
maig i se’m va contestar que sí que hi havien rebut unes queixes, i que moltes 
ja estaven arreglades i d’altres estaven en procés d’arreglar-se, però la 
comunitat de veïns que m’havia fet la queixa va dir que almenys a la seva 
comunitat no s’havia fet res, i llavors per això ara l’hem fet per escrit perquè 
volíem que ens contestéssiu això. 
 
 Després hi ha un prec, continua manifestant el Sr. Artís, d’uns 
veïns del carrer Miquel de Roncalí, i és si a les festes, -per exemple la festa que 
es va fer del solstici d’estiu- no es preveu posar urinaris per a la gent que hi és 
a la festa, perquè com que és una festa d’esbarjo i es beu molta cervesa, les 
seves necessitats les fan a les escales d’aquí i no es neteja amb prou 
diligència, ja que es va tardar bastants dies en netejar-ho,  i les males olors 
arribaven fins al final del carrer. 
 
 Aleshores el prec és que quant és facin actes públics al carrer, es 
prevegin les necessitats dels ciutadans i en tot cas que es prevegi un sistema 
de neteja adequat. 
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 Seguidament pren la paraula el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, 
per manifestar que del segon tema es pren nota, en tant i quant que és una 
festa no organitzada per l’Ajuntament, però bé, es pren nota.  
 
 Acte seguit pren la paraula el Regidor-Delegat de l’Àrea 
d’Urbanisme, Habitatge i Infraestructures, senyor José Luis Morlanes Galindo, 
per manifestar al Sr. Artís que en la Comissió de maig vas fer una pregunta 
genèrica i jo hi vaig contestar de forma genèric, però no dubtis que en breus 
dates tindràs una resposta absolutament pormenoritzada de com està aquest 
tema. 
 
 A continuació intervé el senyor Joan Tardà i Coma, com a Portaveu 
del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que han presentat dues 
preguntes i dos precs, que és el màxim que permet del ROM. 
 
 Començo per la segona pregunta per enllaçar amb el tema que 
plantejava el Sr. Néstor Artís, i diu el següent: 
 
 “Fa unes setmanes vam ser informats per un grup de ciutadans 
residents en uns habitatges de l’Avinguda Can Corts de promoció municipal 
que havien dut a terme una denúncia a la Generalitat de Catalunya arran 
d’unes suposades anomalies constructives, fet que havia implicat l’obertura 
d’un expedient sancionador a l’empresa municipal EMDUCSA, a alguns dels 
seus empleats, així com a l’empresa constructora. 
 
 Volem confessar-li que, una vegada més, vam haver de reconèixer 
davant dels esmentats ciutadans que no en sabíem res, de l’afer. No en sabíem 
res a pesar de formar part del Consell d’Administració d’EMDUCSA, per la 
qual cosa lamentem que el gerent, senyor Marín, ignorés la conveniència de 
tenir-nos informats, ja que era de preveure que alguns ciutadans, tal vegada 
electors d’ERC, es posarien en contacte amb els seus regidors. Fins aquí la 
informació que vostè com a alcalde ha de tenir. 
 
 D’altra banda, li agrairia que ens fes saber si les anomalies i/o 
incompliments a què fa referència l’expedient redactat per la Generalitat de 
Catalunya, són reconeguts pels tècnics municipals com a correctes i, en 
aquest cas, si ja han estat resolts. alhora, desitjaríem conèixer, en cas que 
encara no haguessin estat efectuades les obres de reparació, quin és el 
calendari d’execució previst.   
 
 També volem fer-li saber que vam rebre dels veïns la queixa del 
tracte despectiu rebut per part d’algun empleat d’EMDUCSA. Evidentment, 
desconeixem la veracitat de la queixa. No obstant, potser valdria la pena 
d’aclarir-ho a favor del respecte, recíproc, que mereix tant els ciutadans com 
els empleats del nostre Ajuntament en benefici de la institució municipal.”  
 
  Nosaltres estem bastant enfadats pel fet que vam rebre la visita 
d’uns veïns del barri del Fatjó i vam d’haver de passar per la vergonya de dir-
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los que no sabíem de què ens parlaven. Ens van explicar que la Generalitat de 
Catalunya, havia iniciat la incoació d’un expedient sancionador arran d’uns 
suposats incompliments en la construcció dels habitatges.  
 
 Em va saber molt de greu haver de confessar -tot i que no soc cap 
gandul i vaig a les reunions- que no sabia de què em parlaven, tot i que 
nosaltres som membres del Consell d’Administració d’Emducsa, i jo no hagués 
demanat que convoquessin una reunió especial per explicar-nos-ho, però 
almenys un correu electrònic dient: “Escolteu, si us venen uns veïns o unes 
veïnes  a demanar-vos informació o demanar-vos qualsevol cosa, sapigueu 
que....tal, tal i tal” no? I nosaltres, repeteixo, malgrat ser membres del Consell 
d’Administració d’Emducsa,  haver signat el Pla d’habitatge, etc, etc, no en 
sabíem res.  
 
 No solament això, sinó que el senyor Marín es va permetre el luxe 
de dir públicament -abans de començar la reunió del darrer Consell 
d’Administració- que:  “m’havies de venir a veure, si m’ho haguessis preguntat, 
jo t’ho hagués informat”.  
 
 Resulta que els càrrecs electes que som membres del Consell 
d’Administració no se’ns ha d’informar d’un fet tan excepcional, suposo jo, 
com el fet d’obrir un expedient sancionador, entre d’altres coses perquè el bon 
funcionament de l’empresa municipal i l’Ajuntament ha fet i fa, que 
d’expedients sancionadors no solen obrin gaires.  
 
 De manera que jo crec que aquí hi ha una perversió, no dic pas 
deliberada ni premeditada, però hi ha una dinàmica perversa i és que els 
càrrecs electes que, a més a més, formem part del Consell d’Administració 
se’ns obvia totalment, gairebé se’ns menysprea, perquè era fàcil de pensar que 
els veïns/es potser anirien a veure al regidor -al qual havien votat-, perquè 
malgrat que no hi hagi aquest “lligam” el sol fet de què sàpiguen que ets 
regidor, doncs et trobes al mercat, a la porta de l’escola o allà on sigui, i t’ho 
comenten.  De manera que crec que això l’Alcalde ho ha de saber, i en la 
pregunta que li hem formulat, justament el posem en antecedents. 
 
 També se’ns va dir que alguns veïns havien rebut algun mal tracte 
d’un funcionari, pel que fa a les formes d’urbanitat,  i encara que no sabem si 
això és veritat o mentida, crec que val la pena aclarir-ho, pel bon nom dels 
funcionaris o pel respecte que es mereixen els veïns. 
 
 Pel que fa al tema en concret nosaltres volem saber si és opinió dels 
tècnics municipals, que els inspectors de la Generalitat, van treballar bé o van 
treballar malament i si és veritat que existeixen aquests incompliments 
urbanístics i aquests desperfectes?. Si és veritat quan es pensen resoldre’ls?, 
d’aquí a un mes, dos o tres mesos?. Se n’ha parlat amb els veïns?.  
 
 Crec que la promoció és prou bona, i que la feina que ha fet 
l’ajuntament pel que fa a la construcció d’habitatges és més que correcta, i  
que és una llàstima que si realment l’Ajuntament els considera correcta i 
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lògics, crec que s’hauria d’actuar amb una certa diligència entre d’altres coses 
perquè la gent fa prou esforç, es van comprar els pisos, i evidentment tothom 
mereix -no tant que se l’arregli immediatament- que se l’expliqui amb cura la 
situació en què es troba, si és que això no es pot fer en un mes, o si es farà 
d’aquí a dos mesos, i s’entra en un procés que crec que, a més a més, amb 
això hi teniu molta pràctica.       
 
 De manera que la pregunta que nosaltres fem és si s’accepten els 
continguts de l’expedient, i, en segon lloc si les obres per resoldre els 
desperfectes s’endegaran de forma més o menys immediata, quan i com?. 
 
 Pel que fa a l’expedient crec que valdria la pena intentar que 
l’ajuntament no hagués de tenir cap merma econòmica pel que fa a l’aspecte 
sancionador. De manera que no sé fins quin punt és possible que la correcció 
dels desperfectes o dels incompliments pugui resoldre que l’expedient no vagi 
més enllà, perquè no crec que tampoc valgui la pena tenir expedients oberts 
per administracions de rang superior. 
 
 Pel que fa a la segona pregunta, el Tinent d’Alcalde, Sr. Balmón ja 
me l’ha contestada, encara que no la he llegit per tal que no mediatitzi 
l’exposició, i va referida al tema de Can Risuenyo, i diu el següent: 
 
 “En primer lloc, permeti’ns que li fem arribar el nostre disgust per la 
desconsideració que vostè ha mostrat envers el Grup Municipal d’ERC quant a   
l’afer que ens ocupa. Perquè hem de dir-li que nosaltres no vam ser 
coneixedors de la qüestió, a través d’una trucada telefònica feta pel tinent 
d’alcalde Antoni Balmón, fins al mateix dia que la notícia havia aparegut en 
un diari, la qual cosa ens porta a creure que de no haver-se publicat a la 
premsa. avui dia encara en seríem ignorants. 
 
 Tot amb tot, segons que informà el mateix mitjà d’informació, i 
d’altres en dies posteriors, la querella fou presentada per l’antiga propietària 
de Can Risuenyo el mes de novembre de 2002 i la seva presència havia estat 
requerida en el jutjat núm. 2 el passat mes de febrer. 
 
 Entenem, doncs, que vostè en nom de la lleialtat institucional ens 
ho hagués hagut de comunicar en el moment en què en tingué notícia per 
primera vegada i no ens hagués hagut de menystenir d’aquesta manera, 
sobretot si es té present que quan s’esdevingueren els fets a què ens referim 
ERC no era representada a l’Ajuntament i que, fins al dia d’avui, més enllà de 
les diferències polítiques, mai ni hem dubtat de l’honradesa de la persona que 
ocupa l’alcaldia. 
 
 En conseqüència, desitgem conèixer a què respon el seu 
comportament envers el nostre Grup Municipal i, alhora, li demanem que ens 
faci saber què pretenen inculpar-li els querellants, per quins possibles delictes 
s’està instruint la denúncia, quina documentació municipal ha estat 
sol·licitada pel jutjat i què va declarar davant del magistrat.”   
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 Repeteixo el que ja hem dit públicament en el Cornellà Informa, que 
a l’any 1994, nosaltres no érem a l’Ajuntament, i mai no hem dubtat de 
l’honradesa de l’Alcalde, i en funció d’aquests dos arguments nosaltres tenim 
tot el dret d’estar molt enfadats, indignats, perquè no ens hagin assabentat del 
tema fins el dia que va aparèixer en els mitjans de comunicació, tot i agrair 
que va ser  el Sr. Balmón qui ho va comunicar telefònicament, però com que 
no érem a l’any 1994 aquí, crec que fins i tot haguéssim hagut de rebre un 
tracte especial. 
 
 De manera que el que hi hagi una denúncia per estafa i prevaricació 
i que nosaltres ens assabentem al cap de mesos i mesos, quan ja l’Alcalde, fins 
i tot, ha estat present davant del magistrat del jutjat competent per declarar, 
doncs crec que això nosaltres no ens ho mereixem, però no perquè siguem 
nosaltres sinó perquè som un grup municipal. 
 
 Per tant, demanem al Sr. Alcalde si ens vol explicar per què tracta 
així a l’oposició i, a més a més, dir-nos que li va dir al magistrat, quins papers 
li van demanar i què volen els querellants, encara que nosaltres també tenim 
la nostra opinió concreta de qui són, i què persegueixen, i hem de dir que 
nosaltres estarem al costat de la institució. 
 
 Continua amb l’ús de la paraula el Sr. Tardà per efectuar un prec 
que diu el següent:  
 
 “Per tal d’enllestir una proposta que pot ser d’interès per al nostre 
Ajuntament, desitjaríem conèixer l’evolució en el consum d’aigua per regar les 
zones verdes, neteja de vials i funcionament de fonts ornamentals, així com en 
la des pesa econòmica consegüent en els darrers quatre anys,” 
 
 Nosaltres estem fent un treball que crec que pot col·laborar a 
“ajudar” a la Conselleria de Medi Ambient, perquè estem treballant una 
proposta, i no serà un estudi massa fornit, però és la nostra aportació, per tal 
de veure com podem estalvia el consum d’aigua de reg i per a la neteja de 
vials. 
 
 Aleshores el treball que estem acabant requereix una informació de 
l’increment, l’evolució del consum d’aigua en aquest sentit, i ens interessa el 
cubicatge,  dades de caràcter tècnic que a nosaltres ens estalviaria molta feina 
i també confirmarien si la hipòtesi de la qual partim és bona o dolenta. 
 
 Després hi ha un prec que diu el següent:     
 
 “Any rere any, augmenta el nombre d’ajuntaments que s’adhereixen 
a la campanya “Un país, una bandera”, crida feta a tots els ajuntaments de 
Catalunya perquè en la Diada Nacional de l’11 de setembre únicament es posi 
a l’asta del balcó dels edificis municipals la bandera catalana com a únic 
símbol de la nostra nació. 
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  Amb tot, després de cinc anys continuats de sol·licitar-l’hi, vostè 
encara no ha acceptat fer realitat l’adhesió del nostre Ajuntament, per la qual 
cosa permeti’ns que hi tornem amb l’esperança s’avingui a acceptar-ho. 
 
 Tan sols li demanem que tingui en compte els nostres arguments, 
els quals no s’allunyen ni un bri de la tradició del catalanisme democràtic de 
la qual participen els partits polítics que governen l’Ajuntament: Catalunya al 
llarg de la seva història mil·lenària s’ha anant construint amb l’esforç i les 
aportacions de generacions de catalans i de gent vingudes d’altres terres que 
han arrelat i s’han sumat a aquest projecte col·lectiu de fer de Catalunya un 
país solidari, tolerant, amant de la llibertat i singular. Molts alcaldes donen 
suport a aquesta campanya, perquè des del municipalisme volen contribuir a 
la cohesió social que és la base del progrés, i per això es mostren decidits a 
fomentar l’ús i l’estima de la llengua i la cultura catalana i en aquesta 
avinentesa, la defensa dels nostres símbols. Els alcaldes, cadascun d’ells des 
de la seva opció política, pertanyents als partits polítics de l’arc parlamentari 
català, partits d’independents i agrupacions d’electors (a excepció del PP) 
s’uneixen en aquesta campanya perquè els símbols que els identifiquen són de 
tots els ciutadans de Catalunya. 
 
 I és per això que pregonen en el Dia Nacional del nostre país que: 
“Totes les nacions del món tenen el dret d’utilitzar  els seus símbols 
lliurement.”    
 
 Nosaltres cada any sol·licitem que el dia 11 de setembre, la Festa 
Nacional de Catalunya, onegi només a l’asta del balcó la bandera catalana 
perquè és la bandera de tots. 
 
 És un prec que fem de manera solemne cada any, i també sabem 
quina és la resposta i de la mateixa manera que respectem la resposta, 
nosaltres també volem ser respectats de sol·licitar que el dia 11 de setembre, 
en la Diada Nacional de Catalunya, com en totes les nacions del món  tenen 
llibertat per col·locar la seva bandera en els balcons de les seves institucions 
polítiques, i nosaltres com que som un país petit i molt poc normal, demanem 
que això passi només el dia 11 de setembre i, és un prec que està fet sent 
conscients de la minoria que representem aquí. 
 
 Seguidament intervé el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, per 
manifestar que respecte als precs, es pren nota, tant el de la bandera com el 
de l’aigua, i suposo que hi haurà ocasió de debatre’ls en la comissió 
informativa corresponent. 
 
 A continuació pren la paraula el Regidor-Delegat de l’Àrea 
d’Urbanisme, Habitatge i Infraestructures, senyor José Luis Morlanes Galindo, 
per manifestar respecte al tema dels habitatges que hi haurà una resposta per 
escrit, però per respecte a les persones que ara hi són aquí i al conjunt del Ple, 
m’agradaria contestar en dues parts, una que és el procediment i una altra la 
que ha estat l’actitud d’Esquerra Republicana en aquest tema. 
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 Pel que fa al procediment per desgràcia és habitual que les obres 
privades i públiques d’habitatges, per la situació en la que es troba el sector 
en aquest moment, acabades aquestes, apareguin defectes que s’han de 
reparar, i a partir d’aquí, en relació amb els compradors es plantegen una 
sèrie de queixes en diferents moments, perquè hi ha compradors que 
s’incorporen a la seva casa a l’altre dia de lliurar les claus, i d’altres que 
s’incorporen als tres mesos i això fa que el procés sigui més o menys llarg. 
 
 Es comuniquen els defectes i vistos pels tècnics de les obres es 
plantegen els que s’han de resoldre i es va a buscant dates amb les persones 
afectades, per anar a les cases -que ja no són de l’ajuntament sinó que són de 
cadascú- i això allarga el procés, i més encara si després hi ha situacions en 
les que hi ha una discrepància raonable entre la petició d’una persona –que jo 
no dic que no sigui legítima- i allò que els tècnics de l’obra determinen com 
una reclamació justa. 
 
 Quan hi ha una discrepància els afectats tenen tot el dret del món a 
reclamar a la Generalitat o a un tribunal, i el que fa Emducsa és retenir una 
quantitat de diner molt important a l’empresa que ha fet les obres per a 
respondre de les coses que s’ha de reparar, i l’empresa que ha fet aquestes 
obres té retinguts més de cent milions de pessetes, per a respondre a les 
peticions que en justícia toqui fer. 
 
 Per tant, crec que si hi ha encara algunes persones que tenen 
alguna reclamació pendent, l’han enviat a la Generalitat de Catalunya o a un 
jutjat, allà on hagin estimat oportú, i quan hi hagi una resolució Emducsa 
tindrà un diner retingut a l’empresa constructora per arreglar el que s’hagi 
d’arreglar en aqueix moment. 
 
 Aquest és el procediment, i en aquest cas la Generalitat va arxivar 
un expedient, un altre el va concretar i en aquest moment Emducsa a enviat a 
la Generalitat de Catalunya una proposta de la solució que ha donat i estem a 
l’espera que la Generalitat de Catalunya decideixi arxivar l’expedient. 
 
 Pel que fa a l’actitud d’ERC, sí que m’agradaria aturar-me, perquè 
em sembla sorprenent el que has dit: “soc membre del Consell d’Administració 
d’aquesta societat i que m’han vingut uns veïns a queixar-se i el que he fet en 
lloc de preguntar és fer un butlletí i distribuir-ho per tota la ciutat 
desprestigiant l’habitatge social”, i a mi això em sembla increïble tenint en 
compte el que sé de la teva defensa de la necessitat de fer habitatge social. 
 
 Crec que el comportament lògic és un altre, perquè si hi ha un 
problema i tu ets membre del Consell d’Administració, i encara més, ja que ets 
membre d’aquest Ple, i un representant del poble, si hi ha uns veïns que et 
plantegen un problema, el que s’ha de fer és preguntar i no treure el butlletí 
primer i preguntar després, que és el que tu has fet.  
 
 Diré una cosa perquè la sàpigues i és que hi ha hagut veïns que 
han trucat per queixar-se de l’ús i abús que has fet d’aquest tema en el 
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butlletí, i per tant, el que demano és que quan un diu que s’enfada perquè no 
se l’informa, doncs un té més raó quan primer demana la informació, i perd la 
raó quan intenta treure benefici polític partidari d’un tema com és l’habitatge 
social. 
 
 Tu has donat suport el Pla d’Habitatge i jo mai hagués esperat veure 
en un butlletí el que vaig veure, sense ni tan sols una trucada per preguntar 
que és el què passava, i no va ser així, sinó que va sortir en el butlletí i, a més, 
citant a empleats municipals, una cosa aquesta que crec que no s’ha de fer, 
perquè aquí estem uns polítics que som persones públiques i hem de donar la 
cara davant dels ciutadans, però hi ha uns empleats que ficar-los en un 
butlletí amb noms i cognoms, doncs a mi em sembla un altre error important, 
ja que tu saps que Emducsa té les portes obertes per a tu i el meu despatx 
també, i a més, sempre que has plantejat qualsevol cosa, fins i tot un veí que 
s’ha queixat ho hem vist junts.  
 
 Ara bé, haig de dir una cosa i és que en aquests temps resulta difícil 
fer habitatge social perquè no és competència municipal i perquè hi ha 
escassetat de sòl, i jo crec que tots els que estem a favor d’habitatge social, i tu 
ets un, hauríem de fer tot el possible per a no desprestigiar-la, perquè si no al 
final acabarem tots demanant que l’habitatge el faci la Generalitat de 
Catalunya, qui és qui l’ha  de fer en lloc de l’Ajuntament de Cornellà, que ja ha 
fet més de cinc-cents habitatges i que quan han surtin problemes sempre ha 
donat la cara. Aquesta és la nostra posició i això també t’ho diré per escrit. 
 
 Acte seguit pren la paraula el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, 
per manifestar que, pel que fa a la pregunta que m’has formulat, a part de la 
resposta que tens que no has llegit tal i com has manifestar, doncs llegeix-ho i 
per suposat a les ampliacions d’informació que creguis oportunes ja saps que 
estan a la teva disposició, fins i tot les meves declaracions estan per escrit i no 
hi ha cap inconvenient, sinó tot el contrari, que siguin conegudes per 
qualsevol persona que en aquest cas tingui legitimitat per a fer-ho com és un 
regidor. 
 
 A continuació pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que 
porta una pregunta i dos precs. 
 
 És una carta que ens han enviat a tots els regidors la Coordinadora 
Contra la Marginació, i és un tema que ja s’ha parlat aquí en el Ple algunes 
vegades, i ens recorden que atès que el Parlament de Catalunya ha donat un 
ordre per crear aquesta casa d’acollida dels sense sostre a Cornellà, o no a 
Cornellà, perquè penso que aquest tema també l’hauríem de parlar perquè el 
Partit Popular des de fa anys ha parlat d’aquest tema,  -ja que no és d’ara 
mateix- i ha estat a favor, però per descomptat consensuant-ho en un lloc a on 
molesta a la ciutadania.  
 
 Aleshores transmeto el prec que se’ns fa, atès que està a punt 
d’acabar la legislatura  en el Parlament de Catalunya, i és el que es pensa fer o 
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s’està fent des de l’Ajuntament de Cornellà, i que ens informin per poder 
contestar-los, si és que hi ha alguna cosa en concret o s’està gestionant 
alguna cosa. 
 
 Després porto un prec que en un principi ho anava a portar a la 
Comissió d’Urbanisme, però era un dia que tenia bastant pressa per anar-me i 
al final ho vaig deixar per portar-ho al Ple. 
 
 Nosaltres entenem que la salut pública ha de ser un objectiu de la 
nostra màxima atenció. Les deixalles orgàniques són per sí mateixes 
potencials focus d’infeccions atès que el seu deteriorament és ràpid i si a això 
sumem les temperatures que estem passant aquests dies, ens trobem que el 
rics de malalties augmenten considerablement. 
 
 Hem rebut innumerables queixes de ciutadans/es –sobre tot de la 
part on jo visc- però d’altres parts de Cornellà també, dels olors nauseabunds 
que fan els contenidors d’escombraries en tota la ciutat. Els primers que veig 
cada dia són els de Dolors Almeda, però he anat a inspeccionar alguns d’ells i 
he estat per la ciutat veient que estan completament rodejats de deixalles 
sense recollir i no es netegen i pràcticament la brutícia està sedimentada al 
terra, amb mosques al voltant i és una cosa espantosa. 
 
 Per tant, i atès que em sembla –d’alguna manera- que s’ha de mirar 
o revisar el contracte amb l’empresa que recull els contenidors d’escombraries, 
crec que s’hauria de tenir en compte això, perquè tenim uns carrers bruts, 
uns contenidors d’escombraries insalubres totalment i demano que se’ns 
informi sobre la  periodicitat en què es desinfecten –si és que es fa això- i les 
restes que hi ha al voltant quina és l’empresa o si és l’Ajuntament qui s’ha 
d’encarregar en recollir-ho, i fins i tot de posar multes a qui embruta perquè 
aquí hi ha part de culpa de les persones que ho tiren, però crec que això s’ha 
d’acabar i encara més amb les temperatures que hi tenim ara. 
 
 Després porto un tema que és reiteratiu en el temps per part del 
Partit Popular, i no és que tingui una fixació amb ell, però nosaltres entenem 
que la seguretat ciutadana és un tema que ha de ser prioritari, i en reiterades 
ocasions  hem mostrat la nostra preocupació per aquest tema. 
 
 Així hem mostrat la nostra disconformitat per la gravíssima situació 
de descontent en què des de fa molts anys està ancorada la plantilla de la 
Guàrdia Urbana, i la nostra oposició a les maneres que l’Equip de Govern 
empra en la seva direcció, ja que les queixes rebudes d’aquest col·lectiu són 
innumerables, però el que és pitjor és que això es fa des de la clandestinitat 
per por a les represàlies, i això reflecteix un règim intern no gaire aconsellable, 
que ja al seu dia vam demanar que es comprovés què és el què està passant. 
 
 En aquest moment intervé el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, per 
manifestar que recorda a la Sra. Espinosa que estem en el apartat de precs i 
preguntes, i si vol un dia presentar una moció sobre la seguretat ciutadana és 
una altra cosa. 
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 Continua amb l’ús de la paraula la Sra. Espinosa per manifestar 
que és un prec que concreta ara mateix i és sobre la diàspora a la que està 
sotmesa la Guàrdia Urbana qüestió aquesta innegable, ja que només cal fixar-
nos en les plantilles dels municipis del voltant i veurem guàrdies urbans 
formats a Cornellà amb els diners dels ciutadans de Cornellà, i sé que està 
previst marxar-se vuit guàrdies urbans i entre ells gent recent formada  i 
pagada amb el pressupost municipal.       
 
 La meva pregunta o la meva proposta –que jo crec que la 
rebutjareu, però de totes formes la presentaré- és que s’ha de fer una comissió 
informativa amb representants de la Guàrdia Urbana –no dels seus 
representats laborals- a fi de conèixer els seus problemes perquè crec que el 
seu malestar repercuteix en la ciutadania, i no és que jo m’hagi de posar ara 
com a delegada sindical de la Guàrdia Urbana, sinó en defensa de la 
ciutadania, perquè les seves carències o el no veure’s apreciats repercuteix en 
la ciutadania i en el servei que han de donar a la ciutadania. 
 
 Per això volem saber per què marxen els guàrdies de Cornellà, si és 
pel seu sou, perquè jo tinc aquí els sous d’altres llocs i és evident que són 
altíssims comparats amb els que Cornellà, i volem saber si és que és per què 
que no estan representants convenientment laboralment, perquè d’això també 
es queixen, i volem saber què és el que els hi passa, perquè no ens agradaria 
haver d’anar preguntant a uns i altres. 
 
 També volem saber la forma com s’escullen els càrrecs. 
 
 Intervé en aquest moment el senyor Alcalde, per manifestar que 
està fent un míting, i li pregaria que precisés què és el què pregunta si és un 
prec o una pregunta i no un míting sobre la seguretat. 
 
 Continua amb la paraula la Sra. Espinosa, per manifestar que vol 
que se li digui com es va adjudicar l’última plaça  d’un comandament que jo 
un any abans sabia del poble d’on venia aqueix comandament, i vull saber 
com s’ha escollit, i vull saber el llistat –i això ho he demanat vàries vegades- el 
nombre d’agents que patrullen els carrers i sobretot per les nits i vull que 
se’ns expliqui –sinó ara, perquè veig que ha estrat molta presa al Ple- si és cert 
una cosa que m’ha arribat de l’Ajuntament d’Esplugues, en el que es pensa fer 
una permuta amb un agent cap a Cornellà, però aquest agent –sembla ser- es 
pensa alliberar, i vull saber si això és cert o és un “bulo” dels que a vegades 
ens arriben, i si no es pot contestar com és una pregunta que jo no he fet per 
escrit, doncs entenc que s’ha de fer per escrit, i seguirem en la lluita. 
 
 Seguidament intervé el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, per 
manifestar que per contestar per escrit convindria que les preguntes fossin 
precises perquè sinó podem polemitzar, perquè jo també estic molt preocupat 
per la seguretat ciutadana i puc aprofitar per informar -ja que estem posats- 
que precisament aquesta setmana hem estat els tres alcaldes afectats per la 
Comissaria de Cornellà, el d’Esplugues, Sant Just i Cornellà, parlant amb la 
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Delegada, perquè d’una plantilla de 136 policies nacionals que hi havia en 
1996 destinats a Cornellà, en aquests moments n’hi ha 81, i perquè -encara 
que això és canviant- fa una setmana només hi havia un cotxe per a patrullar 
els tres municipis. 
 
 Si està tan preocupada pels temes de seguretat també m’agradaria 
que prengués nota d’aquesta situació, que vam traslladar els tres alcaldes –
molt preocupats- a la Delegada del Govern, perquè intervingui ja que el que no 
pot ser és que de 136 que hi havia, en aquests moments només hi hagin 81 
policies nacionals que depenen del Ministre d’Interior, o sigui que en aquest 
cas no de l’Ajuntament. 
 
 Nosaltres no ens dediquem a alimentar “bulos” ni a desmentir-los, o 
sigui que sobre “bulos” no contestarem, o sigui que ha de preguntar sobre 
temes concrets i sobre temes concrets passant-los per escrit, tindrà respostes 
concretes per escrit sobre aquest tema.           
                 
 Seguidament pren la paraula el senyor Antonio Martínez Flor, com a 
Regidor-Delegat de l’Àrea de Via Pública, Manteniment i Serveis, per 
manifestar pel que fa a allò que la plantejat la Sra. Espinosa sobre els 
contenidors d’escombraries i demés, que segons marca el plec de condicions 
que està acabant i que el pròxim any s’haurà de renovar, la desinfecció es fa a 
l’estiu un cop per setmana, i a l’hivern dos cops per setmana, i això de què els 
contenidors facin olor és normal perquè hi ha un grup de ciutadans que 
acostumen a llençar les escombraries a les vuit del matí, i amb la temperatura 
que hem tingut aquest estiu, només que siguin deu els que llencen les 
escombraries a un contenidor, evidentment en dues hores fa mal olor perquè 
fa una pudor que empesta perquè s’ha consumit. 
 
    
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les vint-i-dues hores i cinquanta minuts, 
de la qual s’estén la present acta, que és signada per l'Alcalde-President, 
juntament amb mi, la Secretària Accidental, que ho certifico. 
 


